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Mišel Jakšić, 
gradonačelnik 
i saborski zastupnik

Došuljao nam se još jedan ro-
đendan naše Koprivnice. Iako 
izgleda k’o da je godina prebrzo 
prošla, k’o da se 668. rođendan 
naše Koprivnice iznenada po-

javio, mnogo toga je odrađeno, mnogo toga 
započeto i mnogo toga planirano. 
Svake je godine naš Godišnjak premalen za 
sve projekte, planove, uspjehe i događaje koji 
ispune godinu našega grada. 
Grada koji zahvaljujući svima vama živi pu-
nim plućima. U njemu se rađa, raste, gradi, 
uči... U njemu se živi! 
A da se živi dobro najbolji su pokazatelj upra-
vo svi vaši planovi za budućnost, nasmijana 
i sretna djeca, gradilišta na kojima gradite 
svoje domove, ali i sva ljubav kojom opleme-
njujete svoje domove. 
Od srca vam želim da naša Koprivnica svima 
bude najbolji i najljepši dom koji ćemo za-
jedno nastaviti graditi, ali i voljeti na pošten 
i iskren način.
SVIMA VAM ŽELIM SRETAN 668. 
ROĐENDAN NAŠE KOPRIVNICE!

Drage Koprivnicanke 
i dragi Koprivnicanci,
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SJAJAN REZULTAT MLADE HRVAČICE

DJEČAČKI SAN POSTAO STVARNOST

Velik trud i upornost uvijek se na kraju isplate. Dokazala je to i 
Lara Blažeković, mlada koprivnička hrvačica koja je ove godine 
ostvarila velike uspjehe.
U nešto više od mjesec dana članica Hrvačkog kluba Podravka 
kao hrvatska reprezentativka osvojila je dvije vrijedne medalje. 
Na Europskom prvenstvu u Grčkoj bila je srebrna, dok je na kon-
tinentalnoj smotri u Srbiji ostvarila plasman na treće mjesto u 
svojoj kategoriji i kući donijela brončano odličje. Također, okitila 
se naslovom prvakinje Balkana na Prvenstvu Balkana za uzraste 
hrvačica i hrvača do 15, 17 i 20 godina.
Njeni su rezultati iznad svih očekivanja, no za obitelj i trenere ne 
predstavljaju iznenađenje. Klub je odlično organiziran, a Lara je 
svoju posvećenost hrvanju nagradila odličnim uspjesima. Vjeru-
jemo da je to tek početak jedne velike karijere...

Koluderi – tata Borna, mama Sanja i sinovi 
Rafael, Donat i Ernest –  na prvi su pogled 
jedna sasvim obična koprivnička obitelj, ali 
samo na prvi pogled. Oni su veliki zalju-
bljenici u oldtimer automobile, a za sve je 
„kriv“ tata Borna. Njegova  ljubav prema 
oldtimerima rodila se dok je bio dječak. 
Naime 1998. godine prodali su obiteljski 
Audi 80 i od tada je rasla želja za ponovnim 
susretom i vožnjom u tom autu. Nije se 
ispunila u potpunosti, jer je taj auto snaš-
la ista sudbina kao i većinu, ali kada se u 
jesen 2017. godine potpuno identičan Audi, 
iste boje, godine proizvodnje, interijera i 

opreme pojavio u oglasniku, bilo je dovolj-
no da već sutradan automobil iz Osijeka 
stigne u Koprivnicu. Nakon temeljite obno-
ve auta započeli su obiteljski izleti, odlasci 
na more, kampiranja, susreti oldtimera, 
ali i upoznavanje novih prijatelja. Ubrzo se 
Audiju u garaži pridružila i zelena Zastava 
101 koja je također dobila zasluženu ob-
novu, a unatrag dvije godine obitelj s njom 
odlazi na putovanja. Tako je ove godine na 
obiteljski odmor prevezla Koludere i po-
trebnu prtljagu na putovanje dugo 1.800 ki-
lometara, koje je trajalo dva tjedna. Nema 
klima-uređaja, radija, servo upravljača i 

sličnih elemenata komfora, ali pruža izvor-
no iskustvo vožnje starim cestama, kao i 
posjeti nekad popularnim odmorištima, vi-
dikovcima i plažama. Kako bi se djeca osje-
ćala ravnopravnijima na susretima oldti-
mera, i oni su dobili svoj primjerak – dječji 
auto na pedale Moskvich iz 1987. Planovi 
za budućnost uključuju još mnoga putova-
nja i doživljaje s ovim limenim ljubimcima, 
a obitelj je već složna u jednom - Audi ih 
iduće godine vozi do tvornice u Ingolstadtu 
gdje je proizveden prije 50 godina. 
- To nisu auti, nego stil života – poručuju 
Koluderi.

TOPpriča1

TOPpriča2

LARA BLAŽEKOVIĆ 
U KOPRIVNICU 
DONIJELA EUROPSKO 
SREBRO I BRONCU

Koluderi ljubav prema starim automobilima 
iskoristili za obiteljske avanture

Trener Ivan Lončarić i Lara Blažeković
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Svjetska organizacija za zaštitu prirode 
WWF u suradnji s Gradom Koprivnicom i 
Komunalcem uz financijsku podršku par-
tnera grupacije Intesa Sanpaolo posadila 
je kod Sveučilišta Sjever najveću šumu 
hrane u Hrvatskoj. Šuma hrane dinamičan 
je ekosustav dizajniran da oponaša struk-
turu i funkcije prirodne šume u kojoj raste 
voće, povrće i drugo korisno bilje. Sastoji 
se od slojeva jestivih biljaka, stabala, gr-
mova i biljaka, pažljivo posađenih kako bi 
se stvorio održiv i produktivan krajolik. 
U ovoj šumi hrane posađeno je 150 stabala 
voćaka i čak 750 sadnica komplementar-
nog aromatičnog i začinskog bilja, te ma-
njih voćaka i povrtnica. Prvi plodovi ubrani 
su u srpnju – dio je doniran vrtiću Tratinči-

ca, a dio je pretvoren u ukusne smoothije i 
zdravi doručak za studente koji su pomogli 
u berbi.
Zelene površine u gradovima jedan su od 
efikasnijih načina smanjenja toplinskog 
otoka, a ovako sađene šume i same će 
sebe sačuvati u promijenjenim klimatskim 
uvjetima.

Irena Kovačić iz Starigrada kod Koprivnice 
prije pet godina prohodala je hodočasnič-
ki francuski Put sv. Jakova dug 800 km te 
o tome napisala knjigu Moj put Camino. 
Knjiga je postigla velik uspjeh te su orga-
nizirana predstavljanja diljem Hrvatske. 
Knjiga je to koja nadahnjuje, mijenja ljude 
i neki kažu da je jako dobar vodič za Cami-

no, ali je dobar vodič i za život.
Sama autorica kazala je kako joj je želja 
prenijeti ljudima tu poruku – da čitaju, da 
se potaknu izaći van, izaći iz svojih okvira, 
osjetiti tu prirodu, osjetiti mir, razgovarati s 
Bogom. Na svakom predstavljanju njena je 
poruka ljudima zapravo poziv: da se odva-
že i krenu. Mnogi uvijek razmišljaju da mo-
raju ići u Španjolsku, da moraju hodati 800 
ili 1000 km, a ona pak govori da je dovoljno 
i kilometar puta proći i doživjeti ono nešto 
što treba doživjeti. Osvrnula se i na svoje 
motive kretanja na Put: ako želiš upoznati 
Papu, ideš u Vatikan, ako želiš saznati sve 
o Isusu, ideš u Jeruzalem, ako želiš upo-
znati sebe, ideš na Camino. Osim što je na-
pisala knjigu, nakon svog Camina, Kovačić 
je također postala vrlo aktivna članica Bra-

tovštine sv. Jakova, sudjeluje u razvijanju 
hodočasničke staze Camino Hrvatska te 
je jedna od inicijatorica Camino Podravina. 
Naime, u Hrvatskoj se obnavljaju srednjo-
vjekovni putovi koji su nekada postojali, na 
području Hrvatske imamo 64 crkvice, ka-
pelice i katedralu sv. Jakova te je nakana 
da se u idućih nekoliko godina cijela Hr-
vatska poveže tom stazom koja bi izlazila 
na Italiju i Sloveniju i spojila se s njihovim 
Camino stazama.
Iznenadila se i kad je Bratovština stigla do 
nje i kad su radili planove da će napraviti 
Camino Podravina. Razmišljala je imamo 
li mi u Podravini što uopće ljudima pokaza-
ti. Kad su krenuli u realizaciju, u početku je 
trebalo biti osamdesetak kilometara staze. 
Međutim, kad su sve označili i napravili, 
dobili su 160 km staze i ono najvažnije, ona 
se zaljubila u svoju Podravinu u kojoj živi 
tridesetak godina, nije pojma imala kako je 
ovo skriveni dragulj ovog dijela naše Hrvat-
ske. Sada se zahvaljujući njoj na našim Ca-
mino stazama održavaju Camino vikendi. 
Ispočetka je bilo malo posjetitelja, ali se 
broj sve više povećava. Za iduću godinu 
već su isplanirana dva Camino vikenda, 
i to proljetni od Ferdinandovca do Molvi i 
jesenski od Molvi do Koprivnice. Hodoča-
snika je sve više iako još mnogi ne znaju za 
Camino, no posebno veseli doprinos turiz-
mu ovoga kraja i gostoprimstvo mještana 
na našim Camino stazama, koje sve više 
privlače i strance.

Preventivni projekt Registracija bicikala na 
području Policijske postaje Koprivnica u 
suradnji s Gradom Koprivnicom provodi se 
od 2012. godine. Cilj projekta je smanjenje 
krađa bicikala i povećanje razine znanja 
građana o samozaštitnom ponašanju. Od 
travnja 2012. do 1. listopada 2024. godine 
na području Policijske postaje Koprivnica 
registrirano je ukupno 5.558 bicikala.
Analizirajući pokazatelje krađa bicikala, 

od početka projekta, zaključak je da se u 
rjeđim slučajevima kradu registrirani bi-
cikli budući da na sebi imaju naljepnicu. 
Također, otkako se projekt provodi, bilježi 
se općenito pad broja krađa bicikala.    
Isto tako, prilikom kriminalističkih istra-
živanja, u slučajevima kada je bicikl odba-
čen i kasnije pronađen, a bio je predmet 
kaznenog djela, lakše je pronaći vlasnika 
bicikla.

PERMAKULTURNA SADNJA U SURADNJI S WWF ADRIOM

IRENA KOVAČIĆ PROŠLA JE PUT SV. JAKOVA I NAPISALA KNJIGU

PREVENTIVNI PROJEKT

TOPpriča3
TOPpriča5

TOPpriča4

NAJVEĆA ŠUMA HRANE U HRVATSKOJ 
RASTE PORED SVEUČILIŠTA SJEVER

GRAĐANI REGISTRIRALI 5.558 
BICIKALA, SMANJEN BROJ KRAĐA

Projekt se provodi u suradnji 
s Gradom Koprivnicom

Za iduću godinu već su 
isplanirana dva Camino 
vikenda, i to proljetni od 
Ferdinandovca do Molvi 
i jesenski od Molvi do 
Koprivnice. Hodočasnika je 
sve više iako još mnogi ne 
znaju za Camino

Irena svima poručuje da krenu, 
osjete prirodu, mir i pronađu sebe
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Kada su prije četiri godine otišli na svoj 
prvi spoj, Hannah Pavlić i Alen Kero-
vec znali su da su pronašli svoju srodnu 
dušu jer su se već tada uputili u šetnju 
prirodom koja se pretvorila u zanimljivu 
avanturu prepunu neočekivanih događa-
ja. Oboje su zaljubljenici u prirodu, obo-
žavaju boravak uz Dravu i duge šetnje ne-
istraženim predjelima. Budući da je Alen 
godinama radio u Udruzi slijepih, 2022. 
godine posudili su njihov tandem-bicikl 
i uputili se na putovanje kroz Slavoniju 
i Baranju. Svidjelo im se putovati tan-
dem-biciklom, stekli su nova poznanstva 
i brojne uspomene, a 2023. godine naiš-
li su na oglas u kojemu se ovakav bicikl 
prodavao u Gornjoj Voći. Posudili su kom-
bi i otišli po bicikl, ali kada su se trebali 
vratiti kući, kombi se pokvario pa su tako 

svojim, tek kupljenim tandem-biciklom, 
napravili 60 kilometara i došli u Koprivni-
cu. Bio im je to znak da su im putovanja 
ovim biciklom suđena. 
Vožnja tandem-bicikla iziskuje zajednič-
ku koordinaciju i rad, no njima je došla 
prirodno, lako i spontano. Zatim su se 
uputili na još nekoliko putovanja tande-
mom, a posljednje veliko putovanje bilo 
je ovogodišnje putovanje na Balaton koje 
je trajalo devet dana i u kojemu su bici-
klom obišli 600 kilometara i upoznali se 
s brojnim mađarskim znamenitostima. 
No putovanje je za Hannah i Alena mnogo 
više od pukog posjećivanja novih mjesta 
i istraživanja novih krajolika. U zajednič-
kom savladavanju fizičkog napora vožnje 
tandem-bicikla oslobađaju se nagomila-
nog stresa, nalaze osobnu i zajedničku 

ravnotežu, odmiču se od svakodnevnih 
briga i uče živjeti u trenutku. I baš kakva 
je njihova ljubav, snažna, spontana i razi-
grana, takvi su i njihovi planovi za buduća 
putovanja biciklom, a ima ih puno.

LJUBAV I USKLAĐENOST PRETVORILI 
U ZANIMLJIVA PUTOVANJA

TOPpriča6

HANNAH PAVLIĆ I ALEN 
KEROVEC SVOJIM TANDEM-
BICIKLOM OSVAJAJU SVIJET

Koprivnica je ove godine dobila novi tam-
buraški orkestar, a ideja je nastala kra-
jem prošle godine kada su, u spomen na 
desetu obljetnicu smrti maestra Kreše 
Lukačića, nekadašnji članovi KUD-a Po-
dravka organizirali humanitarni koncert. 
Uspješnim koncertom oduševili su Ko-
privničance i njihove goste što ih je po-
taknulo da početkom ove godine osnuju 
orkestar te ga nazovu po Kreši Lukačiću 
koji je više od 30 godina bio na čelu svojih 
tamburaša te je odgojio generacije mla-
dih koprivničkih glazbenika. Orkestar vodi 

mladi dirigent, glazbeni pedagog i nagra-
đivani skladatelj Jurica Hrenić koji svojim 
znanjem, entuzijazmom i mladošću u 
njega unosi energiju, otvara nove moguć-
nosti i donosi moderan pristup tambu-
raškoj glazbi. Trenutno u orkestru svira 
tridesetak svirača. Koprivnički tamburaši 
na svoj su repertoar osim tradicionalnih 
i klasičnih djela uvrstili i djela zabavne 
glazbe. Mogu se pohvaliti nastupima u 
Đurđevcu, Podturenu, Peterancu i Kopriv-
nici te sudjelovanjem na Županijskoj smo-
tri tamburaških sastava u Virju. Hrvatski 

sabor kulture odlučio je da će predstav-
ljati našu županiju na državnoj smotri u 
Dugom Selu. Planiraju se nastaviti širiti i 
žele osnovati juniorski orkestar u kojemu 
bi svirala djeca školske dobi, a sve kako 
bi povećali interes djece i mladih za svi-
ranjem. Osim toga, ove će godine Kopriv-
ničance razveseliti još nekim koncertima, 
a s obzirom na to da u svojem glazbenom 
izričaju spajaju tradicionalni tamburaški 
izričaj i modernu glazbu, zasigurno će još 
puno puta oduševiti publiku.

TAMBURAŠKI ORKESTAR KREŠO LUKAČIĆ

TOPpriča7

NOVOOSNOVANI TAMBURAŠI SPAJAJU 
TRADICIONALNU I MODERNU GLAZBU

Županijska smotra tamburaških sastava u Virju
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Medičarna Špičko obiteljski je obrt 
s gotovo 90 godina tradicije, možda 
i najstariji u gradu. Riječ je o tradi-
cijskom obrtu koji izrađuje licitare, 
medenjake, gverc i sve ostalo na što 
prvo pomislite kad vam netko spo-
mene proštenje. Vremena se mije-
njaju, proštenja pomalo gube status 
koji su imala u prošlosti, tako i taj 
obrt pamti bolja vremena, reći će 
dugogodišnja njegova vlasnica 
Ljubica koja ga je prepustila djeci: 
prvo sinu, a potom i kćeri Ani, sa-
dašnjoj vlasnici. 

Ispričala nam je kako joj je bilo teš-
ko kad je počinjala jer joj je rano umrla 

svekrva i nije imala od koga učiti. Nije bilo 
interneta kao danas, ali je uz puno truda 
sve uspjela. Bila su tada nekako ipak bolja 
vremena, standard je bio drukčiji i ljudi su 
više držali do proštenja nego danas. Danas 
se više gledaju štandovi s kineskim igrač-
kama.  

Mlada Ana Mađer (Špičko) obrt je preuzela 
početkom godine jer nije željela dopustiti 
da se ugasi obiteljska tradicija, kao i tra-
dicija grada Koprivnice. Njihova je trgovina 
u Esterovoj nasuprot crkve svetog Nikole 
mnogim turistima prva kada žele ponijeti 
neku uspomenu iz Koprivnice. Naročito su 
tražena licitarska srca s natpisom „Kopriv-
nica“, ali i ostali slični suveniri. 
Ana nam je rekla kako ima puno ideja, samo 
je ponekad potrebno mnogo vremena da bi 
se ta ideja realizirala. Razmišlja i o stvara-
nju jedinstvenog suvenira iz Koprivnice. 
Planovi za budućnost uključuju rad i samo 
rad i nikad ne odustati.
Kad im bude najteže, istaknule su Ljubica 
i Ana, uvijek ih nešto digne i trgne. Za njih 
su to salon-bomboni. Vrlo su popularni jer 
ljude vraćaju u djetinjstvo. Naručuju ih naši 
ljudi iz cijelog svijeta i zahvaljuju im što po-
stoje, što ih mogu staviti na svoja božićna 
drvca u Kanadi, Australiji, Americi.  Ti su 
trenuci nešto za što se vrijedi boriti.

TOPpriča10

Medičarna Špičko licitarima 
ljude vraća u djetinjstvo i 
neka mnogo ljepša vremena

TRADICIJSKI OBRT U SREDIŠTU 
GRADA JEDAN JE OD SIMBOLA KOPRIVNICE

Srednjoškolski profesor geografije Vedran 
Šikić ove je godine osmislio i proveo pro-
jekt Nestajući zavičaj posvećen selima u 
okolici Koprivnice koja danas imaju manje 
od 50 stanovnika. Projektom je obuhvatio 
ukupno 37 sela koja se nalaze na manje 
od 20 kilometara zračne udaljenosti od 
Koprivnice i koja, prema Popisu sta-
novništva iz 2021. godine, imaju najviše 
60 stanovnika jer je broj stanovnika u 
tim selima danas manji od 50, a do njih 
je dolazio biciklom. Na svojem putovanju 
dugom 500 kilometara otkrivao je prirod-
ne ljepote, kulturno-povijesnu baštinu i 
susretao se s ljubaznom, ali pretežito sta-
rijom populacijom. Od svih mjesta koja je 
posjetio u sklopu svojega putovanja, naj-
manji broj stanovnika ima selo Kostadino-
vac u kojemu živi svega osam stanovnika, a 
slijede Kamenica i Mali Botinovac koji bro-
je po devet stanovnika. Stanovnici ovih ma-
lih mjesta suočeni su s nizom problema, 
od neadekvatne infrastrukture, izolirano-
sti od većih središta pa sve do činjenice da 
u brojnima od tih mjesta ne postoji čak ni 
mala trgovina. Svoja je putovanja zabilježio 

na fotografijama i videozapisima te je stvo-
rio vrijednu arhivu zabilježaka o nestaju-
ćim predjelima našega zavičaja. Vedranov 
projekt velika je inspiracija svim ljubitelji-

ma putovanja i istraživanja novih krajolika, 
ali i opomena da je potrebno poduzeti sve 
mjere kako bismo spasili manja mjesta 
svojega zavičaja od zaborava.

Koprivničke vode uključile su se u hva-
levrijedan međuregionalni projekt.  Na 
području Pročistača otpadnih voda iz-
gradit će pokusno polje kišnih vrtova koji 
imaju za cilj preventivu urbanih poplava. 
Riječ je o projektu SpongeCity, u kojem 
sudjeluju zajedno s još 12 partnera iz 
podunavske regije, i financiran je europ-
skim novcem. Na pročistaču će se tako 
obavljati praktična ispitivanja planirana u 
okviru projekta koji podrazumijeva uprav-
ljanje oborinama u urbanim sredinama u 
smislu njihove retencije, bolje infiltracije 
u tlo i sprječavanja urbanih poplava. 
Predviđeno trajanje SpongeCity projekta 
je 30 mjeseci s budžetom od 2,03 mili-

juna eura, a tematski pripada u projekte 
„zelenije Europe“ radi jačanja kapaciteta 
suočavanja s klimatskim promjenama.
U sklopu projekta održano je nekoliko 
stručnih posjeta i sastanaka, a trenutno 
se radi na poredbenim studijama ze-
mljopisnih, geoloških, hidroloških i infra-
strukturnih karakteristika svih projektnih 
pilot-područja te nacionalnih i lokalnih 
„spongecity“ propisa i praksi po projek-
tnim partnerima. Tako Koprivničke vode, 
uz svoj redovni posao obavljanja javnih 
usluga vodoopskrbe, odvodnje i pročišća-
vanja, kroz ovaj projekt daju dodatni do-
prinos općem boljitku zajednice u svojoj 
„vodnoj djelatnosti“.

ISTRAŽIVAO NESTAJUĆE ZAVIČAJE I SAČUVAO IH OD ZABORAVA

ZANIMLJIV PREKOGRANIČNI PROJEKT KOPRIVNIČKIH VODA

TOPpriča8

TOPpriča9

Profesor Vedran Šikić osmislio je i proveo 
jedinstveni, avanturistički projekt

Pokusnim kišnim vrtovima 
planiraju spriječiti gradske poplave

Kostadinovac je selo s najmanjim brojem stanovnika
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Dan grada izvrsna je prilika za pregled 
ključnih postignuća i izazova koji su 
obilježili godinu. Tim povodom raz-
govarali smo s Mišelom Jakšićem, 

gradonačelnikom Koprivnice. Odgovore kako 
gleda na učinjeno te koji su mu planovi za bu-
dućnost, donosimo u nastavku.
Svake godine naš Godišnjak premalen je za 
sve projekte i događaje koji obilježe godinu. 
Čemu ili komu možemo to zahvaliti? 
Svim generacijama koje su gradile i razvijale 
naš grad i svima onima koji svakodnevno rade 
i brinu se o tome da naša Koprivnica kao grad 
ide naprijed. Prepoznati smo kao grad snaž-
ne radne etike, odgovornosti, racionalnosti i 
kad se to sve zbroji, tada dolaze rezultati koje 
zajedno postižemo. Stoga hvala svima na do-
prinosu, ali i na časti, odgovornosti i veselju da 
zajedno sa svima vama imam priliku brinuti se 
o razvoju Koprivnice.
Ovo vam je drugi mandat na čelu grada, za 
vama je niz realiziranih projekata, ali mnogo 
toga je u planu. Koji biste projekt izdvojili kao 
najvažniji u godini koja je pred nama? 
U tolikom smo investicijskom zamahu da je 
teško napraviti analizu što ostaje iza nas i što 
tek dolazi, a da nešto ne zaboravimo. Unatoč 
svim problemima koje donosi inflacija, manjak 
radne snage, manjak sirovina i materijala, mi-
slim da ćemo se složiti da se nikada nije toliko 
radilo i gradilo. U godini koja je pred nama čeka 
nas velika dogradnja Osnovne škole Braća 
Radić, rekonstrukcija i dogradnja naših škola 
u Starigradu, Reki i Jagnjedovcu, ZIP za viso-
koškolsko obrazovanje, otvaranje novih vrtića 
u Herešinu i na Bajeru, kao najvećeg u našem 
gradu, i vesele nas ulaganja u naše mlade. No, 
čeka nas i rekonstrukcija Sinagoge, muzeja, 
naših prometnica, nove staze, sortirnica, re-
konstrukcija tržnice, gradnja knjižnice, ozele-
njivanje naših ulica i kvartova. Možda će netko 
reći da smo i previše toga isplanirali.
Čak i najžešći kritičari moraju priznati da se 
u ovih osam godina Koprivnica promijeni-
la, mnogo se toga izgradilo i napravilo, grad 
nam nikad nije bio uređeniji i ljepši. Postoji li 
nešto što niste uspjeli realizirati, za čim naj-
više žalite?
Naravno da uvijek u sebi nosim želju da na-
pravimo još i više, no nekad jednostavno sve 
ne može ići odjednom, ne može ići po našim 
željama i to je jednostavno život. Ostaje žal što 
unatoč svim obećanjima, svim lobiranjima, ra-
dovi na brzoj cesti prema Koprivnici svih ovih 
godina nisu krenuli bržim tempom.
Projekt aglomeracije je završen. Nakon svih 
kritika, rasprava, novinskih napisa, koju mu 
ocjenu dajete? 
To je najveći europski infrastrukturni projekt u 
povijesti Koprivnice i Koprivničko-križevačke 
županije. Povukli smo desetke kilometara pot-

puno nove vodovodne i kanalizacijske mreže u 
našim prigradskim naseljima i susjednim op-
ćinama i stvorili uvjete za ostanak mladih ljudi. 
Uz to, na nikad veću razinu podigli smo ekološ-
ku komponentu, kao što sad novim retencija-
ma rješavamo točke gdje smo imali problema 
kod pojačane količine padalina. Svjestan sam 
da su prometne gužve i raskopanost stvorili 
određenu nervozu, no sad kad se sve sanira, 
siguran sam da ćemo se svi složiti da je to vrlo 
dobar i vrlo značajan projekt.
Gradonačelničku fotelju dijeliti s onom sa-
borskom. Koliko je teško uskladiti ove dvije 
funkcije? 
Volim Koprivnicu, volim svoj posao, imamo 
odličan tim u gradskoj upravi Grada Koprivni-
ce i kad postoji ovako velika volja, tada je jed-
nostavno uskladiti sve te obveze. Doista se ne 
žalim. Isto tako veliku odgovornost i zahvalnost 
imam i prema našim sugrađankama i sugra-
đanima koji su mi dali veliko povjerenje i na 
izborima za gradonačelnika, kao i na izborima 
za Sabor. Mnogo puta trpi obiteljski i privatni 
život, ali to je nešto što jednostavno ide uz ovaj 
posao.
Kakva je vaša suradnja s ostalim saborskim 
zastupnicima iz našeg kraja? Mislite li da do-
voljno lobiraju za naš kraj?  
Komunikacija i suradnja je korektna i bez obzi-
ra na to što smo različitih političkih boja, tako 
i treba biti zbog našega kraja. Nisam 
uvijek zadovoljan odnosom državne 
vlasti prema Podravini i Prigorju, no 
o tome će svoj sud na kraju dati naše 
sugrađanke i sugrađani na izborima.
Počela je gradnja brze ceste do 
Kloštra Vojakovačkog, svi su nestr-
pljivi oko nastavka gradnje prema 
Koprivnici. Čuli smo obećanja da će 
cesta do Koprivnice biti gotova od 
2030. Je li to realno za očekivati?
Ponovit ću, odavno smo zaslužili, platili pa i 
preplatili brzu cestu do Koprivnice. Da, radi se 
dvotračna cesta prema Vojakovačkom Kloš-
tru i bilo bi nekorektno od mene reći da nam 
to baš ništa neće značiti. Ipak, s druge strane, 
postavljam si pitanje kako nikad u Dalmaciji 
nije problem doći s četverotračnim cestama, 
a teži je teren. Kad me pak pitate za obećanje 
2030., nastavit ću o tome pričati, nastavit ću to 
tražiti iako moram reći da sve potrebne pripre-
me od strane ministarstva idu izuzetno sporo. 
Cijeli taj proces treba apsolutno ubrzati jer Ko-
privnica je zaslužila puno više od nekog novog, 
imaginarnog i nedohvatljivog obećanja.
Gledajući investicije grada možemo reći da 
će se problematika zbrinjavanja vrtićaraca 
riješiti. Jesu li sada na redu naši stariji su-
građani? Planira li Grad izgradnju domova za 
starije osobe? 
Jako se zalažemo za naše umirovljenike koji-

ma jako mnogo dugujemo. Ponosan sam na 
uskrsnice i božićnice za naše umirovljenike, 
na umirovljeničku karticu koju uvodimo i na 
brojne druge projekte za umirovljeničku po-
pulaciju. No, svjestan sam da kao društvo sve 
više gubimo jednakost, od mladih ljudi koji 
ne mogu doći do svog stana, do starijih koji 
nemaju osiguranu adekvatnu skrb u umirov-
ljeničkim danima. Domovi za umirovljenike 
ne spadaju u ovlast grada, no definitivno je da 
ćemo u trokutu država-Županija-Grad tražiti 
spremnost za izgradnju, kao i institucionalno 
rješavanje problema kapaciteta u domovima 
umirovljenika. To je tema koju država ne može 
i ne smije ostaviti da je regulira tržište privat-
nih usluga. 
U prošlom Godišnjaku dotakli ste se teme 
učeničkog i studentskog doma. Znamo da 
su to projekti za koje posebno lobirate. Ima 
li nade da će i naša Koprivnica uskoro imati 
učenički i/ili studentski dom?
Vesele me ta dva projekta i drago mi je da se 
ispravlja jedna nepravda. Puno smo o tome 
pričali u Saboru i moram naglasiti da si je puno 
truda dao i kolega Darko Sobota. I jedan i drugi 
projekt u koordinaciji s Ministarstvom znanosti 
i obrazovanja postavljen je na noge i stvarno 
sam uvjeren da će za daljnji razvoj i srednjoš-
kolskog i visokoškolskog obrazovanja u našem 
gradu oba doma donijeti jako puno.

Gradski proračun svake godine bilježi rast. U 
čemu je „tajna“, je li do europskih projekata ili?  
Koliko god to apstraktno zvučalo, proračun 
je živi organizam i mnogo si truda dajemo za 
racionalno i odgovorno vođenje gradskih fi-
nancija. Sigurno da su svoj doprinos u pora-
stu proračuna donijeli i europski projekti koje 
smo povukli u zavidnom broju i to bez obzira 
na to što nam je kao jednom od najrazvijenijih 
gradova u RH dio natječaja zatvoren. Ključni 
okidač porasta proračuna je snaga i razvoj na-
šega gospodarstva koje je pokretač ne samo 
Koprivničko-križevačke županije, nego i jedan 
od pokretača ovog dijela Hrvatske. Imamo 
snažno gospodarstvo, pozitivnu vanjsko-trgo-
vinsku bilancu i ono najvažnije, najviše radnih 
mjesta u Koprivnici u posljednjih 30-ak godi-
na. Stoga nam je i daljnji zadatak da stvaramo 
okvir za razvoj gospodarstva, kao i podizanja 
plaća svih naših radnih ljudi.

MIŠEL JAKŠIĆ, 
GRADONAČELNIK I 
SABORSKI ZASTUPNIK

Razgovor u povodu Dana grada Koprivnice
Prepoznati smo kao grad snažne radne etike, odgovornosti, racionalnosti 

i kad se to sve zbroji, tada dolaze rezultati koje zajedno postižemo

Unatoč svim problemima koje donosi 
inflacija, manjak radne snage, manjak 
sirovina i materijala, mislim da ćemo se 
složiti da se nikada nije toliko radilo i gradilo

Rast naše 
Koprivnice 
najviše 
možemo 
zahvaliti 
generacijama 
koje su gradile 
i razvijale 
grad

Jako se zalažemo za naše umirovljenike 
kojima jako mnogo dugujemo. Ponosan 
sam na uskrsnice i božićnice za naše 
umirovljenike, na umirovljeničku 
karticu koju uvodimo i na brojne druge 
projekte za umirovljeničku populaciju
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Ovo je zadnja godina če-
tverogodišnjeg mandata 
Gradskog vijeća u ovom 
sastavu i stoga bih se želio 
osvrnuti na dosadašnji rad i 

funkcioniranje Gradskog vijeća. 
Gradsko vijeće kao „lokalni parlament“ 
predstavničko je tijelo građana koje daje 
okvir djelovanja gradske vlasti. Tu smo da 
prepoznamo potrebe građana i doprine-
semo najbolje što možemo da naš grad 
bude mjesto ugodnog života.
Rezimirajući rad Gradskog vijeća od po-
četka mandata u lipnju 2021. godine, po-
trebno je prije svega naglasiti da je, bez 
obzira na različite političke opcije, uvijek 
oko važnih odluka postojao konsenzus. 
Pokazali smo visok stupanj političke to-
lerancije i možemo biti primjer kako tre-
ba funkcionirati predstavničko tijelo. Dali 
smo svi skupa najbolje od sebe i ostavili 
trag kojeg se nećemo sramiti. Iskreno se 
nadam i od srca želim da se nastavi ova 
dobra praksa kakvu smo imali i kroz bu-
duće mandate Gradskog vijeća.
Sjednice su redovito održavane, u zakon-
skim rokovima, nikad nije bilo problema 
s odazivom na sjednice, a konstruktivna 
rasprava i zajedničko donošenje odluka 
obilježili su ovaj mandat Vijeća. Sve od-
luke koje smo donosili bile su usmjerene 
u razvoj grada, kvalitetu života i u općem 
interesu, osjećajući odgovornost prema 
građanima pred kojima smo se obvezali 
raditi za njihov bolji i kvalitetniji svakod-
nevni život.
Bio je to mandat u kojem je na mnogim 
područjima javnog života ostvaren napre-
dak i razvoj, sve su bitne obveze izvršene 
sa željom da život u Koprivnici bude sa-
držajniji, ugodniji i s vizijom budućnosti 
koja potiče, hrabri i puni optimizmom 
naše mlade generacije. Koprivnica je 
grad razvijene kulture, sporta, visokog 
standarda u predškolskim i školskim 
ustanovama te razvijenog civilnog druš-
tva, čemu smo pridonijeli odlukama koje 
smo donosili.
Kako je ovo obraćanje posljednje u ovom 
mandatu Gradskog vijeća, uime svih vi-
jećnica i vijećnika zahvaljujem grado-
načelniku i zamjenici gradonačelnika, 
zaposlenicima gradske uprave, direkto-

rima gradskih poduzeća i ravnateljima 
ustanova,  ravnateljima škola, dječjih vr-
tića te mjesnim odborima na predanom 
radu, konstruktivnoj suradnji, energiji i 
viziji, kao i medijima koji su pratili naš rad 
tijekom ovih godina te ih pozivam na dalj-
nju jednako uspješnu suradnju do kraja 
mandata.
Isto tako, upućujem iskrene čestitke svim 
ovogodišnjim dobitnicima gradskih pri-
znanja, koji su svoj radni i životni vijek u 
različitim sferama djelovanja posvetili 
svom gradu jer upravo su oni i uspjeh koji 

su postigli u svom djelovanju pokazatelj 
kako se može biti uspješan i osobno do-
prinijeti sredini u kojoj živiš i radiš.
Nadam se da naš trud, ciljeve i usmjere-
nost na budućnost građani prepoznaju, 
a mi ćemo do kraja mandata svu svoju 
energiju i potencijale usmjeriti na važne 
projekte za naš grad.

Dragi moji sugrađani, 
hvala vam na potpori i povjerenju 

koje ste nam dali i sretan vam 
668. rođendan naše Koprivnice.

Ivan Pal, predsjednik Gradskog vijeća!

IVAN PAL, PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA:

Pokazali smo visok stupanj političke
tolerancije i postali primjer drugima

U ovom mandatu od konstituirajuće sjed-
nice održane 7. lipnja 2021.godine do da-
nas održana je 21 sjednica. Raspravljano 
je o 650 točaka dnevnog reda (uključujući 
podtočke). Osim postavljenih mnogobroj-
nih pitanja i danih prijedloga pod prvom 
točkom svake sjednice, doneseno je uku-
pno 629 odluka, rješenja, programa, pra-
vilnika, zaključaka o prihvaćanju izvješća 
o radu ustanova i trgovačkih društava te 
ostalih akata od kojih je velika većina do-
nesena jednoglasno.
Ovaj saziv Gradskog vijeća grada Kopriv-
nice obilježio je i iskorak u doba digitalne 
demokracije. Tradicionalni način rada za-
mijenjen je modernim digitalnim pristu-
pom, korištenjem aplikacije eGlasanje. 
Ovaj korak označava velik iskorak prema 
transparentnosti i efikasnosti. Sada gra-
đani mogu vidjeti kako njihovi izabrani 
predstavnici rade i glasaju o ključnim pi-
tanjima, što doprinosi većem povjerenju u 
javne institucije. Gradsko vijeće izabralo je 
i nove članove Savjeta mladih, savjetodav-
nog tijela Grada Koprivnice koje promiče i 
zagovara prava, potrebe i interese mladih 
u gradu Koprivnici.
Mnogobrojne točke dnevnog reda odnosile 
su se na odluke iz područja komunalnog 
gospodarstva, izgradnje grada, zaštite i 
unapređenja okoliša, gospodarstva i poti-
canja poduzetništva. Izdvaja se Strategija 
razvoja grada Koprivnice do 2030. godine, 
Strategija zelene urbane obnove grada 
Koprivnice, Strategija upravljanja nekret-
ninama u vlasništvu Grada Koprivnice do 
2028. godine, Odluka o ustrojavanju i sa-
stavu manjeg urbanog područja Kopriv-
nica (ITU mehanizam), Odluka o uvjetima 
i načinu provedbe arhitektonsko-urbani-

stičkog natječaja za izradu idejnog rješenja 
za građenje i opremanje kompleksa tržni-
ce i polivalentnog centra, Odluka o pristu-
panju Grada Koprivnice članstvu Lokalne 
akcijske grupe Izvor (LAG Izvor), Odluka 
o uređenju prometa, Odluka o potporama 
poljoprivredi, Program dodjele potpora 
male vrijednosti subjektima gospodar-
stva na području grada, Odluka o prodaji 
po povoljnijim uvjetima građevinskog ze-
mljišta za mlade, nova Odluka o socijalnoj 
zaštiti građana Koprivnice, Odluka o po-
godnostima za osobe starije životne dobi, 
Odluka o organizaciji i provedbi programa 
produženog boravka u osnovnim školama, 
Plan mreže dječjih vrtića, Program mjera 
osiguravanja specijalističke zdravstvene 
zaštite na području grada, Odluka o sufi-
nanciranju troškova medicinski potpomo-
gnute oplodnje, odluke o infrastrukturnim 
ulaganjima i energetskim obnovama škola 

i vrtića do omogućavanja jednakih prilika 
za obrazovanje svima, financiranja dodat-
nih programa i izvannastavnih aktivnosti, 
dizanja studentskih stipendija, uskrsnica i 
božićnica umirovljenicima, do poboljšanja 
materijalnih prava zaposlenih koji se brinu 
o najmlađim stanovnicima.
Iz područja prostornog i urbanističkog pla-
niranja donesen je jedan od najznačajnijih 
dokumenta u prostornom planiranju, III. 
izmjene i dopune Prostornog plana uređe-
nja grada Koprivnice, a pred donošenjem 
su II. Izmjene i dopune Generalnog urba-
nističkog plana Koprivnice, kojima se na 
kvalitetniji način osiguravaju uvjeti za ko-
rištenje, zaštitu i upravljanje prostorom, 
čime se ostvaruju pretpostavke za druš-
tveni i gospodarski razvoj, zaštitu okoliša i 
prirode i racionalno korištenje prirodnih i 
kulturnih dobara.

Nadam se da naš trud, 
ciljeve i usmjerenost 

na budućnost građani 
prepoznaju, a mi ćemo do 
kraja mandata svu svoju 

energiju i potencijale 
usmjeriti na važne 

projekte za naš grad

Gradsko vijeće ima 19 članova i radilo je u istom sastavu od konstituiranja do sada, 
a sastav je sljedeći: Predsjednik: Ivan Pal (HSS); 
                                     Potpredsjednici: Maja Marković (SDP) i Franjo Marković (HDZ)
Članovi Gradskog vijeća iz većinskih političkih stranaka:
- Maja Marković, Petra Rožmarić, Kristinka Mikulić, Ksenija Kraljic Babić, 
   Mihaela Lončarek, Dragutin Jeđud, Timon Fabijanec (SDP)
- Ivan Pal, Nenad Martinaga, Vesna Peršić Kovač (HSS)
- Željko Šemper, nestranački
Članovi Gradskog vijeća iz oporbenih političkih stranaka:
- Franjo Marković, Saša Cestar, Mladen Fajdetić (HDZ)
- Ivica Suvalj (Mreža nezavisnih lista- Mreža)
- Josip Večenaj, Dražen Mikulec (Nezavisni)
- Goran Pakasin (Hrvatska narodna stranka, liberalni demokrati - HNS)
- Davor Milaković (Domovinski pokret - DP)

SASTAV GRADSKOG VIJEĆA U OVOM MANDATU:

Održana 21 sjednica i doneseno 629 odluka
ČETVEROGODIŠNJI MANDAT OVOG SAZIVA GRADSKOG VIJEĆA (2021.-2025.)
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KSENIJA OSTRIŽ, ZAMJENICA GRADONAČELNIKA:

Razgovaramo u jednom druš-
tvu o svemu pomalo, pa tako 
i o Danu grada, Godišnjaku 
i što smo sve pripremili za 
svečanost obilježavanja. Pita 

me jedan kolega o čemu ću pisati ove go-
dine? O lošim forama, o nelagodi kada se 
netko “našali” na račun žena u prigodi koja 
je sve samo ne neformalna, o šoku i nevje-
rici kada shvatiš da ljudi još uvijek ne zna-
ju kaj bi s tobom, u koju bi te točno ladicu 
stavili, o šovinizmu, mizoginiji, predrasu-
dama. Kada sam vidjela iskreno prenera-
ženi izraz lica, rekla sam - Ma šalim se! Uz 
osjetno olakšanje, kolega je dobacio - Ma, 
to ti ionak nitko ne čita. I ovdje bih sad rado 
stavila cijeli niz emotikona, tog slikovnog 
pisma našeg doba, na koje smo se tako 
jako navikli da kad nekome napišete poru-
ku bez njih, ljudi se preneraze i pitaju kaj 
nije u redu. Uglavnom, razmišljala sam o 
toj komunikaciji, o ljubavi prema čitanju, o 
važnosti podizanja svjesnosti o potrebi ra-
nog čitanja, crtanja i pisanja kod djece, o 
važnosti izbjegavanja ekrana što je god du-
lje moguće te kako je doista važno da zna-
mo prepoznati što vrijedi čitati ili ne, kako 
je moj kolega s početka teksta duhovito pri-
mijetio. Kao svjetionik u moru dezinforma-
cija, primitivizma i površnosti uvijek mi je 
svijetlila naša knjižnica pokazujući mi put 
k pravim vrijednostima. Gradska knjižnica 
kao simbol napretka, znanja, više vrijed-
nosti, kao mjesto bijega od lošeg sadržaja, 
agresije u svakodnevnici i utočište od sve-
ga lošeg, koliko god to izgledalo ili zvučalo 
staromodno. Stjecajem dobrih okolnosti, 
ona je ključan dio meni jednog od najvaž-
nijih projekata na kojem trenutno radim. 
Ovih dana priveli smo kraju godinu dana 
pripreme i provedbe  arhitektonsko-ur-
banističkog natječaja za najbolje rješenje 
naše buduće tržnice i polivalentnog cen-
tra u kojem će najsjajnija i najvažnija biti 
upravo knjižnična djelatnost. U ovom tre-
nutku imamo pobjednika, imamo rješenje 
koje će jednu od najljepših lokacija u staroj 
gradskoj jezgri Koprivnice učiniti najpo-
željnijim mjestom za otići sam, s prijate-
ljima ili djetetom po neku novu knjigu ili na 
neku aktivnost, otići u kupnju ili na kavu, 
pronaći najbolji parking u gradu, uzeti be-
splatan gradski bicikl iz nove serije ili sjesti 
na novi električni Busko i odvesti se doma, 
jer smo se opet precijenili s torbama na-
kon subotnjeg koprivničkog placa. Važno je 

reći da plac neće prestati raditi niti jedan 
dan, to je bio glavni uvjet natječaja. Ostalo 
smo prepustili projektantima i žiriju koji je 
ovaj put bio međunarodni, s predsjedni-
kom žirija arhitektom Tadejom Glažarom, 
profesorom s ljubljanske Arhitekture, 
članovima arhitektima Marinom Mikeli-
ćem i Ivom Martinis, koja je i profesorica 
na zagrebačkoj Arhitekturi te koprivnička 
dva člana - predsjednicom uprave Komu-
nalca Natašom Tetec i ravnateljem knjiž-
nice Karlom Galincem. Sigurna sam da su 
odabrali najkvalitetnije rješenje za nas kao 
što znam da su s punom odgovornošću i 
veseljem pristupili žiriranju. Pretpostav-
ljam da bi vas puno više zanimalo i veselilo 

da sam vam mogla ovdje staviti rendere 
pobjedničkog rada umjesto ovih redaka, ali 
za to još nemamo dozvolu zbog rokova jav-
ne nabave. Vrlo skoro ćemo imati izložbu 
radova pa ćemo svi vidjeti kako će izgledati 
naše buduće najdraže mjesto u Koprivnici. 
Novac je osiguran iz ITU mehanizma Ko-
privnica, dakle iz fonda EU, a radovi će po-
četi u 2025. O svemu ostalome što smo svi 
zajedno radili da nam bude lijepo i dobro 
živjeti u Koprivnici, čitajte u našem Godiš-
njaku i nazdravite za još jedan, 668. rođen-
dan naše Koprivnice!

Drage sugrađanke i sugrađani, 
 sretan vam Dan grada!

‘Poput nekog 
svjetionika u moru 
dezinformacija, 
primitivizma i 
površnosti, uvijek 
mi je svijetlila 
naša knjižnica 
pokazujući mi 
put k pravim 
vrijednostima’

prvo je zdravlje w w w . n e o f e n . h r
w w w . l u p o c e t . h r

Cestitamo 

Dan grada Koprivnice

TO TI IONAK NITKO NE ČITA
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Dan grada Koprivnice
PROGRAM 2024.

29.10. UTORAK

Galerija Koprivnica
18.00 – Otvorenje izložbe „Zbirka 
Smiljanić, suvremena umjetnost“

2.11. SUBOTA

Zrinski trg
09.00 – 12.00 – „Gradonačelnik časti 
kavom i čajem“ – ugostiteljski objekti u 
užem centru grada
09.00 – 12.00 – Podjela jabuka uz 
donacije 
09.00 – 12.30 – Nastupi plesnih i 
glazbenih skupina dječjih vrtića, 
osnovnih škola i raznih udruga 
09.00 – 12.00 – Izložbeno prodajna 
manifestacija koprivničkih udruga, 
obrtnika, OPG-ova
10.30 – Postrojavanje i mimohod 
povijesnih postrojbi do Zrinskog trga i 
Gradske vijećnice

Školsko sportska dvorana „Josip 
Samaržija – Bepo“
20.30 – Koncert DORIS DRAGOVIĆ 

4.11. PONEDJELJAK 

Dvorana „Domoljub“
19.00 – Koncert ZVJEZDAN RUŽIĆ

BIJELA NOĆ GRADA KOPRIVNICE - 
trgovine i uslužni poslovni subjekti rade 
produženo, odnosno do kasnih večernjih 
sati uz posebne popuste na usluge i 
proizvode

7.11. ČETVRTAK

Dvorana „Domoljub“
19.30 – Kazališna predstava „San 
Ivanjske noći“, Teatar Exit

8.11. PETAK 

Galerija Mijo Kovačić
18.00 – Predstavljanje Podravskog 
zbornika

9.11. SUBOTA

Dom mladih
18.00 - Svečani program „Sretan 
ti rođendan, najljepši moj grade“ 
u organizaciji Mažoretkinja grada 
Koprivnice

10.11. NEDJELJA

Zrinski trg
10.00 – Atletska utrka grada Koprivnice 
- vrtićarci, osnovci i srednjoškolci s 
područja grada

Kazališna predstava 
„San Ivanjske noći“, Teatar Exit
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Kompanija Tehnix je vodeća eko industrija u R. Hrvatskoj i 
Europi. Projektiramo, savjetujemo, proizvodimo i servisiramo 
strojeve, opremu i tehnologije za zaštitu okoliša i voda te 
gradimo modularne objekte društvenih namjena. Poslovni cilj 
Tehnix-a je razvijati i proizvoditi najbolje tehnologije kojima 
se postiže održivi razvoj i cirkularna ekonomija.  

www.tehnix.com

Agencija za društveno poticanu 
stanogradnju Grada Koprivnice 

Svim sadašnjim i budućim 
kupcima te građanima grada 

Koprivnice čestitamo Dan grada

APOS

Svim sadašnjim i budućim stanarima 
i svim građanima grada Koprivnice 

ČESTITAMO DAN GRADA!
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Aktualno

Sveobuhvatni projekt Građenje i 
opremanje kompleksa tržnice i poli-
valentnog centra utjecat će na tran-
sformaciju središta grada Koprivnice 
u zeleno središte, obuhvaćajući slje-
deće povezane komponente: gradnju 
i opremanje prostora tržnice koji ko-
riste zakupci s dodatnim prostorima, 
gradnju i opremanje polivalentnog 
centra s prostorima za organizacije 
civilnog društva po uzoru na co-wor-
king prostore kao mjesta umrežava-
nja različitih dionika civilnog društva 
te za obavljanje knjižnične djelatno-
sti, rekonstrukciju parkirališta u zoni 
tržnice i prenamjenu u intermodalni 
terminal s javnim parkirališnim pro-
storom, početnim stajalištem auto-
busnog javnog prijevoza BusKo, čije 
će linije obuhvatiti dio urbanog pod-
ručja, te središnjom stanicom susta-
va javnih bicikala BicKo.
Projekt je u provedbi te je u fazi pri-
preme projektno-tehničke dokumen-

tacije. Točnije, za projekt je pokrenut 
postupak nabave usluge izrade natje-
čajnog elaborata za potrebe provedbe 
arhitektonsko-urbanističkog natje-
čaja za građenje i opremanje kom-
pleksa tržnice i polivalentnog centra 
u Koprivnici. Također, pokrenut je 
postupak nabave usluge provoditelja 
arhitektonsko-urbanističkog natječa-
ja za izradu idejnog rješenja za gra-
đenje i opremanje kompleksa tržnice 
i polivalentnog centra. Krajem 2024. 
godine očekuje se potpisivanje ugo-
vora za izradu projektno-tehničke do-
kumentacije, odnosno izradu glavnog 
projekta, izvedbenog projekta i troš-
kovnika, a očekivani završetak izrade 
projektno-tehničke dokumentacije je 
kraj 2025. godine. 
Do kraja 2025. godine očekuje se 
izrada sve potrebne dokumentacije 
kako bi se moglo pristupiti procesu 
otvaranja Poziva za izravnu dodjelu 
bespovratnih sredstava.

Grad Koprivnica, kroz projekt Unaprjeđenje sustava 
javnog prijevoza na urbanom području Koprivnica, 
želi uvesti ekološki prihvatljiv javni prijevoz kroz 
implementaciju nove usluge autobusnog prijevoza 
BusKo i to uvođenjem novih autobusnih linija na 
Urbanom području Koprivnica te implementacijom 
nove usluge BicKo proširenjem postojećih kapacite-
ta. Upravljanje postojećim sustavom BusKo i BicKo 
obavlja Komunalac. Projekt će se provoditi na po-
dručju grada Koprivnice te općina Koprivnički Bregi, 
Koprivnički Ivanec i Peteranec. Za sada je izrađena 
Studija izvodljivosti s analizom troškova i koristi. 
Projekt je u visokoj fazi pripreme za prijavu na Poziv 
za izravnu dodjelu bespovratnih sredstava, a javlja-
nje na Poziv očekuje se početkom 2025. godine. 

Projekt Znanstveno-inovacijski park 
Koprivnica uključuje brownfield 
investiciju, sanaciju i revitalizaci-
ju. Kroz rekonstrukciju dviju starih 
zgrada u kompleksu bivše vojarne 
omogućit će se novi javni i inkluzivni 
sadržaji, u potpunosti ukloniti propa-
danje građevina i gubitak vrijednosti 
ove lokacije te pozitivno utjecati na 
okolni gradski prostor. Istovremeno 
kompleks Kampus planiran je kao 
kompleks u konceptu nulte emisije 
ugljičnog dioksida, što između osta-

log obuhvaća smanjenje onečišćenja 
zraka uzrokovanog prometovanjem 
unutar samog kompleksa. 
Početkom travnja 2024. godine po-
krenut je postupak nabave za projek-
tiranje i rekonstrukciju dviju zgrada 
u sklopu Znanstveno-inovacijskog 
parka Koprivnica. Nakon pregleda i 
ocjene ponuda donesena je odluka 
o odabiru te je trenutno u postupku 
sklapanje ugovora. Očekivano otva-
ranje Poziva za izravnu dodjelu je 
kraj 2024. godine.

Općina Drnje
Općina Đelekovec
Općina Hlebine
Općina Koprivnički Bregi
Općina Koprivnički Ivanec

Općina Novigrad Podravski
Općina Peteranec
Općina Rasinja
Općina Sokolovac

GRAĐENJE I OPREMANJE KOMPLEKSA 
TRŽNICE I POLIVALENTNOG CENTRA

Unaprjeđenje sustava javnog 
prijevoza na Urbanom 
području Koprivnica

Znanstveno-inovacijski park Koprivnica

Manje urbano područje Koprivnica 
sa središtem Koprivnicom 
obuhvaća okolne općine:

Ekološki prihvatljiv javni prijevoz

Novi javni i inkluzivni sadržaji
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Zahvaljujući ITU mehanizmu Ur-
bano područje Koprivnica, koje 
uključuje grad Koprivnicu i devet 
okolnih općina, provest će se pro-
jekti s područja društveno-gospo-
darske infrastrukture, prometa, 
kulture i turizma. 
Ukupna alokacija za Manje urbano 
područje Koprivnica iz ITU me-
hanizma iznosi 18 milijuna eura 
i bit će namijenjena trima stra-
teškim projektima, i to građenju 
i opremanju kompleksa tržnice i 
polivalentnog centra, zatim una-
prjeđenju sustava javnog prijevoza 
na urbanom području Koprivnica 

te znanstveno-inovacijskom par-
ku Koprivnica. Također, sredstva 
su namijenjena za unaprjeđenje 

prometne sigurnosti, povezanosti 
i mobilnosti građana Manjeg urba-
nog područja Koprivnica.
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STRATEŠKI ITU PROJEKTI
 PROJEKTI S PODRUČJA DRUŠTVENO-GOSPODARSKE INFRASTRUKTURE, PR OMETA, KULTURE I TURIZMA

Početkom svibnja 2024. godine Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova 
Europske unije objavilo je Poziv „ITU – Sigurno povezani“. Predmet Pozi-
va su ulaganja u biciklističku infrastrukturu urbanog područja Koprivni-
ca, a sve radi povećanja korištenja prijevoza s nultom razinom emisija u 
urbanom području Koprivnica. U sklopu Poziva do sada su donesene tri 
odluke o financiranju projektnih prijedloga. Općini Drnje za projektni pri-
jedlog „Izgradnja biciklističko-pješačke staze u općini Drnje – Drnje, Ulica 
Stjepana Pašice i Botovo, Ulica kralja Zvonimira“, Općini Koprivnički Bregi 
za projektni prijedlog „Izgradnja biciklističko-pješačke staze u ulicama A. 
Šenoe i V. Nazora u Koprivničkim Bregima“ i Općini Peteranec za projek-
tni prijedlog „Izgradnja biciklističko-pješačke staze u naselju Sigetec“.



Aktualno

Koprivnica je oduvijek bila pozna-
ta kao grad koji je uspješan po 
povlačenju europskih sredstava. 
Ovakav trend se nastavio pa Grad 
trenutno provodi čak 24 projekta 
sufinancirana sredstvima Europ-
ske unije. Ukupna vrijednost ovih 
projekata iznosi 28.925.823,00 
eura, od čega Europska unija su-
financira 21.941.052,00 eura.
Projekti pokrivaju različita pod-
ručja – od infrastrukturnih zahva-
ta, energetske obnove javnih obje-
kata, jačanja kulturnih i kreativnih 
sektora, do razvoja digitalnih i 
inovativnih rješenja za urbani ra-

zvoj grada. Svi ovi projekti provode 
se u suradnji s domaćim i među-
narodnim partnerima te donose 
značajne koristi zajednici kroz 
povećanje energetske učinkovi-
tosti, jačanje lokalne ekonomije i 
poboljšanje društvenih usluga.
Grad Koprivnica ističe se kao 
pozitivan primjer u povlačenju 
EU sredstava te strateškom pla-
niranju i provedbi projekata koji 
podižu kvalitetu života u lokalnoj 
zajednici, a nastavlja raditi na 
daljnjem razvoju i stvaranju novih 
prilika za budućnost svojih gra-
đana.

Nastavlja se sadnja drveća i grmlja, a sve 
u sklopu ozelenjivanja grada koji na taj na-
čin postaje otporniji na klimatske promje-
ne i vremenske ekstreme. Tako je do sada 
zasađeno 480 novih biljaka na nekoliko 
lokacija u gradu. Ukupno 275 stabala po-
sađeno je u kampusu, na Trgu kralja Zvo-
nimira, Trgu Zlate Bartl, Zrinskom trgu, 
u Nemčićevoj ulici, na gradskom groblju 
te na ostalim lokacijama uključenima u 
gradski projekt zelene infrastrukture, a 
dodatno je posađeno i 205 raznih grmova.
Do kraja godine Koprivnica će biti bogatija 

za još 53 nova stabla, a ona će se saditi 
na lokacijama: gradski park, Ulica Ivana 
Meštrovića, Trg Eugena Kumičića, Dom 
mladih, Zrinski trg, Trg bana Jelačića, 
Ulica Mare Matočec i gradsko groblje, a 
spomenimo još i 500 komada grmlja koje 
će se također saditi na gradskom groblju.

Osim što se cijele godine brinu o posto-
jećem gradskom zelenilu te sade nova 
stabla, zaposlenici Komunalca, Sektora 
zelenih površina, zasadili su i brinuli se o 
5700 komada ljetnog cvijeća, 4500 koma-
da tulipana i čak 13.000 komada jesen-
skog cvijeća.

GRAD KOPRIVNICA USPJEŠNO PROVODI 24 EUROPSKA 
PROJEKTA UKUPNE VRIJEDNOSTI GOTOVO 29 MILIJUNA EURA

EUROPSKI IZVORI FINANCIRANJA

ZELENA INFRASTRUKTURA

Zaposlenici Regionalne energetske 
agencije Sjever i u ovoj godini nastavili 
su s unaprjeđenjem podrške građani-
ma Koprivnice u njihovim projektima 
energetskih obnova stambenih i više-
stambenih zgrada pa je tako mrežni alat 
Solarna mapa grada Koprivnice dodatno 
unaprijeđen novom funkcionalnošću au-
tomatske izrade projektnog sažetka koji 
građanima služi kao prvi korak u izradi 

projektne dokumentacije za izgradnju fo-
tonaponske elektrane.
Pomoću Solarne mape grada Koprivnice 
građani mogu dobiti uvid u preporuče-
nu snagu elektrane, cijenu i isplativost 
investicije, dok informativni video nazi-
va “Kako do fotonaponske elektrane na 
vlastitom domu?”, koji je za pregled do-
stupan putem službene mrežne stranice 
REA-e Sjever, građane postupno u šest 

koraka vodi od ideje do realizacije fotona-
ponske elektrane na njihovu domu.
Zainteresiranost građana za energetsku 
obnovu obiteljskih kuća, obnovljive izvore 
energije te mogućnosti sufinanciranja od 
strane Fonda za zaštitu okoliša i energet-
sku učinkovitost kontinuirano raste te je 
REA Sjever u 2024. godini obradila gotovo 
150 pojedinačnih upita građana.

REGIONALNA ENERGETSKA AGENCIJA SJEVER

PODRŠKA GRAĐANIMA U 
ENERGETSKOJ OBNOVI ZGRADA

POSAĐENO 480 NOVIH STABALA I GRMOVA

Sadnji stabala odazivaju se školarci i razne gradske udruge i tvrtke

Aktualno
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Aktualno

Novi vrtić u Herešinu još malo i bit će 
spreman primiti svoje prve male stanare. 
Riječ je o izgradnji vrtića prilagođenog za 
smještaj tri vrtićke odgojne skupine, od-
nosno 52 djece. 
Projekt Izgradnja i opremanje dječjeg 
vrtića Herešin sufinanciran je sredstvi-
ma iz Nacionalnog plana za oporavak i 
otpornost 2021.-2026. u sklopu Poziva za 
dodjelu bespovratnih sredstava NPOO.
C3.1.R1-I1.01 „Izgradnja, dogradnja, re-
konstrukcija i opremanje predškolskih 
ustanova, prvi Poziv“. 
U projektu su predviđena sredstva za 
izradu projektne i tehničke dokumenta-
cije, izgradnju vrtića, opremanje kuhinje i 

vanjsko uređenje okoliša i vanjskih igrala. 
Ukupna vrijednost investicije iznosi 
1.305.000,00 eura, iz Nacionalnog pro-

grama za otpornost i oporavak dolazi 
544.694,41 eura, a preostali iznos pokriva 
Grad Koprivnica vlastitim sredstvima.

Izgradnja i opremanje dječjeg vrtića Herešin
NOVI VRTIĆKI KAPACITETI

Radovi na izgradnji novog dječjeg vrti-
ća na Bajeru provode se prema zacrta-
nom planu. Riječ je o projektu vrijednom 
6.300.000,00 eura, od čega iz Nacional-
nog programa za otpornost i oporavak 
dolazi 2.675.691,82 eura, a preostali iznos 
pokriva Grad Koprivnica vlastitim sred-
stvima. Grad je ujedno i nositelj projekta, 
dok je Općina Koprivnički Bregi partner. 

Svrha projekta je izgradnja i opremanje 
vrtića kako bi se stvorili preduvjeti za 
daljnji razvoj predškolskog odgoja i obra-
zovanja. Izgradnjom vrtića osigurat će se 
smještaj za 280 vrtićaraca u 14 novih od-
gojnih skupina. Povećanjem broja dodat-
nih mjesta povećat će se obuhvat djece u 
sustavu predškolskog odgoja i obrazova-
nja. Kao rezultat toga očekuje se pribli-
žavanje Barcelonskom cilju za predškol-
ske ustanove odnosno cilju Europskog 
prostora obrazovanja koje predviđa da 96 
posto djece između treće godine života 

i godine polaska u osnovnu školu bude 
obuhvaćeno predškolskim odgojem. 
Izgradnja i opremanje dječjeg vrtića Bajer 
sufinancirana je sredstvima iz Nacional-
nog plana za oporavak i otpornost 2021.-
2026. u sklopu Poziva na dodjelu bespo-
vratnih sredstava NPOO.C3.1.R1-I1.01 
„Izgradnja, dogradnja, rekonstrukcija i 
opremanje predškolskih ustanova, prvi 
Poziv“. 
Otvaranje dječjeg vrtića predviđeno je za 
početak iduće pedagoške godine.

U srpnju ove godine Gradu Koprivnici odo-
bren je vrijedan projekt energetske ob-
nove Osnovne škole Đuro Ester. Ukupna 
vrijednost investicije iznosi 2.219.411,67 
eura, od čega su 1.562.750,04 eura bes-
povratna sredstva iz Nacionalnog plana 
za otpornost i oporavak. Projektom će se 
osigurati bolji uvjeti za odgojno-obrazov-
nu djelatnost. Poboljšat će se energetska 
svojstva zgrade, smanjiti troškovi za gri-
janje zgrade te troškovi električne ener-
gije. Kako bi se to postiglo, provest će 

se ugradnja toplinsko izolirane ovojnice 
zgrade, zamijenit će se stolarija, rekon-
struirat će se sustav grijanja i kotlovnica. 
U zgradu škole ugradit će se mehanička 
ventilacija s povratom otpadne topline. 
Sva neadekvatna rasvjeta u zgradi zami-
jenit će se novom visokoučinkovitom ra-
svjetom u LED tehnologiji. Nakon ugrad-
nje novih izvora svjetlosti bit će postignut 
standard osvijetljenosti koji vrijedi za 

pojedinačne tipove prostorija i učionica 
u odgojno-obrazovnim ustanovama. Na 
krovu zgrade bit će instalirana dva susta-
va za proizvodnju energije iz OIE – solarni 
toplinski kolektori za proizvodnju PTV i 
fotonaponska elektrana za proizvodnju 
električne energije. Radovi energetske 
obnove započet će 2025. godine, a provo-
dit će se do lipnja 2026. godine. 

IZGRADNJOM VRTIĆA DO EUROPSKOG STANDARDA

Novi dječji vrtić na Bajeru za 280 mališana
Otvaranje dječjeg vrtića 

predviđeno je za početak iduće 
pedagoške godine

NOVO ULAGANJE U ŠKOLE

ENERGETSKA OBNOVA OŠ ĐURO ESTER 
ZA BOLJE UVJETE BORAVKA U ŠKOLI
Ukupna vrijednost investicije 

iznosi gotovo 2,22 milijuna 
eura, od čega su 1,56 milijuna 

bespovratna sredstva iz 
Nacionalnog plana za 
otpornost i oporavak

Radovi se provode prema planu
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AktualnoAktualno

Gradski proračun i ove godine bilježi rast. Naime, 
planirani proračun za 2024. godinu iznosi 59.638.164 
eura. Usporedbe radi, prošlogodišnji proračun izno-
sio je 36.161.538,16 eura. 
Rast proračuna odraz je pozitivnih gospodarskih 
aktivnosti na području grada, ali i velikog broja eu-
ropskih projekata koje Grad provodi. Kod kreiranja 
proračuna najveća pažnja pridaje se najranjivijim 

društvenim skupinama, obrazovanju i infrastruk-
turnim projektima. To je vidljivo i kroz raspodjelu 
sredstava prema upravnim odjelima. Naime, upravo 
najveći dio proračuna raspodjeljuje se kroz Upravni 
odjel za društvene djelatnosti, 29.570.366 eura, a na-
kon njega Upravni odjel za izgradnju grada, upravlja-
nje nekretninama i komunalno gospodarstvo, i to u 
iznosu od 17.638.425 eura.

Kontinuirani rast gradskog proračunaKontinuirani rast gradskog proračuna

Grad Koprivnica tijekom 2024. godine u 
okviru Poziva na dodjelu bespovratnih sred-
stava Izrada prostornih planova nove gene-
racije putem elektroničkog sustava „ePla-
novi“ NPOO.C2.3.R3-I7.01 Nacionalnog 
plana za oporavak i otpornost 2021.-2026. 
podnio je deset projektnih prijedloga. U na-
stavku na prijave odobrena su sredstva za 
sufinanciranje svih deset prijavljenih proje-
kata u visini 100 posto vrijednosti projekta, 
ukupno 220.000 eura.  Projekti su usmjereni 
na uspostavljanje digitalne procedure izra-
de i izmjene prostornih planova užeg i šireg 
područja grada Koprivnice, točnije Prostor-
nog plana grada, Generalnog urbanističkog 
plana grada te osam Urbanističkih planova 
uređenja putem platforme ePlanovi u pla-
nove nove generacije. Grad Koprivnica će 
dugoročnom primjenom platforme ePlano-
vi mijenjati i izrađivati prostorne planove te 
imati priliku transformirati prostorne pla-
nove u planove nove generacije i dugoročno 
unaprijediti uslugu građanima, poslovnim 
subjektima i investitorima.

Jednoglasnom odlukom gradskih vijećnika 
donesena je Odluka o pogodnostima za oso-
be starije životne dobi, odnosno s navršenih 
65 godina života, s područja grada Kopriv-
nice. Svrha je Odluke, koja će vrijediti od 1. 
siječnja 2025. godine,  potaknuti osobe sta-
rije životne dobi na aktivniji način života te 
smanjiti njihovu socijalnu isključenost.
Korisnici umirovljeničke kartice imat će 
pravo na 50 posto popusta pri kupnji dnev-
ne, tjedne i mjesečne ulaznice za usluge ba-
zena Cerine, odnosno za korištenje bazena i 
sportskih programa, povoljnije će kupovati i 
kinoulaznice u Kinu Velebit, zatim ulaznice 
za predstave i koncerte koji se održavaju u 
dvorani Domoljub te troškove edukativnih i 
hobističkih kraćih programa Pučkog otvo-
renog učilišta Koprivnica. Isto tako, imat će 
pravo na 50 posto popusta na kupnju ulazni-
ce udruge Nogometni klub Slaven u Kopriv-
nici, zatim na besplatnu ulaznicu za izložbe 
u sklopu Muzeja grada Koprivnice. Korisnici 
kartice temeljem ove Odluke imaju pravo i 

na podizanje jedne besplatne ulaznice za 
utakmicu RK-a Podravka.
Obrtnici i trgovačka društva koja posluju na 
području grada Koprivnice mogu se uključiti 
u pružanje pogodnosti temeljem ove Odluke.
Grad Koprivnica će na svojoj mrežnoj strani-
ci objaviti listu obrtnika i trgovačkih društa-
va kod kojih se uz predočenje kartice može 
ostvariti pogodnost.

Kroz platformu ePlanovi do planova nove generacije

UMIROVLJENIČKA KARTICA POSEBNIH 
POGODNOSTI ZA AKTIVNIJI NAČIN ŽIVOTA

BOLJA USLUGA GRAĐANIMA, POSLOVNIM SUBJEKTIMA I INVESTITORIMA

BRIGA ZA STARIJE SUGRAĐANE
20

23
.

20
24

.

Cilj Grada svakako je osigurati što 
kvalitetniji i sigurniji život mladim 
obiteljima. Jedna od mjera je nov-
čana potpora koju Grad isplaćuje 
za svako novorođeno dijete. Prošle 
godine isplaćene su 222 potpore 
za novorođenčad. Dobra je vijest 
za obitelji da je od lipnja ove godine 
naknada za novorođenčad porasla 
s 300 na 500 eura. Riječ je o nov-
čanom iznosu koji obitelji mogu 
potrošiti za sve što im je potrebno 
oko brige za svoje dijete. Pravo na 
naknadu imaju i roditelji koji po-
svoje dijete.

Povećana novčana 
potpora za svako 
novorođeno dijete

DEMOGRAFSKE MJERE

KOPRIVNIČKI GODIŠNJAK_2024  |  2928  |  KOPRIVNIČKI GODIŠNJAK_2024



Aktualno

Prometni zastoji kod HAK-a odlaze u 
prošlost. Naime, s radovima je započe-
la izgradnja kružnog raskrižja na spoju 
Ulice I. Mažuranića, Starogradske i Špo-

ljarske ulice. Uz izgradnju samog kruž-
nog raskrižja projektom je planirana i 
izgradnja pješačke staze i javne rasvjete. 
Rok izvođenja radova je 120 dana. Izvođač 

radova je Koming d.o.o. Koprivnica s po-
dugovarateljem Fidesom d.o.o. Vrijednost 
radova iznosi 675 tisuća eura s PDV-om.

Muzej grada Koprivnice uskoro će zasjati 
u novom ruhu zahvaljujući projektu ener-
getske obnove, sufinanciranom sredstvi-
ma Europske unije u sklopu Nacionalnog 
plana oporavka i otpornosti 2021. – 2026. 
Projekt je realiziran kroz Poziv „Energet-
ska obnova zgrada sa statusom kultur-
nog dobra“ (NPOO.C6.R1-13.01.0005), 
a procijenjena vrijednost radova iznosi 
1.181.324,03 eura. Radovi uključuju sa-
naciju kapilarne vlage u zidovima prize-

mlja i kata, postavljanje toplinske izolaci-
je na ovojnicu zgrade prema negrijanim 
prostorijama, kao i obnovu vanjske fasa-
de. Uz to, zamijenit će se stara vanjska 
stolarija i restaurirati dio unutarnje stola-
rije, sanirat će se i neadekvatno naknad-
no ugrađeni podovi i postojeći originalni 
podovi u lošem stanju te prenamijeniti 
dio prostorija i urediti dvorište. Posebna 
pažnja posvećena je očuvanju zgrade kao 
kulturnog dobra – sanirat će se pukotine 

u zidovima, a elektrotehničkim projektom 
predviđena je rekonstrukcija starih elek-
troinstalacija te modernizacija rasvjete 
kako bi muzej zadovoljio suvremene teh-
ničke standarde i dodatno podigao kvali-
tetu izložbenog prostora.
Ova obnova donijet će dugoročnu ener-
getsku učinkovitost, bolje uvjete očuvanja 
muzejske građe te ugodniji ambijent za 
posjetitelje i zaposlenike Muzeja grada 
Koprivnice.

Koprivnička sinagoga posljednjih se dvadeset godina obnavljala 
u fazama, a cjelovita obnova sada je na vidiku. Sinagoga je statič-
ki sanirana, ugrađena je čelična rešetka u razini galerije i stropa 
iznad kata, a dotrajale grede zamijenjene su novim gredama. 
Izvedena je nova daščana oplata stropova, drveni stropovi gale-
rije zamijenjeni su čeličnim stupovima koji su obloženi drvenom 
maskom s profilacijama prema postojećim, a zidovi su injekti-
rani i ojačani karbonskim lamelama. Izvedeni su i novi armira-
no-betonski serklaži i svi ostali konstruktivni i montažni radovi, 
a sve kako bi se zgrada izgrađena sredinom 19. stoljeća statički 
poboljšala i zadovoljila današnje propise vezane uz mehaničku 
otpornost i stabilnost.
Nakon konstruktivne obnove slijedi cjelovita obnova Koprivničke 
sinagoge. Za cjelovitu obnovu planirana su sredstva u iznosu od 
2.155.066,18 eura, a 1.605.045,04 eura odobreno je iz Nacional-
nog plana oporavka i otpornosti 2021.-2026. (NPOO). Rok za za-
vršetak cjelovite obnove je 30. lipnja 2026. godine.

Potpuna obnova koprivničke 
sinagoge do 2026. godine

IZGRADNJA KRUŽNOG RASKRIŽJA NA SPOJU ULICE 
I. MAŽURANIĆA, STAROGRADSKE I ŠPOLJARSKE ULICE

Kulturni centar prim.dr. Krešimir Švarc

SIGURNOST U PROMETU

Energetska obnova Muzeja uz podršku EU sredstava
NASTAVAK OBNOVE ZGRADE MUZEJA

U kolovozu ove godine Gradsko društvo 
Crvenog križa Koprivnica i Ministarstvo 
prostornoga uređenja, graditeljstva i dr-
žavne imovine sklopili su ugovor o prodaji 
nekadašnje zgrade Crvenog križa. Mini-
starstvo je kupilo zgradu i dalo na korište-
nje Centru za pružanje usluga u zajednici 
Svitanje. Plan je Centra da u suradnji s 
Ministarstvom rada, mirovinskoga susta-
va, obitelji i socijalne politike te lokalnom 
zajednicom u ovoj zgradi osigura smještaj 
za dvadesetak djece bez odgovarajuće ro-
diteljske skrbi u dvije korisničke skupine; 
prva skupina uključivala bi djecu od treće 
do sedme godine života, a druga djecu i 
mlade od sedme do 18. godine života. 
Kako bi se osigurali primjereni uvjeti za 
pružanje usluge smještaja, a time i što 
ugodniji boravak djece, provest će se 
određeni infrastrukturni zahvati. 

Centar Svitanje uskoro u nekadašnjoj zgradi Crvenog križa
Ulaganjima u infrastrukturu do kvalitetnijih usluga

Primopredaja nekadašnje zgrade Crvenog križa
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Aktualno

Vrijednost investicije: 666.832 eura 
U tijeku je kompletno komunalno opremanje Ulice dr. Al-
berta Heinricha. Gradi se prometnica s obostranim stazama 
duljine oko 470 metara, postavlja javna rasvjeta i kabelska 
kanalizacija. Radove izvodi Koming d.o.o. Koprivnica, a tre-
bali bi završiti do kraja godine.

Vrijednost investicije: 266.072,77 eura 
Ove je godine u poslovnoj zoni Radnička izgrađena promet-
nica s pješačkom stazom, javnom rasvjetom i kabelskom ka-
nalizacijom duljine 270 m.   
Izvođač radova bio je Koming d.o.o. s podugovarateljem za 
javnu rasvjetu, tvrtkom Nitre d.o.o.

Vrijednost investicije: 449.766,14 eura 
Završeni su radovi na širenju stambene zone Cerine i dobivena je uporabna dozvola. 
Izgrađena je glavna trasa prometnica ukupne dužine oko 430 metara koja povezuje 
Ulicu Mare Matočec s odvojkom Ulice Miklinovec. Uz prometnicu sa stazama izgra-
đena je javna rasvjeta i kabelska kanalizacija.

Vrijednost investicije: 1.550.000 eura 
Planiran je početak radova na rekonstrukciji Ulice Ante Starčevića, dijela Ivanjske 
ulice i dijela Ulice hrvatskih branitelja. Izvođač radova je Koming d.o.o. s podugo-
varateljima Nitreom d.o.o. i PZC-om d.d. Varaždin. Planirana je rekonstrukcija svih 
prometnih površina, javne rasvjete i oborinske kanalizacije s izgradnjom kružnog ra-
skrižja na križanju Ulice Ante Starčevića i Ivanjske ulice.
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Nova komunalna infrastruktura 
u poslovnoj zoni Radnička

Vrijednost investicije: 498.200,71 eura 
Pješačko-biciklistička staza između Draganovca i Štaglinca bit će 
duga 1830 metara, a radove će izvoditi Koming d.o.o. Koprivnica. 
Izgradnja staze sufinancira se sredstvima Fonda za zaštitu okoliša 
i energetsku učinkovitost u iznosu od 350.000,00 eura s PDV-om, 
što je 70,25 posto vrijednosti radova. Planirana je i sadnja drvoreda 
između Štaglinca i Draganovca.

Pješačko-biciklistička staza 
između Draganovca i Štaglinca

Spojna prometnica između NK-a Zagorec 
i naselja Herešin / Vrijednost investicije: 497.000,00 eura

Izgradnja infrastrukture 
u Ulici dr. Alberta Heinricha

Kreće rekonstrukcija Ulice Ante Starčevića

Širi se stambena zona Cerine

Završeni radovi u Ulici Ivice Hiršla
Vrijednost investicije: 180.000 eura 
Završeni su radovi na opremanju dijela Ulice Ivice Hiršla. Radovi 
su obuhvatili opremanje dijela ulice duljine 209 metara komunal-
nom infrastrukturom.

Radovi na izgradnji spojne prometnice između NK-a Zagorec i naselja Herešin za-
počet će početkom listopada. Za radove je zadužen Colas Hrvatska d.d. iz Varaždina.

Nova pješačko-biciklistička 
staza u Cvjetnoj ulici
Vrijednost investicije: 162.065,21 eura 
Počinje izgradnja pješačko-biciklističke staze u Cvjetnoj ulici. Za 
radove je zadužen Koming d.o.o. s podugovarateljem Nitreom 
d.o.o.. Radovi se sufinanciraju sredstvima Fonda za zaštitu okoliša 
i energetsku učinkovitost u iznosu od 129.652,17 eura, što je 80 po-
sto vrijednosti radova. Uz izgradnju staze planira se i sadnja drvo-
reda u Cvjetnoj ulici, Ul. Ruđera Boškovića i u dijelu Mihanovićeve.

Aktualno

U sklopu opremanja stambenih 
zona komunalnom infrastruktu-
rom prošle godine Koprivničke 
vode izgradile su vodovodnu i 

kanalizacijsku mrežu s izvodima u 
građevinske parcele u stambenoj 
zoni Pri sv. Magdaleni, točnije u 
Ulici Alberta Heinricha ukupne 

duljine vodovoda 265 metara i 250 
metara kanalizacijske mreže. Vri-

jednost investicije je 121.650 eura.

Proširenje vodovodne mreže od 
Ulice Sv. Vid do Ulice Mirni dol u 
naselju Draganovec obuhvatilo je 

912 metara nove vodovodne mreže, 
a ukupna vrijednost izgradnje je 

83.750 eura.

U naselju Starigrad proširena 
je kanalizacijska mreža za 230 

metara u Mlinarskoj ulici, ukupne 
vrijednosti 56.250 eura.

Započela je izgradnja kanalizacij-
ske mreže u ulici Botinovečki jarak 
u naselju Kunovec Breg. Ukupno 

će se izvesti 300 metara nove mre-
že, ukupne vrijednosti investicije 

112.500 eura.

U tijeku su pripremni radovi na iz-
gradnji i rekonstrukciji sustava od-
vodnje u Ivanjskoj ulici od raskrižja 
s Ulicom Ante Starčevića. Radovi 
obuhvaćaju rekonstrukciju posto-
jeće mreže zajedno s izgradnjom 
novih kanalizacijskih priključaka, 
ukupne vrijednosti 156.250 eura.

Investicije Koprivničkih 
voda vlastitim sredstvima
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Radi organizacije jednosmjenske nasta-
ve u najvećoj koprivničkoj školi, Osnovnoj 
školi Braća Radić, Grad je izradio projek-
tnu dokumentaciju, ishodio građevinsku 
dozvolu te projekt prijavio na otvoreni Poziv 
za dostavu projektnih prijedloga  „Izgrad-
nja, rekonstrukcija i opremanje osnovnih 
škola za potrebe jednosmjenskog rada i 
cjelodnevne škole“. Riječ je o pozivu koji 
provodi Ministarstva znanosti, obrazovanja 
i mladih u sklopu Nacionalnog programa 
oporavka i otpornosti 2021. - 2026. 
Planirana rekonstrukcija osnovne škole 
sastoji se od dogradnje školske zgrade, iz-

gradnje i uređenja školskih sportskih igra-
lišta i staze te dogradnje dodatnih parkira-
lišta. Planirani početak radova je u proljeće 
2025. godine.

JEDNOSMJENSKA NASTAVA ZA SVE OSNOVNOŠKOLCE

DOGRADNJA OSNOVNE ŠKOLE BRAĆA RADIĆ

Aktualno

Kako bi sva djeca polazila jed-
nosmjensku nastavu izrađena 
su Idejna rješenja za Područne 
škole Starigrad, Jagnjedovec i 
Reka te je u tijeku nabava pre-
ostale projektne dokumenta-
cije za ishođenje građevinskih 
dozvola i prijavu na otvoreni 
Poziv za dostavu projektnih 
prijedloga „Izgradnja, rekon-
strukcija i opremanje osnovnih 
škola za potrebe jednosmjen-
skog rada i cjelodnevne škole“. 
Idejnim rješenjima planirana 
je rekonstrukcija i dogradnja 
područnih škola u Starigradu i 
Reki, dok će se u Jagnjedovcu 
graditi nova škola.

DOGRADNJA 
PODRUČNIH 
ŠKOLA REKA, 
STARIGRAD I 
JAGNJEDOVEC

Izrađena su Idejna 
rješenja, u tijeku je 
nabava dokumentacije

Koprivnica će dobiti svoj prvi 
učenički dom. Ugovor o izgrad-
nji vrijedan nešto više od 5,7 mi-
lijuna eura popisan je s tvrtkom 
Radnik d.o.o. Od navedenog 
iznosa Vlada će pokriti trošak u 
iznosu od četiri milijuna eura, a 
ostatak će se osigurati surad-
njom Županije i Grada.
Sam projekt obuhvaća rekon-
strukciju postojeće zgrade že-
ljezničkog konačišta u Kolodvor-
skoj ulici kao i dogradnju cijelog 
učeničkog kompleksa. Učenički 
dom imat će 80 kreveta, a sadr-
žavat će blagovaonicu, sanitarne 
čvorove, informatičku učionicu, 

vježbaonicu, knjižnicu, praonicu 
rublja, sobu za društvene aktiv-
nosti i odmor, sobe za smještaj 
osoba s invaliditetom te prostor 
za aktivnost na otvorenom.
Osim učeničkog, u sklopu Sve-
učilišnog centra Koprivnica 
provodi se projektiranje Stu-
dentskog doma; izgradnja je 
planirana tijekom 2025., a do-
vršetak početkom 2026. godine. 
Studentski dom trebao bi primiti 
nešto više od 100 studenata.
Riječ je o značajnim projektima 
koji će omogućiti daljnji razvoj 
srednjoškolskog i akademskog 
obrazovanja. 

DUGOOČEKIVANI PROJEKTI

Koprivnica napokon dobiva
učenički i studentski dom

Pogled sa sjeverozapada Pogled s jugozapada

Pogled na tribinu sa sjeveroistoka
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GospodarstvoGospodarstvo

Mlada magistrica ekonomije Helena Lon-
čar nakon desetak godina šivanja iz hobija 
ove je godine u siječnju pokrenula svoju 
tvrtku Diversa specijaliziranu za izradu 
unikatnih torbica. Još kao dijete voljela se 
igrati šivanja i koristila je šivaći stroj svoje 
bake, a kasnije je, u mladenačkim dani-
ma, šila jednostavnije unikatne odjevne 
predmete kako bi imala jedinstvenu odje-
ću za izlaske. Svoj prvi šivaći stroj za ši-
vanje kože kupila je od novca koji su ona i 
suprug dobili kao vjenčani dar. Godinama 
se u slobodno vrijeme igrala materijalima 
i samostalno, pomoću društvenih mreža, 
učila kako sašiti neki oblik torbice. S vre-
menom je u tome postala toliko dobra da 
su je prijateljice počele nagovarati da po-
kuša otvoriti nešto svoje, ali to je odlagala, 
sputana nedostatkom formalnog obrazo-
vanja. Helena danas izrađuje visokokvali-
tetne unikatne torbice od umjetne kože, 
a katkad i nekih drugih materijala. Osim 
torbica prema vlastitim idejama, izrađuje 

i torbice po narudžbi kupaca koje su vrlo 
popularne, a osobito su popularne osli-
kane torbice. Proces izrade i oslikavanja 
jedne torbice katkad traje i više dana, no 
završni proizvod oduševljava kupce, ali i 
Helenine pratitelje na društvenim mreža-
ma koji su joj najvažniji oblik marketinga. 
Dosad je izradila više od 150 unikatnih 
torbica koje su pronašle svoje domove u 
rukama zadovoljnih klijentica diljem Lije-
pe Naše. Svoje je poslovanje smjestila u 
Poduzetnički inkubator Dravska te kori-
sti subvenciju Grada Koprivnice za 
najam poslovnog prostora u In-
kubatoru, što joj uvelike olak-
šava poslovanje. Zahvalna je 
na svim pogodnostima koje 
joj Grad pruža kao poduzet-
nici početnici. U planu joj je 
proširenje asortimana no-
vim proizvodima, a velika joj 
je želja usavršiti se i naučiti još 
mnoge tajne svojega zanimanja.

BROJ NOVOREGISTRIRANIH OBRTA 
POSLJEDNJIH GODINA KONTINUIRANO RASTE

DUGOGODIŠNJI HOBI PRETVORILA U POSAO

UDRUŽENJE OBRTNIKA KOPRIVNICA

Enter Koprivnica sudjeluje u provedbi ak-
celerator-programa kao jedan od partne-
ra u okviru konzorcija SPRINT. Konzorcij 
SPRINT pruža usluge odabranim startu-
povima u središnjoj Hrvatskoj, a čini ga 13 
institucija. Radi se o projektu koji provodi 
HAMAG BICRO s odabranim akceleratori-
ma na razini cijele RH u sklopu mjere „Ja-
čanje akceleracijske aktivnosti“, a cilj mu 
je podržati visokokvalitetna, novoosnova-
na poduzeća do pet godina starosti, ra-
zvojne timove te pojedince koji razvijaju 
inovaciju TRL 5-8 na području Republike 
Hrvatske, koji će dobiti priliku razviti svoje 
poslovanje kroz podršku koju pružaju ak-
celeratori.
U sklopu Programa, konzorcij SPRINT 

okuplja vrhunske mentore i stručnjake 
kako bi pružili maksimalnu podršku star-
tupovima i razvojnim timovima. Program 
traje ukupno 24 mjeseca, a korisnici pro-
laze kroz fazu predakceleracije, akcele-
racije i postakceleracije. Uz mentorsku 
podršku i savjetovanje, korisnici imaju 
u potpunosti pokrivene troškove najma 
prostora i režija. 
Po završetku objave Javnog poziva za 
iskaz interesa za sudjelovanje u fazi pre-
dakceleracije, evaluirane su pristigle pri-
jave te je odabrano više od 200 korisnika 
koji ulaze u Program na razini RH. Pod 
mentorstvom Entera Koprivnica nalazi 
se čak deset korisnika s našeg područ-
ja. Ulaskom u predakceleraciju koja traje 

od rujna do prosinca 2024. korisnici su 
dobili pristup mentorskoj mreži te su im 
pokriveni troškovi najma coworking pro-
stora. Između ostaloga, Enter Koprivnica 
ih priprema i za pitch natjecanje koje će 
se održati u prosincu 2024., a upravo će 
uspješan pitch pred nezavisnim žirijem 
utjecati na daljnji plasman u naredne faze 
Programa. Ulaskom u drugu fazu, fazu 
akceleracije, korisnici će moći ostvariti 
i bespovratnu potporu do 25 tisuća eura 
za obrtna sredstva te dodjelu vaučera za 
internacionalizaciju poslovanja poduzeća, 
što podrazumijeva aktivnosti sudjelovanja 
poduzeća na međunarodnim događanji-
ma.

Broj registriranih obrta na području grada 
Koprivnice i Koprivničko-križevačke žu-
panije raste posljednjih nekoliko godina. 
Prema statističkim podacima, broj obrt-
nika na području županije veći je za njih 
236 u odnosu na prošlu godinu. Naime, u 
2024. godini registrirano je 2206 obrta, dok 
je u istom periodu 2023. registrirano 1970 
obrtnika. Kada govorimo o gradu Koprivni-
ci, u ovoj godini registrirano je 98 obrtnika 

više, odnosno trenutno djeluje 910 obrtni-
ka, dok ih je u istom periodu prošle godine 
djelovalo 812. Značaj rast broja obrtnika 
očituje se i u kontinuiranom rastu radnih 
mjesta na području grada. Osim toga, oni 
svoj doprinos daju i malim, ali značajnim 
akcijama, a svakako jedna od njih je sudje-
lovanje na uskrsnoj potrazi za pisanicama 
te su upravo oni zaslužni za vrijedne daro-
ve koji su podijeljeni sudionicima.

PODRŠKA PODUZETNICIMA I OBRTNICIMA

RAZVOJNI TIMOVI I PODUZEĆA POD 
MENTORSTVOM ENTERA KOPRIVNICA

Helena Lončar u svojoj tvrtki 
Diversa izrađuje unikatne torbice

Helenine torbice oduševljavaju kupce
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Belupovo tradicionalno mjerenje zdravlja 
“Čuvajmo zdravlje zajedno” održalo se 
i ove godine u sklopu Europskog tjedna 
mobilnosti. Liječničke ordinacije obišlo je 
više od 250 sugrađana, većinom ženske 
populacije, od 50 do 70 godina. U društvu 
liječnika i nutricionista Koprivničanci su 
uz mjerenje zdravlja i dodatne dijagno-
stičke pretrage dobili detaljnije savjete o 
zdravstvenom stanju te uživali u Podrav-
kinim zdravim obrocima i degustaciji no-
vih proizvoda iz B.Fit programa za reduk-
ciju tjelesne mase. 
U šest miniliječničkih ordinacija mjerio 
se krvni tlak, razina šećera i triglicerida 

u krvi. U dermatološkoj ordinaciji posje-
titelji su mogli obaviti pregled “sumnjivih” 
madeža te dobiti savjete o pravilnoj zaštiti 
od sunca i prevenciji zloćudnih tumora 
kože, s posebnim naglaskom na najzlo-
ćudniji – rak kože.
U ljekarničkom savjetovalištu magistar 
farmacije mjerio je vršni protok zraka i 
procjenu opskrbe kisikom. Uz detaljniju 
analizu sastava tijela posjetitelji su iz-
mjerili indeks tjelesne mase (BMI) i dobili 
upute i savjetovanje o pravilnoj i zdravoj 
prehrani, te im je preporučena dnevna 
fizička aktivnost, pravilna prehrana, puno 
tekućine, smanjenje i prestanak pušenja i 

konzumiranje alkohola, što svakako može 
doprinijeti zdravlju i smanjenju povišenog 
krvnog tlaka.
Kroz igru na reaction wallu svi su ima-
li priliku testirati svoju brzinu reakcije i 
refleksije kroz interaktivne i dinamične 
zadatke, a oni s najboljim rezultatima 
osvojili su vrijedne nagrade Podravke i 
nogometaša Slavena Belupa.

Grad Koprivnica provodi mnoge progra-
me poticanja poduzetništva kako bi una-
prijedio gospodarstvo na području grada. 
Da je u tome uspješan najbolje govore 
podaci o popunjenosti poduzetničkih zona 
Dravska i Radnička. Naime zahvaljujući 
mjerama mogućnosti kupnje zemljišta po 
povoljnijim uvjetima i ostvarivanju prava 
građenja, ove godine u zone su stigla tri 

nova investitora, jedan u Dravsku i dva u 
Radničku. 
Također, svake godine Grad otvara Javni 
poziv za podnošenje prijava za dodjelu 
potpora male vrijednosti iz Programa do-
djele potpora male vrijednosti subjektima 
malog gospodarstva na području grada 
Koprivnice. Kroz javni poziv poduzetnici-
ma i obrtnicima odobrena su sredstva u 

ukupnom iznosu nešto većem od 93 tisu-
će eura. Potporu su ostvarili i tradicijski 
i umjetnički obrti i to u ukupnom iznosu 
nešto većem od 10.690 eura. Poduzetnici-
ma i obrtnicima na raspolaganju su i dva 
inkubatora te usluge gradskog poduze-
ća Enter zahvaljujući kojem poduzetnici 
imaju podršku oko prijava na europske i 
nacionalne projekte. 

Fokusirani na profesionalni rad i izvr-
snost, u Carlsbergu Croatia i u ovoj godini 
nastavili su trend stvaranja ne samo izvr-
snih piva i cidera, već i sjajnih iskustava 
za potrošače. Posebno su ponosni na sve 
brendove među kojima su i Pan, Somer-
sby, Carlsberg, 1664 Blanc, Grimbergen, 
Budweiser. Kako kažu, godina je bila 
puna uzbudljivih trenutaka, a posebno 
su je obilježile brojne aktivacije domaćeg 
brenda Pan. Istaknula se i velika nagrad-
na igra „Pan piješ, kilu zlata dobiješ“ u 

kojem je sretni dobitnik kući odnio čak 
kilogram zlata. U posebnom fokusu bio je 
i Zlatni Pan, zlatne boje i bogatog okusa, 
koji obogati svaki trenutak. I zato, i u 2025. 
nastavljaju nazdravljati svim dobrim stva-
rima, jer sve što je dobro, Zlatnog vrijedi!
Somersby, osvježavajući cider, i dalje iz 
Koprivnice uspješno putuje kako po Hr-
vatskoj, tako i po cijelom svijetu. Asorti-
man u Hrvatskoj obogatili su novim be-
zalkoholnim varijantama Jagoda Limeta i 
Mandarina koji su u kratkom roku osvojili 
srca potrošača. 
Uz to, 1664 Blanc, pivo sa stilom, nastav-
lja oduševljavati potrošače svojim prepo-
znatljivim okusom. Nastavljaju kreirati 
sjajna iskustva uz 1664 Blanc, pivo koje 
spaja vrhunsku kvalitetu i doživljaj istin-
skog uživanja, čineći svaku priliku poseb-
nom.
Održivost je i dalje neizostavan dio Carl-
sbergova poslovanja, a mreža inicijativa 
koje poduzimaju dio su globalnog pro-

grama održivosti Carlsberg Grupacije 
„Zajedno prema NULA i iznad“. Program 
obuhvaća šest ključnih područja u kojima 
teže prema nuli - NULA ugljičnog otiska, 
NULA rasipanja vode, NULA neodgovor-
ne konzumacije alkohola i kultura, NULA 
nezgoda na radu, NULA otiska u poljo-
privredi i NULA ambalažnog otpada. Po-
svećenost održivosti nije samo poslovna 
strategija, već odražava duboko uvjerenje 
Carlsberga da zajedno mogu stvoriti bolju 
budućnost za sve.
U nadolazećoj godini nastavljaju pružati 
vrhunsku kvalitetu i nova iskustva, a pri-
premaju i iznenađenja o kojima će se više 
informacija saznati uskoro.

BELUPOVO TRADICIONALNO 
MJERENJE ZDRAVLJA - AKCIJA 
ČUVAJMO ZDRAVLJE ZAJEDNO

Zajedno prema NULA i iznad

Gospodarstvo Gospodarstvo

DRUŠTVENO ODGOVORNO PONAŠANJE

Zlatnu kunu kao najuspješnije 
trgovačko društvo u našoj županiji u 
kategoriji velikih trgovačkih društa-
va za prošlu godinu osvojio je Belupo 
lijekovi i kozmetika d.d. Koprivnica.
Belupo je u 2023. godini prihodovao 
160,2 milijuna eura, što predstavlja 
porast od 10,5 posto u odnosu na 
godinu ranije te rast neto dobiti 
u iznosu od 5,5 milijuna eura.  Iz 
godine u godinu sponzorstvima i 
donacijama podupire rad mnogo-
brojnih humanitarnih, gospodarskih, 
kulturnih, sportskih i znanstvenih 
aktivnosti diljem Hrvatske. Također, 
u 2023. godini donirao je financijska 
sredstva kao pomoć u organizaciji 
brojnih znanstvenih i studentskih 
udruga, organizacija te mnogobroj-
nih stručnih skupova i konferencija. 
Belupo svoju društvenu odgovornost 
potvrđuje i aktivnim sudjelovanjem 
u sportu. Vrijednim donacijama, kao 
strateški partner hrvatskog zdrav-
stvenog sustava, pomaže onima 
kojima je naša pomoć najpotrebnija 
– bolesnima i nemoćnima.

BELUPO OSVOJIO 
ZLATNU KUNU

Poduzetnicima i obrtnicima na raspolaganju nepovratna sredstva

CARLSBERG CROATIA
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Gospodarstvo

Logističko-distributivni 
centar temelj je za efikasniju 

kontrolu skladišnih 
kapaciteta, bolju optimizaciju 

troškova i smanjenje 
emisije ugljičnog dioksida 

zahvaljujući modernim 
logističkim rješenjima

Gospodarstvo

Podravka, kao jedan od ključnih 
gospodarskih subjekata u Ko-
privnici, ove godine nastavlja 
nizati impresivne investicije 
koje značajno doprinose ra-

zvoju i modernizaciji njenih proizvodnih i 
logističkih kapaciteta. Snažan investicijski 
ciklus, koji je započeo 2021. godine, privo-
di se kraju, a njegova ukupna vrijednost 
premašuje 250 milijuna eura. Ovaj ciklus, 
koji se provodi u skladu s Podravkinom 
Strategijom poslovanja do 2025. godine, 
usmjeren je na modernizaciju, uvođenje 
novih tehnologija, digitalizaciju te poveća-
nje energetske učinkovitosti. U središtu je 
i unapređenje uvjeta rada za zaposlenike, 
što dodatno ističe Podravkinu predanost 
dugoročnom razvoju i održivosti.

Nova tvornica tjestenine 
Početak godine obilježen je otvorenjem 
nove Tvornice tjestenine, koja predstav-
lja prekretnicu za Podravkin segment 
Prehrane. Riječ je o prvoj novoizgrađenoj 
tvornici u ovom segmentu u posljednjih 
17 godina, čija je gradnja dovršena kra-
jem 2023. godine. Ova investicija vrijedna 
više od 15 milijuna eura obuhvaća 4.800 
četvornih metara modernog proizvodnog 
prostora. Tvornica se specijalizirala za 
proizvodnju industrijske tjestenine koja se 
koristi za proizvodnju Podravka juha te za 
proizvodnju uvijene i kratke tjestenine pod 
prepoznatljivim brendom Zlato polje.
Izgradnja ove tvornice nije samo sim-
bolična zbog svog značaja u segmentu 

OD NOVE TVORNICE TJESTENINE DO 
LOGISTIČKO-DISTRIBUTIVNOG CENTRA

PODRAVKINA 
GODINA INVESTICIJA

Prehrane, već predstavlja i velik tehno-
loški iskorak za Podravku. Opremljena je 
najmodernijom opremom koja omoguća-
va visoku razinu automatizacije, čime se 
povećava efikasnost i fleksibilnost u proi-
zvodnji. Osigurana je i mogućnost daljnjeg 
širenja proizvodnih kapaciteta, kao i ula-
ganja u obnovljive izvore energije, poput 
sunčane elektrane, koja će u budućnosti 
značajno doprinijeti smanjenju troškova 
energije. Osim toga, u tijeku je postavlja-
nje proizvodne linije za instant noodlese, 
čija će proizvodnja početi krajem ove godi-
ne godine, čime će Podravka osigurati još 
jedan važan proizvod u svom asortimanu.

Logističko-distributivni centar
Uz Tvornicu tjestenine, veliki iskorak 
predstavlja i izgradnja Logističko-distri-
butivnog centra, što je najveća pojedinač-
na investicija u sklopu Podravkine aktual-

ne Strategije poslovanja. Ovaj centar, čija 
je vrijednost procijenjena na 48 milijuna 
eura, imat će ključnu ulogu u optimi-
zaciji logističkih operacija i distribucije 
proizvoda na hrvatskom tržištu. Gradnja 

je već završena pa predstoji i skorašnje 
otvorenje. Logističko-distributivni centar 
bit će temelj za efikasniju kontrolu skla-
dišnih kapaciteta, što će omogućiti bolju 
optimizaciju troškova i smanjenje emisije 
ugljičnog dioksida zahvaljujući modernim 
logističkim rješenjima.
Osim što će zadovoljiti potrebe Podravke 
za skladišnim prostorom u sljedećih de-
set godina, ovaj centar omogućava i budu-
će širenje u skladu s rastućim potrebama 
tržišta. Njegova blizina novoizgrađenom 
Transportnom centru, koji će zamijeniti 
dosadašnji zastarjeli objekt, dodatno će 
poboljšati efikasnost logističkih operaci-
ja. Transportni centar vrijedan je oko tri 
milijuna eura, a njegova izgradnja treba-
la bi biti dovršena do kraja 2024. godine. 
Uvođenjem moderniziranih kapaciteta za 
transport, Podravka će značajno unapri-
jediti svoj logistički sustav, što će dodatno 
pozitivno utjecati na ukupno poslovanje.

Energetska učinkovitost 
Ulaganja u energetsku učinkovitost tako-
đer su visoko na listi prioriteta. Podrav-
ka je u prvom tromjesečju 2023. godine 
započela realizaciju druge faze projekta 
sunčane elektrane, koji se sufinanci-
ra sredstvima Modernizacijskog fonda. 
Druga faza projekta obuhvaća instalaciju 
solarnih panela na ostalim proizvodnim 
i skladišnim lokacijama Podravke, uklju-
čujući novu Tvornicu tjestenine i objekte 
na Belupu. Ovim projektom dodatno će 
se smanjiti troškovi energije, kao i ugljični 
otisak kompanije.
Posebno priznanje za ovu inicijativu Po-
dravka je već dobila prošle godine, kada 
je za realizaciju prve faze projekta, u sklo-
pu koje je izgrađena najveća integrirana 
sunčana elektrana u Hrvatskoj, osvojila 
prestižnu nagradu Hrvatskog energet-
skog društva Hrvoje Požar za doprinos 
energetskoj održivosti i zaštiti okoliša.

Investicijski ciklus koji traje 
od 2021. godine polako ulazi u 
svoju završnu fazu, a značajne 
promjene koje donosi već su 
vidljive u svim segmentima 
poslovanja. Modernizacijom 
proizvodnih kapaciteta, 
uvođenjem novih tehnologija 
te ulaganjem u obnovljive 
izvore energije, Podravka 
ne samo da osigurava svoju 
konkurentnost na domaćem 
i međunarodnom tržištu, već 
i postavlja temelje za održivi 
razvoj u budućnosti. Ovaj 
snažni investicijski zamah, 
koji se bliži kraju, potvrda je 
Podravkina dugoročnog stra-
teškog plana kojim osigurava 
poziciju lidera u prehrambe-
noj industriji regije.

INVESTICIJSKI 
CIKLUS U 
ZAVRŠNOJ FAZI

Logističko-distributivni centarTvornica tjestenine
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ČESTITKE ZA DAN GRADA
Drage Koprivničanke i dragi Koprivničanci, 
U povodu Dana grada Koprivnice, s ponosom vam 
upućujemo iskrene čestitke!
Podravka, koja već desetljećima čvrsto stoji uz 
Koprivnicu, s ponosom sudjeluje u razvoju grada 
i zajednice. Kroz brojne investicije u proteklim 
godinama, od modernizacije naših proizvodnih 
kapaciteta do izgradnje novih tvornica i logistič-
kog centra, dodatno smo osnažili gospodarsku 
snagu Koprivnice.
Društvena odgovornost utkala se u temelje našeg 
poslovanja. Uz brigu o okolišu, kontinuirano radi-
mo na unapređenju radnih uvjeta i trudimo se biti 
pouzdan partner zajednici kojoj pripadamo.
Naša je vizija zajednička budućnost u kojoj Ko-
privnica, uz snažnu podršku Podravke, nastavlja 
rasti i razvijati se, kao mjesto uspješnih ljudi, 
inovacija i prilika.
Sretan vam Dan grada, uz najiskrenije želje  
za nastavkom zajedničkog rasta i uspjeha!

Martina Dalić, 
predsjednica 

Uprave 
Podravke d.d.  

Marin Milković, 
rektor Sveučilišta 

Sjever  

Poštovane Koprivničanke i Koprivničanci, 
izuzetna mi je čast i veliko zadovoljstvo što vam 
uime Sveučilišta Sjever i ove godine mogu česti-
tati Dan grada!
Koprivnica predstavlja puno više od zgrada, kuća i 
ulica – to je grad u kojem živi zajedništvo, kultur-
na raznolikost i neiscrpna energija. Ponosni smo 
što upravo u Koprivnici posebno mjesto zauzima 
Sveučilište Sjever, koje studente povezuje sa 
svijetom znanja, ali i gradi temelje za budućnost. 
Zahvaljujući generacijama studenata i profesora, 
Koprivnica postaje centar inovacija, znanosti, 
umjetnosti i napretka. Zajedno s lokalnom zajed-
nicom rastemo, razvijamo se i stvaramo mjesto u 
kojem mladi ljudi sanjaju i ostvaruju svoje snove.
Na ovaj poseban dan prisjetimo se bogate po-
vijesti, slavimo sadašnjost i veselimo se svijetloj 
budućnosti koju zajedno stvaramo! 

Uime Sveučilišta Sjever svim građanima  
Koprivnice želim sretan Dan grada!

Drage Koprivničanke i Koprivničanci, 
uime cijelog Carlsberga Croatia i svoje osobno 
ime, sa zadovoljstvom vam čestitam Dan grada!
Ponosni smo što možemo zvati Koprivnicu svojim 
domom, mjestom iz kojeg naši proizvodi pronala-
ze put ne samo do svih krajeva Hrvatske, već i 
širom svijeta. Lijepo je vidjeti kako se Koprivnica 
iz godine u godinu razvija i pritom stvara nove 
prilike za sve svoje građane. Zajedno s vama 
svjedočimo rastu grada, stvaranju još boljih uvjeta 
za život i poslovanje, a veseli nas što možemo biti 
dijelom tog uspješnog putovanja. Uvjereni smo 
da nas i u nadolazećim godinama očekuju brojni 
zajednički uspjesi i prilike da nastavimo dopri-
nositi razvoju našeg grada. Zajedno nastavljamo 
stvarati bolje okruženje za buduće generacije.
Svim građanima Koprivnice još jednom  
želim sretan Dan grada i puno uspjeha  
u godinama koje dolaze! Živjeli! 

Marcin Burdach, 
predsjednik Uprave 

Carlsberga  

Poštovane i drage sugrađanke 
i sugrađani grada Koprivnice, 
izuzetna mi je čast što vam ovom prilikom mogu 
zahvaliti na svemu što činite za naš grad. Zajedno 
s nama pridonijeli ste razvoju zelenog grada pra-
vilnim odvajanjem otpada i tako postigli rezultat 
kojim se možemo ponositi.
Naš grad drugi je po stopi odvajanja otpada u Hr-
vatskoj za 2023. godinu. U ovoj godini imamo još 
bolje rezultate, a stopa odvajanja otpada i dalje je 
viša od 60 posto.
Neprestanim ulaganjem u infrastrukturu za 
odvojeno prikupljanje otpada dokazali smo da 
smo sustav koji je spreman na inovacije uz pra-
ćenje trendova koje nosi Europska unija. Prioritet 
Komunalca je zaštita okoliša kroz smanjenje 
odlaganja otpada na odlagalištima, a tu je i naša 
Kompostana Herešin s najmodernijim sustavom 
kompostiranja u Hrvatskoj kojom dodatno podi-
žemo razinu kružnog gospodarstva proizvodnjom 
visokokvalitetnog komposta prve klase.
Zahvaljujemo vam na dosadašnjoj suradnji i 
povjerenju koje nam ukazujete te na svim vašim 
malim i velikim koracima u očuvanju okoliša. 

Drage Koprivničanke i Koprivničanci, 
uime svih zaposlenika Grupe Komunalac 

i u svoje osobno ime čestitam vam Dan grada!

Nataša Tetec, 
predsjednica 

Uprave 
Komunalca  

Dragi građani Koprivnice, 
čestitam vam Dan grada, ponosan na naš grad 
kao jedan od najrazvijenijih u Hrvatskoj. Podrav-
ska banka, kao dio lokalne povijesti, uvijek podr-
žava zajednicu i doprinosi njenom razvoju. Kroz 
odgovorno poslovanje pomažemo humanitarne, 
obrazovne, kulturne i sportske projekte, una-
pređujući kvalitetu života. Vaše povjerenje ključ 
je našeg uspjeha i rasta u modernu financijsku 
instituciju. I dalje ćemo podržavati projekte važne 
za razvoj i napredak Koprivnice. 

Sretan Dan grada!

Daniel Unger, 
predsjednik 

Uprave 
Podravske banke  

Poštovane sugrađanke i sugrađani grada 
Koprivnice, 
s velikim zadovoljstvom, uime Hartmanna, svih 
zaposlenika i u svoje osobno ime, čestitam vam 
Dan našega grada. Ovaj dan prilika je da se 
prisjetimo bogate povijesti, tradicije i uspjeha koje 
smo zajedno gradili kroz godine.
Koprivnica je oduvijek bila simbol napretka, 
zajedništva i inovacija, a svi vi ste zaslužni za njen 
razvoj. Kao poduzeće koje je duboko povezano s 
ovim gradom, ponosni smo što možemo biti dio 
njegove priče i svakodnevno doprinositi njegovu 
rastu. Naša posvećenost razvoju zajednice, 
stvaranju novih prilika i očuvanju zajedničkih 
vrijednosti ostaje čvrsta, a vjerujem da ćemo i u 
budućnosti zajedno ostvarivati nove uspjehe. 

Želim vam svima puno zdravlja,  
sreće i uspjeha, a našemu gradu još mnogo 

godina rasta i blagostanja.

Dario Šumiga, 
generalni direktor 

Hartmanna 
Hrvatska  

Europski tjedan mobilnosti

Europski tjedan mobilnosti svake godine 
obilježava se od 16. do 22. rujna, a upravo 
je grad Koprivnica prvi u Hrvatskoj po broju 
organiziranih Tjedana mobilnosti. Do sada 
smo ih organizirali 23. Postala je to divna 
tradicija koju su građani prihvatili, a upravo 
najzaslužnija za njezin ulazak u život grada 
je Helena Hečimović. Helena je kao zapo-
slenica Razvojne agencije Sjever – DAN i 
to ponajprije kroz provođenje europskih 
projekata i organizaciju raznih aktivnosti 
radila na promociji održive mobilnosti, 
a osobito promociji bicikla kao izvrsnog 
prijevoznog sredstva. Koliko se aktivno 
sudjeluje u Europskom tjednu mobilnosti 
najbolji je dokaz nagrada koju je Koprivni-
ca osvojila 2008. godine, i to za najbolji do-
prinos Europskom tjednu mobilnosti.

GRAD KOPRIVNICA 23 GODINE AKTIVNI
JE SUDIONIK HVALEVRIJEDNE AKCIJE

EUROPSKI TJEDAN MOBILNOSTI

Europski tjedan mobilnosti 2003. godine

I najmanji su sudjelovali 2007. godine

Mališani DV Smiješak učili o sigurnosti u prometu 2012. godine

Europski tjedan mobilnosti 2004. godine

Sadnja stabala 2009. godine

2018. godine učili o elektromobilnosti

Obilazak spomenika biciklu ove godine
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info@kosinus.hr • 048/296-326
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Autocentar Kos
Braće Radić 44, Koprivnica, tel: 048 641 998, www.autocentarkos.hr

NOVI

RENAULT CAPTUR

renault.hr

Navedena ponuda vrijedi za fizičke kupce i odnosi se na verziju Captur evolution Tce 90 (67 kW/ 91 KS). Prikazana cijena je maloprodajna preporučena cijena s uključenim PDV-om 
i PPMV-om , neobvezujuća je i informativna te već uključuje neobvezujuće preporučene popuste. Za detaljnije informacije o cijeni i opremi obratite se ovlaštenom koncesionaru 
Renault. Jamstvo od 8 godina uključuje dvije godine tvorničkog jamstva i produljeno jamstvo Renault za 3., 4., i 5. godinu ili 100.000 km, te dodatne 3 godine produljenog 
jamstva ili 150.000 km uz Real Garant. Dodatno produljeno jamstvo putem Real Garanta vrijedi samo kod kupnje uz Mobilize Financial Services. Mobilize Financial Services je 
lokalni komercijalni naziv tvrtke RCI USLUGE d.o.o. koja svojim kupcima predlaže financiranje vozila preko financijskih partnera Zagrebačka banka d.d., UniCredit Leasing 
Croatia d.o.o. i Ayvens Croatia d.o.o., te osiguranje vozila preko Croatia osiguranja d.d. Potrošnja goriva u mješovitoj vožnji: 4,6-6,3 l/100 km. Emisija CO₂: 103-142 g/km. 
Slika vozila je simbolična. Zadržavamo pravo na greške u tekstu.

Renault preporučuje

kamera za parkiranje
26 sustava za pomoć u vožnji
10,4” OpenR link s ugrađenim Google uslugama

već od 20.490 €
8 godina jamstva



U
li

ce
 p

ri
ča

ju
 p

ri
če

W
A

LK
IN

G
 K

O
PR

IV
N

IC
A

Posljednjih nekoliko godina na ulicama Koprivnice mogli 
ste susresti jedinstvenog Hodača koji sa sobom nosi neki 
neobičan štap i drži ga iznad svoje glave. Na vrhu štapa 
je kamera, a Hodač je Goran Živković koji je uz Konrada 
Mulvaja autor projekta Walking Koprivnica.
Od pandemije do danas kamera na štapu bilježi naš grad, 
promjene u njemu i potiče na promišljanje o promjena-
ma u nama i vremenu koje prolazi. Projekt se razvio u 
snimanje i fotografiranje svih gradskih ulica abecednim 
redom, čime se stvara zanimljiva bilješka grada u našem 
vremenu koja će ostati kao baština budućim generacija-
ma. Video i fotografije koje su rezultat Walking Koprivnice 
možete pratiti na Instagram i Facebook profilima kao i na 
YouTube kanalu #walkingkoprivnica.

Goran Živković-Hodač
O autoru:

Pametan grad čine pametni ljudi. 
Ulični šah na Trgu kralja Zvonimira

Mjesto dolazaka i odlazaka, 
susreta i rastanaka. 
Kolodvorska ulica u kasnu jesen

Šarenilo Koprivnice. Akvarel boja u Močilama. 
Močilski odvojak I

Dobro je ponekad pogledati se u ogledalo. 
Frankopanska ulica i najzanimljiviji vatrogasni dom ovog dijela svijeta

Najstariji gradski trg obučen u ljetno odijelo. 
Trg dr. Leandera Brozovića

Ulica Mihovila Pavleka Miškine 
...gdje stari kesten vjerno desetljećima navija za naš Slaven

Ulica Katarine Zrinski jedna je od rijetkih ulica u 
Koprivnici koja je svoje ime dobila po ženi. 
Veseli činjenica kako je takvih ulica sve više i više

Snijeg postaje raritet pa će ovakve 
fotografije budućim generacija postati 
nestvarne. Osnovna škola Antun Nemčić 
Gostovinski spremna za zimske radosti

Najljepše je jutro, a još ljepše u 
kasno proljeće. Trg mladosti gdje 
je nekoć prolazio potok Koprivnica 
pa se tu čak nalazio i mlin

Zelenilo Koprivnice u zavojima Goričke ulice
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Komunalcu “Zeleni leptir” za najbolji ekološki projekt

Edukativnim materijalima 
do povećanja odvojeno 
prikupljenog otpada

BRIGA O OKOLIŠU

PRESTIŽNA NAGRADA

Provođenje izobrazno-informativnih 
aktivnosti o gospodarenju otpadom u 
okviru kružnog gospodarstva

Grad Koprivnica i dalje je u samom vrhu 
hrvatskih gradova po pitanju gospodarenja 
otpadom i učinkovitog odvajanja otpada 
na samom mjestu nastanka – na kućnom 
pragu. Već nekoliko godina na drugom je 
mjestu gradova s nešto više od 60 posto 
odvojeno prikupljenog otpada, a nepresta-
nim ulaganjem u infrastrukturu i inovacije 
te edukaciju i informiranje građana i dalje 
je osigurano mjesto u samom vrhu. Pre-
ma službenim podacima za 2023. godinu, 
Koprivnica je lani ostvarila stopu od 60,06 
posto, a nešto veći postotak realiziran je u 
prvih osam mjeseci 2024. godine.
Komunalac i dalje ulaže u infrastrukturu 
pa je tako u planu kupnja novih vozila za 
sakupljanje otpada.
U suradnji s tvrtkom Vetropack i europ-
skom federacijom proizvođača staklene 
ambalaže FEVE započet je pilot-projekt 
upravo u Koprivnici, a odnosi se na pro-
mjenu navika kupnje i recikliranja stakle-
ne ambalaže. Projekt je u fazi sakupljanja 
informacija o navikama građana i količi-
nama sakupljene staklene ambalaže, a 
kasnije će se provoditi kampanja poveća-
nja svijesti o prednostima proizvoda u sta-
klenoj ambalaži, i to ciljano u Koprivnici. 
Komunalac je partner projekta te će pru-
žiti informacije o postojećoj infrastrukturi 
i količinama sakupljenog stakla prije i na-

kon provođenja kampanje.
Edukacija je i dalje jedna od najvažnijih 
komponenti održavanja visoke stope od-
vajanja otpada, a osim radionica u škola-
ma i vrtićima, učenici redovito posjećuju 

Kompostanu i Reciklažno dvorište Here-
šin te se obilježavaju važni datumi pove-
zani sa zaštitom okoliša poput Dana pla-
neta Zemlje, Svjetskog dana recikliranja 
ili Europskog tjedna za smanjenje otpada.

Šuma hrane, projekt Komunalca i lokal-
nih partnera, našla se u utrci za prestižnu 
nagradu Zeleni leptir, kojom je Rezoluci-
ja Zemlja, projekt Večernjeg lista, odlu-
čila nagraditi najbolje ekološke projekte 
u 2023. godini kroz sedam kategorija u 
dvije kategorije prijavitelja. Nagradu za 
najbolji projekt poduzeća u kate-
goriji Održivi gradovi i održive 
zajednice osvojio je Komuna-
lac Koprivnica s projektom 
„Sadnja voćaka po principu 
permakulture – samoodrži-
vost razvoja biljaka“ za svoju 
šumu hrane posađenu na ne-
koliko lokacija u gradu. 
Komunalac je u ovaj projekt 
ušao u suradnji s dječjim vr-
tićima, osnovnim školama te 
poslovnim subjektima na po-
dručju grada Koprivnice.

Komunalac Koprivnica započeo je projekt 
“Provođenje izobrazno-informativnih ak-
tivnosti o gospodarenju otpadom u okviru 
kružnog gospodarstva” koji sufinancira 
Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinko-
vitost. Ukupna vrijednost projekta je 10.170 
eura s PDV-om, od čega Fond sufinancira 
40 posto troškova. 
Cilj nabave obrazovno-informativnog ma-
terijala i provedbe edukativnih aktivnosti 
koje će podići svijest građana o mjerama 
sprječavanja nastanka otpada je doprinije-
ti povećanju udjela odvojeno prikupljenog 
komunalnog otpada u ukupnom otpadu te 
smanjiti količinu biorazgradivog otpada koji 
se odlaže na odlagališta, što dovodi do po-
većanja stope odvojeno sakupljenog komu-
nalnog otpada.

Grad Koprivnica i Komunalac počeli su 
s provedbom projekta “Sufinanciranje 
uzgoja sadnica u rasadničarskoj proi-
zvodnji za šumske i vrste namijenjene 
za ozelenjivanje urbanih područja” vri-
jednog 104.956,12 eura s PDV-om, od 
čega Fond za zaštitu okoliša i energet-
sku učinkovitost sufinancira 40 posto 
iznosa, odnosno 41.982,45 eura s PDV-
om. Projekt predstavlja još jedan korak 
prema povećanju ozelenjivanja urbanih 

područja grada Koprivnice, smanjenju 
negativnih utjecaja klimatskih promje-
na te doprinosu izgradnje zelenog i kli-
matski neutralnog grada. Potreba za 
drvećem i navedenim sadnicama pro-
izlazi iz sve veće potrebe za osnivanjem 
novih zelenih pojaseva u gradu Kopriv-
nici i vraćanjem zelenila u prvobitno 
stanje nakon aglomeracijskih i ostalih 
zahvata u pojedinim dijelovima grad-
skih urbanih površina.

KOPRIVNICA I DALJE U VRHU GRADOVA S UČINKOVITIM GOSPODARENJEM OTPADOM

U FOKUSU EDUKACIJA GRAĐANA
I ULAGANJE U INFRASTRUKTURU

U RASADNIKU POČEO UZGOJ 
SADNICA ZA OZELENJIVANJE 
URBANIH PODRUČJA

Komunalno gospodarstvo
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Najveći koprivnički infrastrukturni pro-
jekt “Poboljšanje vodnokomunalne in-
frastrukture Aglomeracije Koprivnica” 
završio je te je izvedena sva planirana 
nova i rekonstruirana vodovodna i kana-
lizacijska mreža s priključcima na po-
dručju grada. Ukupno je izvedeno novih 
477 priključaka na sustav odvodnje i 273 
priključka na sustav vodoopskrbe. Pro-
jektom Aglomeracije rekonstruirano je 13 
kilometara cjevovoda sustava odvodnje i 
19 kilometara sustava vodoopskrbe, dok 
je izgrađeno novih 11 kilometara odvod-
nje i 13 kilometara vodoopskrbne mreže.
Sanacija asfaltnih površina prometnica i 
pješačko-biciklističkih staza je obavljena, 
a dio koji slijedi do kraja godine sanacije 
su na zelenim površinama.

U sklopu projekta izgrađeno je i pet reten-
cijskih bazena na području grada kojima 
je znatno unaprijeđen mješoviti sustav 
kanalizacije u sve učestalijim situacijama 
ekstremnih količina oborina u kratkom 
vremenu. 
Projekt Aglomeracije započeo je 2020. 
godine i prvi je od projekata takve vrste u 
ovom dijelu Hrvatske koji je u samom za-

vršetku po postotku odrađenih radova. Uz 
to, nova i obnovljena infrastruktura do-
datno će smanjiti gubitke u vodoopskrb-
nom sustavu koji za distribucijsko pod-
ručje Koprivničkih voda trenutno iznose 
manje od 12 posto, što je daleko ispod 
nacionalnog, ali i europskog prosjeka. 
Podsjetimo i da je cijena vodoopskrbe, 
odvodnje i pročišćavanja trećeg stupnja i 
dalje među najnižima u Hrvatskoj.
Svi građani koji su u sklopu projekta dobi-
li vodomjerno okno Koprivničkim vodama 
mogu podnijeti zahtjev za priključenje na 
novoizgrađeni sustav vodoopskrbe, i to u 
naseljima i ulicama: Goli breg u Kunovec 
Bregu, Koprivnička i Mlinarska u Stari-
gradu, Nemčićev dol, Sv. Vid, Vinogra-
darski put i Bukovačka u Draganovcu, 
Jagnjedovec, Bilogorska i Bakovljanski 
breg u Bakovčicama, Ulica Močile, Vinica, 
Nikole Sertića, Krste Hegedušića, Dubo-
večki breg, Rečko polje u Koprivnici.

Građani koji su kroz projekt dobili revi-
zijsko okno mogu podnijeti zahtjev za 
priključenje na novoizgrađeni sustav od-
vodnje u sljedećim naseljima i ulicama: 
Koprivnička, Kanalska, Galovićev breg, 
Teofila Hana, Nemčićev dol i Mlinarska 
u Starigradu, Vinogradarski put i Bu-
kovačka u Draganovcu, Vinogradarska, 
Gorička, Cvjetna, Leptan, Maklac, Leptan 
vinogradi, Botinovečki jarak i Potočna u 
Kunovec Bregu.
Novi priključci na postojećoj vodoopskrb-
noj mreži izgrađeni su i u naseljima Pe-
teranec, Sigetec, Hlebine, Drnje, Botovo, 
Torčec, Đelekovec, Koprivnički Bregi, Glo-
govac, Rasinja i Subotica Podravska.
Ukupno je izvedeno 2000 novih priključa-
ka na postojećoj vodovodnoj mreži.

Koprivnica i dalje ima najmanje gubitke 
vode u Hrvatskoj – manje od 12 posto

PROJEKT AGLOMERACIJE ZAVRŠIO, DODATNO SMANJEN GUBITAK VODOOPSKRBNOG  SUSTAVA

Projekt Aglomeracija Koprivnica, osim 
izgradnje i rekonstrukcije cjevovoda, obu-
hvatio je i radove na optimizaciji sustava 
upravljanja vodoopskrbom i odvodnjom. 
Stoga se obavila dogradnja i rekonstruk-
cija te zamjena opreme nadzorno-uprav-
ljačkog sustava (NUS) na vodoopskrbnoj 
mreži i sustavu odvodnje, a vrijednost 
opreme i radova iznosi 1.285.101 euro.
Cilj novog sustava potpuni je nadzor i 
kontrola nad sustavom javne vodoop-
skrbne mreže, vodnim građevinama, 
nadzor nad gubicima, primjena mjernih 
podataka temeljem kojih će se projicirati 
stanja za različite režime potrošnje, sma-
njenje troškova električne energije, brza 
intervencija u slučaju havarija i kvarova 
te kontrola nad mogućim poremećajima 
u radu sustava. Novi NUS dodatno će do-
prinijeti uspješnom upravljanju mrežom 
s malim gubicima koje bilježimo već dugi 
niz godina, a koji se u sustavu Koprivnič-
kih voda kreću tek oko 12 posto u odnosu 
na prosječne gubitke na razini vodovoda 
u Hrvatskoj koji su oko 50 posto.

Koprivničke vode će zbog potrebe za do-
datnim, proširenim prostorima te skla-
dišnim i parkirnim prostorima za nabav-
ljene cisterne, strojeve i ostalu opremu 
rekonstruirati zgradu nekadašnjeg 
pročistača s parkirališnim prostorima u 
Herešinu. Vrijednost radova je nešto više 
od milijun eura, počeli su u rujnu, a rok 
izgradnje je godinu dana. 

Podsjetimo, u sklopu projekta Pobolj-
šanje vodnokomunalne infrastrukture 
aglomeracije Koprivnica, 2022. obnov-
ljena je i nadograđena pogonska zgrada 
UPOV-a, kao i centralni laboratorij za 
pitku vodu, a iste godine pripremljen je 
projektni zadatak za rekonstrukciju stare 
upravne zgrade.

Moderniziran nadzorno-
upravljački sustav

Rekonstrukcija stare zgrade pročistača
NOVI RETENCIJSKI 
BAZENI: 
“Pavelinska”  5200 m³
“Čarda”   600 m³
“Kaufland”   2200 m³
“Herešinska”   2000 m³
“Križevačka”   3000 m³

Komunalno gospodarstvo
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piše: 
ROBERT MIHALJEVIĆ, 
urednik portala danica.hr

P rije točno 50 godina, baš za Dan 
grada, Koprivnica je dobila prvi 
javni vodovod u dužini od pet kilo-
metara. Bio je to svakako dan za 
povijest i ushit brojnih političara, 

uzvanika, ali i reportera koji su svjedočili sve-
čanom puštanju vode kroz prve vodovodne 
cijevi u našem gradu.
Dan grada tada se zvao Dan oslobođenja Ko-
privnice i obilježavao se 7. studenoga. Mrski 
su partizanski datum hadezeove demokrat-
ske snage odmah početkom 90-ih dokinule 
kao rođendan te ga prebacile tri dana ranije, 
na dan kad je „celog sveta prestolnica“ po 
Ludoviku milostivom Anžuvincu proglašena 
slobodnim i kraljevskim gradom.
Prije točno pola stoljeća, dakle, inženjer Vla-
do Trojak, predsjednik Općinske konferenci-
je Saveza komunista Koprivnice, svečano je 
pustio u rad pet kilometara vodovodnih cijevi 
koje su crpilište Ivanščak povezale s Tarašči-
cama i prostorom oko centra grada i sajmi-
šta. Vodovod je stajao sedam milijuna dinara, 
odnosno oko milijun njemačkih maraka. Čak 
60 posto iznosa platila je Podravka, a ostatak 
su pokrili građani samodoprinosom.
„Građani više neće morati kupovati Lipičku i 
Donat kako bi utažili žeđ! Vodu će moći piti 
izravno iz pipe, i to čistu domaću. Prekinut će 
se loša tradicija da se na svečanostima toči 
nevodovodni alkohol“, pisali su veseli i dobro 
raspoloženi izvjestitelji tih dana.
Uoči svečanog puštanja u rad vodovoda odr-
žana je i Radnička konferencija Podravke 
na kojoj je direktor koordinator Dule Dučić 
slavodobitno progurao odluku da se kod 
Koprivnice, na sadašnjem PRC-u, izgradi i 
„rekreacioni punkt kako bi radnici mogli pro-
vesti vrijeme na zraku, na trim stazi i raznim 
spravama, u objektu u stilu podravske kleti 
kojeg treba izgraditi na piramida-brdu u ko-

jem bi se mogli okrijepiti vodovodnom vodom 
i drugim pićima“. Zemljište na „piramida-br-
du“ bilo je, doduše u privatnom vlasništvu, ali 
koga briga: Podravka je zatražila ekspropri-
jaciju pa je Skupština općine na čijem je čelu 
bio Štef Kapusta nabrzaka piramida-brdo 
proglasila javnim interesom i donijela odluku 
o nacionalizaciji. Tog je časa posađeno sjeme 
današnjeg PRC-a.
Točno 50 godina kasnije, dovršen je golemi 
projekt Aglomeracije Koprivnica vrijedan čak 
68 milijuna eura ili na hrvatskome pola mili-
jarde kuna. U protekle četiri godine dogodila 
se prava revolucija u našem podzemlju. Grad i 
okolne općine dobile su 32 kilometra nove vo-
dovodne te čak 100 kilometara kanalizacijske 
mreže. O velikim bazenima, retencijama i dru-
gim vodnogospodarskim objektima te sofisti-
ciranim kontrolnim uređajima da se ne govori.
Nema, doduše, svečanog puštanja u rad nove 

mreže, premda bi bilo prilično zabavno 
zamisliti kako bi se to, recimo, pustio u 
rad novi golemi stokilometarski kanaliza-
cijski sustav. Mašti na volju, dragi čitate-
lju, samo nemoj u tome pretjerati. 
Danas nema ni reporterskog ushita koji 
je tako živopisno krasio onaj izričaj 7. stu-
denoga 1974. godine, kad je drug inženjer 
Trojak odvrnuo ventil na Ivanščaku i pu-
stio vodu kroz cijevi sve do sajmišta. Sre-
ćom, tada nije bilo kanalizacije, pa nju nije 
trebalo svečano puštati u pogon. Tko zna 
što bi se od toga na koncu izrodilo.
Reporteri su zato tijekom aktualne izved-
be Aglomeracije bili počesto ushićeni 
vodom na kolnicima za obilnih kiša, ra-
skopanim ulicama i trgovima, krivo po-
stavljenim šahtovima, kašnjenjem rado-
va, novim asfaltom koji nije stigao baš do 
svakog dvorišta. Prije pola stoljeća ljudi 

su se poput male djece veselili polaganju 
prvih vodovodnih cijevi, danas je većina 
nas ravnodušna prema činjenici da su 
Koprivnica i dobar dio Podravine konačno 
dobili sustav vodoopskrbe i odvodnje do-
stojan civilizacije kojoj pripadamo. Sustav 
za idućih 50 godina.
Podravka za to nije morala izdvajati go-
lemi novac, niti su građani plaćali samo-
doprinos. Većinu troškova pokrila je Eu-
ropska unija iz zajedničke blagajne, nešto 
je namaknuto iz državne kasice, a manji 
dio novca je iscurio iz gradskog sustava. 
Nakon svega, održat će se završna kon-
ferencija, kako to nalažu europske regule, 
pohvalit će se investitori, izvođači radova, 
direktori i političari, napravit će se kona-
čan obračun, pojest će se neki dobar ru-
čak i popiti kvalitetan gemišt.
Građani će i dalje, kao i u poznu jesen 

1974., iz pipa bezbrižno piti čistu domaću 
podravsku vodu. Ali, i tuširati se toplim 
mlazevima u kupaonicama, uključivati 
svoje high-tech perilice, skrolati na mo-
bitelu udobno sjedeći na ergonomskim 
wc školjkama. Za to će vrijeme u kopriv-
ničkome podzemlju u pogonu biti stotine 
novih i saniranih kilometara cijevi, golemi 
bazeni, pumpe i precrpne stanice, vodo-
crpilišta i pročistač otpadnih voda.

I danas mi baš nekako dođe žao da više 
nema neke radničke konferencije, poput 
one Podravkine prije pola stoljeća, i ne-
kog direktora koordinatora, poput Duleta 
Dučića, da s ushitom krene u odluke i pla-
nove za veću ugodu radnog čovjeka i se-
ljaka. Toga nam danas nedostaje jer su na 
ugodu radnih ljudi i seljaka baš svi zabili. 
A prije nije bilo tako. 
Evo, prije točno 50 godina na svečanoj 
sjednici Skupštine općine Koprivnica 
glavne nagrade i priznanja uz novčane 
iznose u povodu Dana grada dobili su 
upravo radnici: tehnolog alata Slavko Za-
gorščak iz Rapida, vkv majstor Dragutin 
Dasović iz Sloge, radnik Pavao Šestak iz 
Bilo-kalnika, polukvalificirana radnica 
Ruža Jakšić iz Podravke. U doba radnič-
kog samoupravljanja – nikakvo čudo.
Ipak, da je meni danas pet minuta vlasti, 
ja bih ono čuveno piramida-brdo u Stari-
gradu opet proglasio javnim dobrom i na-
cionalizirao po kratkom postupku. Pa od 
njega napravio oazu ugode, komunističku 
utopiju u kojoj bi svaki radni čovjek i seljak 
– po onoj staroj Marxovoj - pio i jeo prema 
potrebama, a plaćao prema mogućnosti-
ma. Bio bi to pravi hommage našoj veli-
čanstvenoj Aglomeraciji.

PRIČA O KOPRIVNIČKOJ VODI I NACIONALIZACIJI    PRC-a

Prije točno pola 
stoljeća inženjer 

Vlado Trojak, 
predsjednik 

Općinske 
konferencije 

Saveza komunista 
Koprivnice, 

svečano je pustio u 
rad pet kilometara 

vodovoda koji je 
crpilište Ivanščak 

povezao s centrom 
grada

Da je meni danas pet minuta 
vlasti, ja bih ono čuveno 

piramida-brdo u Starigradu 
opet proglasio javnim 

dobrom i nacionalizirao po 
kratkom postupku

Danas nema svečanog puštanja 
u rad nove mreže, premda bi bilo 
prilično zabavno zamisliti kako 
bi se to, recimo, prigodno pustio 
u rad novi golemi stokilometarski 
kanalizacijski sustav. Mašti na 
volju, dragi čitatelju

In aqua veritas - javna pipa u središtu Koprivnice

HOMMAGE PROJEK TU AGLOMERACIJE: 
POVRATAK U M ARXOVU UTOPIJU



Predškolski odgoj u Dječjem vrtiću CO-
OR-a Podravsko sunce pruža poticajno 
okruženje u kojemu se svakom djetetu 
omogućuje ostvarenje njegovih potencija-
la. Rad u vrtiću je individualni i grupni, a 
osim odgojitelja u radu sudjeluju eduka-
cijski rehabilitator, logoped i edukacijski 
rehabilitator senzorni pedagog. Sve aktiv-
nosti i materijali prilagođavaju se i pred-
stavljaju djeci u skladu s njihovim potre-
bama. Cilj predškolskog odgoja u ovome 

vrtiću intenzivno je poticanje ranog razvo-
ja djeteta s teškoćama u razvoju, razvoj 
kompetencija djeteta te omogućavanje 
što većem broju djece prijelaz u redovne 
programe. S djecom se provode i različiti 
programi: Montessori za djecu s teško-
ćama u razvoju, terapijsko hranjenje, sti-
mulacija rane komunikacije te Mala škola 
za predškolarce, a u svakodnevnom radu 
koriste se potpomognutom komunikaci-

jom. Obilježavaju sve važne datume kroz 
godinu te sudjeluju u projektima koji se 
provode na razini Centra. Najviše se vese-
le terenskim aktivnostima i integriranim 
danima. U radu nastoje osigurati da se 
svako dijete osjeća uključeno, podržano i 
uspješno, a naglasak je na jačanju snaga 
i vještina djeteta, čime se stvara temelj za 
daljnji uspjeh i samostalnost.

JAČAJU SPOSOBNOSTI SVAKOGA DJETETA 
TE STVARAJU TEMELJE ZA DALJNJI USPJEH

DJEČJI VRTIĆ COOR-a PODRAVSKO SUNCE

Ministarstvo demografije i 
useljeništva Gradu Koprivnici 
odobrilo je gotovo 100 tisuća 
eura za provedbu besplatnih 
aktivnosti namijenjenih djeci 
predškolske dobi i učenicima 
nižih razreda osnovnih škola. 
Projektom se omogućuju 
besplatne aktivnosti za djecu 
kako bi se pružila podrška 
roditeljima i smanjilo njihovo 
financijsko opterećenje. Do-
bivenim novcem financirat će 
se edukativne i kulturne aktiv-
nosti koje će se provoditi kroz 
predškolske kraće programe: 
glazbeni program, program 
za potencijalno darovitu djecu, 
program rane intervencije 
specifičnih teškoća u učenju, 
ritmiku, ples i likovno stva-
ralaštvo. Osim toga, unutar 
Male sportske škole provodit 
će se bazični treninzi u dvo-
rani za djecu prema dobnim 
skupinama - mininogomet, 
ritmika i tenis, program Bebe 
ribe (plivanje), plivanje za djecu 
predškolske dobi te plivanje za 
djecu školske dobi. Projekt će 
se provoditi u razdoblju od 9. 
rujna 2024. do 19. svibnja 2025. 
godine.

Besplatne aktivnosti Male sportske 
škole i programi za vrtićarce

SPORT DOSTUPAN SVIMA ZAHVALJUJUĆI MINISTARSTVU

Dječje

 

Posjet Etno kućama Karlovčan

Priprema za integrirani dan 
Zajedno za siguran svijet

Svakodnevno se brinu o svojim biljkama

D
je

čj
e

Trening organiziran za najmlađe Koprivničance

Dobra zabava uz ritmiku Mala sportska škola
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Dječje

Projekt Budi zdrav u sklopu Erasmus+ programa priveden je 
kraju. U sklopu njega održana je aktivnost Dani europske ku-
hinje pa su kuhari kuhali jela specifična za zemlje u kojima su 
odgojitelji boravili tijekom projekta. Vrtić je dobio Erasmus akre-
ditaciju za razdoblje od 2023. do 2027. godine, a europsku priču 
nastavili su dobivanjem prvog akreditiranog projekta KA121. U 
sklopu projekta unaprijedit će različita područja rada i povećati 
kompetencije odgojitelja.

U vrtiću je organizirana dvorišna prodaja odjeće, opreme i igrača-
ka Nisam ja za baciti. U objektima Tratinčica i Bombončić postav-
ljeni su prigodni kutci radi smanjenja konzumerizma te poveća-
nja ponovne upotrebe starih, ali još uvijek korisnih i dobrih stvari. 

Odgojiteljice Ivana Čempuh, Jelena 
Premec i Ena Kukić osvojile su na-
gradu KOHO pedagogije na natječaju 
Storytelling s pričom Baka i žabac. 
Na likovnom natječaju Velikani hrvat-
ske prošlosti, Dražen Petrović djevoj-
čica Lucija Vukina pod mentorstvom 
odgojiteljice Ane Peroković osvojila je 
drugo mjesto.

ERASMUS+ U TRATINČICI

NISAM JA ZA BACITI

VRIJEDNE NAGRADE

Zahvaljujući projektu SHKAMOO–DJECA MIJENJAJU SVIJET! 
ostvarena je suradnja s dječjim vrtićem u Africi, a upravo tamo 
malim vrtićkim prijateljima otputovala je i Tratinčica. 

TRATINČICA U AFRICI

U vrtiću su provedeni sadržaji robotike i programiranja te je 
otvorena igraonica Robotika za vrtićki uzrast. Odgojitelji u 
radu s djecom koriste digitalne alate kako bi ih potaknuli na 
usvajanje novih znanja i vještina. Tehnologija je vrlo korisna 
ako se koristi na svrsishodan način te ako se ograniči vrije-
me njezina korištenja, stoga je s edukacijama o odgovornom 
korištenju tehnologije potrebno krenuti od najranije dobi.

KORIŠTENJE DIGITALNIH 
ALATA U RADU S DJECOM

Održane su tri velike akcije darivanja u kojima su male Tra-
tinčice i njihovi roditelji pokazali svoje veliko srce i osjetljivost 
za one u potrebi. U sklopu akcija prikupljana je hrana za so-
cijalnu samoposlugu Crvenog križa, zatim potrebite iz župe 
blaženog Alojzija Stepinca te je prikupljen likovni materijal za 
Odjel pedijatrije koprivničke bolnice.

VELIKO SRCE MALIH TRATINČICA Provedene su mnogobrojne aktivnosti učenja u prirodi, or-
ganizirane sportske aktivnosti i upoznavanje sa sportovima 
i sportašima, a sve to radi razvoja navika aktivnog stila živo-
ta. Zabilježen je najveći broj volonterskih sati roditelja, baka 
i djedova u aktivnom životu skupina. Djeci su predstavljali 
svoja zanimanja, hobije, vježbali s njima, plesali, svirali im 
te provodili STEM aktivnosti. U suradnji s gradskom upra-
vom i Komunalcem posađena su tri mala senzorna vrta te 
je uređen okoliš područnog objekta Vjeverica na Vinici.

AKTIVNI I ZDRAVI

Dječji vrtić Tratinčica
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Dječji vrtić Igra ove godine obilježava de-
setu godišnjicu postojanja. Tih je deset 
godina bilo ispunjeno dječjim osmijesi-
ma, radosnim trenucima, organizacij-
skim i prostorno-materijalnim promje-
nama te brojnim pozitivnim suradnjama. 
U prvoj godini rada, pedagoškoj godini 
2014./2015., Igru je polazilo 110 djece u 
pet odgojnih skupina. Iz godine u godinu 
razvijali su svoju priču, obogaćivali i na-
dopunjavali novim idejama. Konstantno 
su se širili, a 2016. godine proširili su se 
na Rasinju, 2019. na Hlebine i Kloštar 
Podravski, 2020. na Peteranec i Sigetec, 
2021. na Drnje i 2023. godine na Smi-
ješak. Danas svoju odgojno-obrazovnu 
djelatnost ostvaruju u ukupno 22 odgojne 
skupine. Djeci pružaju sigurno okruženje 
u kojemu se poštuju različitosti, gradi pri-

jateljstvo i empatija, preuzima odgovor-
nost te potiče samostalnost, kreativnost i 
socijalizacija. Iako svaka pedagoška godi-
na donosi nove izazove, uz pomoć motivi-

ranih djelatnika i pozitivne suradnje s ro-
diteljima i lokalnom zajednicom uspješno 
ostvaruju planirane ciljeve i vesele se od-
gajanju novih naraštaja.

Dječje

Dječji vrtić svetog Josipa najmanji je dječ-
ji vrtić u gradu. Rad vrtića organiziran je 
u dvije odgojne skupine koje pohađa 47 
mališana. Cilj odgojno-obrazovnog rada 
s predškolskom djecom u vrtiću je po-
moći svakom djetetu da se u vrtiću osjeća 
prihvaćeno i voljeno, da razvije vlastite 
sposobnosti i očuva svoje zdravlje. Vrtić 
njeguje suradnju s obiteljima i promiče 
zajedničke ciljeve vjerskog odgoja. U ovoj 
godini poticali su dječji razvoj u moto-
ričkom, socio-emocionalnom i spoznaj-
nom području, razvoj govora, glazbenog 
i likovnog izričaja te duhovni razvoj dječje 
osobnosti. Organizirali su različite obli-
ke druženja djece, roditelja i odgojitelja, 
a djeca su sudjelovala i u raznovrsnim 
aktivnostima koje su za njih organizirali 
različiti vanjski suradnici vrtića. Posebno 
vrijeme izdvojeno je za čitanje i pripovije-

danje kako bi djetetu druženje s pričom, 
bajkom ili biblijskim tekstom postalo po-
treba i navika, a organiziranjem različitih 

motoričkih aktivnosti i igara vježbali su se 
dijelovi dječjeg mozga odgovorni za uče-
nje, koncentraciju i govor.

Njeguju suradnju s obiteljima i promiču vjerski odgoj

DESET GODINA RADA ISPUNJENOG 
RADOSNIM DJEČJIM OSMIJESIMA

DJEČJI VRTIĆ SVETOG JOSIPA

DJEČJI VRTIĆ IGRA

Koprivnički fašnik

Uređen je ekokutakPredstava Priča o uskrsnom zecu

Radionica 10 prstića mojih ručica Program plivanja veseli uključene mališane
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DIGITALIZIRAJTE VAŠE
POSLOVANJE 

- DIGITALIZACIJA I UPRAVLJANJE ARHIVIRANJEM DOKUMENATA
- USLUGE PRODAJE I NAJMA NOVIH I RABLJENIH VIŠEFUNKCIJSKIH PRINTERA

- SOFTVERSKA RJEŠENJA ZA NADZOR FLOTE ISPISA

042 200 500
info@kopitehna.hr
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Gradska stipendija veća za 25 posto

U POVODU SVJETSKOG DANA UČITELJA NAGRAĐENI 
NAJBOLJI KOPRIVNIČKI UČITELJI I UČITELJICE

ULAGANJE U OBRAZOVANJE

ULAGANJA U INFRASTRUKTURU NE BI VRIJEDILA DA NEMA IZNIMNIH UČITELJA

Grad Koprivnica i u ovoj je akadem-
skoj godini nastavio provođenje 
mjera za mlade, a posebno se isti-
če studentska stipendija. Naime, 
svi koprivnički studenti koji upišu 
redovni studij integriranog prije-
diplomskog, diplomskog i posli-
jediplomskog studija imaju pravo 
ostvariti gradsku stipendiju. Od ove 
akademske godine, odnosno od 1. 
listopada, stipendija je porasla za 
25 posto. Studenti koji se školuju 
u Hrvatskoj primat će stipendi-
ju u iznosu od 100 eura, a oni koji 
se školuju izvan Hrvatske primat 
će stipendiju u iznosu od 180 eura 
mjesečno. Studenti koji imaju utvr-
đeni invaliditet veći od 50 posto 
ostvaruju stipendiju od 140 eura 
mjesečno za studiranje u Hrvatskoj, 
a za studiranje u inozemstvu 260 

eura, dok studenti koji se školuju za 
deficitarna zanimanja imaju pravo 
na stipendiju od 150 eura mjesečno. 
Grad trenutno stipendira 338 stude-
nata, od čega njih 20 ostvaruje pra-
vo na stipendiju za studij u inozem-
stvu, a 19 za deficitarna zanimanja. 
Jedna od studentica koja prima 
gradsku stipendiju, i to za studira-
nje deficitarnih zanimanja, je Lara 
Podhraški. Ona je studentica druge 
godine diplomskog studija na Edu-
kacijsko-rehabilitacijskom fakul-
tetu. Kako kaže, stipendija Grada 
puno joj pomaže, njome pokriva 
dio troškova za stanovanje. Ono što 
je istaknula kao prednost gradske 
stipendije je što uz nju ima moguć-
nost primati i drugu stipendiju pa 
se upravo zahvaljujući tome može 
u potpunosti posvetiti studiju. Nai-

me, da ne prima stipendiju, morala 
bi raditi, što bi joj zasigurno otežalo 
obavljanje svih obveza koje ima na 
fakultetu. Laru je obradovala i vijest 
da je studentska stipendija od ove 
akademske godine i porasla jer su 
i troškovi studiranja porasli. Po za-
vršetku fakulteta voljela bi posao u 
struci pronaći u svom gradu.

Grad je i ove godine nastavio tra-
diciju te u povodu Svjetskog dana 
učitelja nagradio najbolje učiteljice 
i učitelje u protekloj školskoj godi-
ni. Najboljim koprivničkim učitelji-
ma proglašeni su Boris Tonc, uči-
telj fizike i informatike u OŠ Antun 
Nemčić Gostovinski, Narcisa Kolar, 
učiteljica razredne nastave u OŠ 
Braća Radić, Nada Čolak, učiteljica 
razredne nastave u OŠ Đuro Ester, 
Saša Špoljarić, vjeroučitelj u OŠ Po-
dolice, Petra Ivančan, učiteljica edu-
kacijska rehabilitatorica u COOR-u 
Podravsko sunce i Dino Jakšić, uči-
telj trombona u Umjetničkoj školi 
Fortunat Pintarić. Učitelji su nagra-
đeni slikama koprivničke umjetnice 
Gordane Špoljar Andrašić, prigod-
nim cvijećem i Gradonačelnikovim 
vinom, a pripala im je i novčana na-
grada u iznosu od 300 eura.

Grad trenutno stipendira 338 studenata, od čega 
njih 20 ostvaruje pravo na stipendiju za studij u 
inozemstvu, a 19 za deficitarna zanimanja

Grad Koprivnica i partneri 18 godina 
zaredom provode hvalevrijednu ak-
ciju besplatnih bilježnica za sve ko-
privničke osnovce. Riječ je o projektu 
Veselo u školu kroz koji je cilj svim 
učenicima osigurati bilježnice za sve 
nastavne predmete. Svake godine na 
školskim klupama učenike dočeka 
vrećica te u njoj posebno dizajnira-
ne bilježnice. Da je riječ o izvrsnom 

projektu najbolji su dokaz mnogo-
brojni partneri kojih je svake godine 
sve više. Ove godine za bilježnice je 
izdvojeno 29.900 eura, od čega su 
partneri i sponzori osigurali  25.300 
eura, odnosno 85 posto  potrebnog 
iznosa. Također Grad svim prvaši-
ćima svake godine osigura posebno 
dizajnirane majice, a ove godine su 
dobili i personalizirane pernice. 

Punoljetnost projekta Veselo u školu

Gradonačelnik Mišel Jakšić uručio je ugovore studentima

Lara na promociji 
preddiplomskog studija
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Osnovna škola Đuro Ester ove je godi-
ne proslavila 65. obljetnicu svojega po-
stojanja izložbom likovnog stvaralaštva 
učenika te promocijom novoobjavljene 
knjige, priručnika pod nazivom Budi svoj 
prijatelj, budi moj prijatelj: Kvalitetna 
škola i mentalno zdravlje. U priručniku 
su prikazane bogate aktivnosti, oblici i 
metode rada koje se provode u školi radi 
osnaživanja djece za očuvanje mental-
nog zdravlja. U knjizi je obrađeno više 
područja važnih za poticanje mentalnog 
zdravlja djece: razvoj samopouzdanja i 
samopoštovanja, zdravih odnosa s vrš-
njacima i odraslima te mogućnost uklju-
čivanja u brojne aktivnosti, čime se poti-
če razvoj talenata i sposobnosti učenika 
te inkluzija učenika s teškoćama. Nagla-
šava se važnost dječje igre, osmišljeni 
su kutci za čitanje, druženje i društvene 
igre, potiče se ljubav prema čitanju, ra-
zvijene su brojne kurikularne aktivnosti 
usmjerene na osobni razvoj, razvoj vje-
ština, umjetnost i stvaralaštvo, sport, 
zdravlje i rekreaciju, učenje u izvornoj 
stvarnosti, poduzetničke vještine, doma-
ćinstvo, učenje kako učiti, volontiranje, 
upoznavanje drugih kultura, sudjelova-
nje u životu zajednice te stvaranje do-
brih ljudi, što je moto i misao vodilja ove 
škole. Protekle školske godine u školi je 
gostovala međunarodna putujuća izložba 
Anne Frank – povijest za sadašnjost.

Izložbu su razgledala 1102 posjetitelja u 
54 vođene grupe, a organizatori su Hr-
vatska edukacijska i razvojna mreža za 
evoluciju sporazumijevanja (HERMES) i 
Kuća Anne Frank iz Amsterdama. Posje-
titelje je kroz izložbu vodilo 17 posebno 
educiranih učenika ove škole, koji su vo-
lontirali na izložbi.

OBILJEŽILI 65. OBLJETNICU SVOJEGA 
POSTOJANJA I OBJAVILI NOVU KNJIGU

OSNOVNA ŠKOLA ĐURO ESTER
Obrazovanje Obrazovanje

Učenike i djelatnike najmlađe koprivničke 
škole, Osnovne škole Podolice, može se 
opisati brojnim epitetima; oni su hrabri, 
spremni za nove izazove, odvažni, krea-
tivni i stručni. Ova osnovna škola jedina je 
gradska škola koja se odvažila ući u Ek-
sperimentalni program cjelodnevne ško-
le. Nakon cijele školske godine provođe-
nja ovoga programa, vidi se da je početna 
odvažnost imala veliku korist za učenike. 
Uz stručne savjete osnivača, Grada Ko-

privnice, škola se dodatno modernizirala, 
nabavljena su moderna nastavna poma-
gala, a obogaćeni su i sadržaji škole na-
mijenjeni slobodnom vremenu učenika. 
U školi su se provodile 33 izvannastavne i 
četiri izvanškolske aktivnosti koje je u pot-
punosti financiralo Ministarstvo znanosti, 
obrazovanja i mladih, a koje su organizi-
rane u suradnji s vanjskim suradnicima. 
Učenici i učitelji putovali su u sklopu Era-
smus+ programa te proveli brojne teren-
ske nastave. Proveden je i integrirani dan 
Pozdrav jeseni koji je obilježila organiza-
cija nastave u prirodi za sve učenike. U 
školi se pjevalo, obilježavali su se važni 
datumi, a nastavnici i učenici pokazali su 
veliko srce sudjelovanjem u humanitar-
nim akcijama. Obilježeni su Majčin dan 
i Dan očeva, a škola je povezivanje s ro-
diteljima učenika i lokalnom zajednicom 
podigla na novu razinu – za obilježavanje 
Dana škole i oproštaj s osmašima orga-
nizirala je koncert grupe Tragovi na škol-
skom igralištu. Nova školska godina doni-
jela je nove izazove za koje su Podolice u 
potpunosti spremne.

OSNOVNA ŠKOLA PODOLICE

 Škola je objavljivanjem nove 
knjige obilježila 65. godišnjicu rada

Posebno educirani učenici volontirali su na izložbi

U školi je održana izložba Anne Frank – povijest za sadašnjost

Osnovna škola Podolice prihvatila je izazov ulaska 
u Eksperimentalni program cjelodnevne škole

Škola se s osmašima oprostila uz koncert koji je pratila brojna publika

S učenicima i očevima 
obilježen je Dan očeva

Svečana promocija priručnika Budi svoj prijatelj, budi moj prijatelj 
- Kvalitetna škola i mentalno zdravlje u Galeriji Mijo Kovačić

JEDINA GRADSKA ŠKOLA 
UKLJUČENA U EKSPERIMENTALNI 
PROGRAM CJELODNEVNE ŠKOLE
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OSNOVNA ŠKOLA ANTUN NEMČIĆ GOSTOVINSKI

U Osnovnoj školi Antun Nemčić Go-
stovinski ostvareni su izvrsni rezul-
tati u različitim područjima. Predu-
vjet izvrsnih uspjeha učenika njihovi 
su učitelji koji se redovito stručno 
usavršavaju i posvećeni su učenici-
ma. Škola je i ove godine proglasila 
najučitelja, a ta je titula za školsku 
godinu 2023./2024. pripala učitelju 
fizike i informatike Borisu Toncu čiji 
učenici ostvaruju zavidne rezultate i 
na svjetskim razinama. Najučenici-
ma generacije osmaša proglašeni 
su Melani Glavnik, Kiara Horvat, Bri-
gita Novak i Josip Sušilović. Prošla je 
cijela godina otkako su u školi uveli 
produženi boravak i jednu smjenu 
za učenike viših razreda. Produženi 
boravak omogućio je učenicima bo-
ravak u školi prije i nakon redovne 
nastave uz brojne organizirane aktiv-
nosti te osiguranu prehranu. Takav 
oblik rada roditeljima je omogućio 
provođenje kvalitetnijeg vremena s 
djecom. Škola učenicima nudi i broj-
ne izvannastavne aktivnosti u kojima 
svaki učenik može pronaći nešto za 
sebe: zadruga, zbor, robotika, tenis, 
šah, ples i druge. U protekloj go-
dini realizirane su brojne učeničke 
i učiteljske mobilnosti u stranim 
zemljama zahvaljujući dobivenoj 
ERASMUS+ akreditaciji. Provedene 
investicije doprinijele su kvalitetni-
jem boravku učenika u školi, a među 
njima ističe se pet novoopremljenih 
učionica te ugradnja solarnih pane-
la, čime je još više naglašen status 
platinaste Ekoškole. Glavni cilj koji 
žele ostvariti u nadolazećem raz-
doblju prelazak je na jednu smjenu u 
matičnoj i obje područne škole.

Osnovna škola Braća Radić 
može se pohvaliti brojnim uspje-
sima svojih učenika u protekloj 
školskoj godini. Učenici sedmih 
i osmih razreda državni su do-
prvaci u rukometu, u školi imaju 
županijske prvake u pet različi-
tih sportova, a osvojili su i zim-
sku ligu u nogometu. Hrvatski 
školski sportski savez proglasio 
je školsko sportsko društvo tre-
ćim najuspješnijim u Hrvatskoj. 
Na državnom prvenstvu u krosu 
učenici su za svoju nesebičnu 
gestu zaslužili Fair-play karton. 
Učenici 2. c razreda (op.a. sada 
3.c) postali su državni prvaci u 
graničaru, a na međunarodnoj 
završnici Sportskih igara mladih 
osvojili su srebro. Učenici su iz-
vrsni i u znanju pa se škola može 
pohvaliti županijskim prvaci-
ma u sedam različitih područja 
natjecanja u znanju. Filmaši 
su snimili film o koprivničkim 
mušketirima i haramijama te im 
je HAVC dodijelio novac za novu 
opremu. Filmaši PŠ Starigrad 
osvojili su prvu nagradu Hrvat-
skog školskog sportskog save-
za. Učenička zadruga Vretence 
prepoznata je na županijskoj 
smotri. Matematika je bila sve-
prisutna, od organizacije Mat-
heme pa sve do brojnih uspje-
ha matematičara na Math ligi, 
Klokanu i Euromathu u Rimu. 
Učenica Una Bebek osvojila je 
Malog Galovića, a u njenu čast 
škola je pokrenula literarni na-
tječaj Srce mi se smije. Učenici 
su ostvarili izvrsna postignuća 
na literarnim i likovnim natječa-
jima. Učenici 7. d razreda osvojili 
su Veliko srce koprivničkog dje-
teta, a škola je dobila priznanje 
UNICEF-a za petnaestogodišnji 
rad na projektu Škole za Afriku. 
Nisu izostala ni ulaganja u infra-
strukturu, a najveći od njih po-
kretanje je fotonaponske elek-
trane kojom proizvode vlastitu 
električnu energiju.

OSNOVNA ŠKOLA BRAĆA RADIĆ

POSVEĆENOST UČITELJA 
UČENICIMA PREDUVJET 
JE IZVRSNIH USPJEHA

Obrazovanje

 Školsko sportsko društvo treće je najbolje u 
Hrvatskoj, a učiteljica Jasmina Markić dobitnica 
godišnje nagrade za doprinos i razvoj školskog sporta

 Filmaši PŠ Starigrad s osvojenom 
prvom nagradom Hrvatskog 
školskog sportskog saveza

Radići uspješni u sportovima, znanju, 
umjetnosti i humanitarnom radu

Državni prvaci u graničaru i doprvaci na 
međunarodnoj završnici Sportskih igara mladih

Učenici su osvojili 
srebrnu medalju 
u rukometu na 
državnom prvenstvu

Obrazovanje

U protekloj godini realizirane su brojne učeničke i učiteljske mobilnosti 
u stranim zemljama zahvaljujući dobivenoj ERASMUS+ akreditaciji. 
Provedene investicije doprinijele su kvalitetnijem boravku učenika u 
školi, a među njima ističe se pet novoopremljenih učionica te ugradnja 
solarnih panela, čime je još više naglašen status platinaste Ekoškole

Mislav Vizjak bio je najuspješniji na 
ovogodišnjim državnim natjecanjima

Učenici su sudjelovali na državnoj završnici u futsalu

Škola je imala županijske prvake u matematici
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U Centru za odgoj, obrazovanje i rehabili-
taciju Podravsko sunce proteklu su godi-
nu obilježile aktivnosti Učeničke zadruge 
Kopriva koja je sudjelovala na brojnim 
događajima kao što su Koprivnički fašnik, 
božićna prodaja učeničkih radova i Rene-
sansni festival. Zadruga djeluje kroz šest 
sekcija tijekom cijele školske godine i to 
u okviru nastavnih i izvannastavnih aktiv-
nosti. Prepoznatljiva maskota Centra, lik 
djevojčice Sunčice, nalazi se na radovima 
zadrugara: platnenim torbama, privjes-
cima, lutkama i drugim predmetima te 
krasi domove brojnih Koprivničanaca.

U Centru je ove godine u suradnji s Policij-
skom upravom koprivničko-križevačkom 
održano 11. Međužupanijsko natjecanje 
za učenike s intelektualnim teškoćama 
Ja u prometu. Učenici Centra ekipno su 
osvojili treće mjesto te je nastavljena tra-
dicija educiranja učenika s teškoćama u 
razvoju o prometnim propisima i sigurni-
jem sudjelovanju u prometu.
Djelatnici Centra za odgoj, obrazovanje i 
rehabilitaciju Podravsko sunce pokaza-
li su svoju otvorenost za stjecanje novih 
znanja za dobrobit djece s teškoćama u 
razvoju. Uključili su se u CARNET-ov pro-

jekt Podrška ostvarenju jednakih moguć-
nosti u obrazovanju za učenike s teškoća-
ma u razvoju (ATTEND). Projekt je trajao 
od 2021. do 2024. godine, a cilj mu je bio 
opremiti ustanove asistivnom tehnologi-
jom radi pružanja visokokvalitetnog ob-
razovanja učenicima te obrazovati djelat-
nike za korištenje asistivne tehnologije. 
Djelatnici Centra učili su o asistivnoj teh-
nologiji te sudjelovali u stručnom posje-
tu Islandu, a sve to kako bi polaznicima 
Centra pružili kvalitetno obrazovanje.

CENTAR ZA ODGOJ, OBRAZOVANJE I REHABILITACIJU PODRAVSKO SUNCE
UMJETNIČKA ŠKOLA 
FORTUNAT PINTARIĆ

USPJEŠNA GODINA OBILJEŽENA BROJNIM 
AKTIVNOSTIMA UČENIČKE ZADRUGE KOPRIVA

Nižu uspjeh za uspjehom, 
a svojim radom doprinose 
stvaranju kulturnog 
identiteta našega grada

Obrazovanje

11. Međužupanijsko natjecanje za učenike s intelektualnim teškoćama Ja u prometu

Učenička zadruga Kopriva bila je vrlo aktivna i sudjelovala na brojnim događajima

U Centru se pruža visokokvalitetno 
obrazovanje za sve učenike

Umjetnička škola Fortunat Pintarić obra-
zovna je ustanova u kojoj rade profesio-
nalni glazbenici, vizionari i umjetnici koji 
uvelike doprinose stvaranju kulturnog 
identiteta našega grada. Učenici ove škole 
protekle su se školske godine natjecali na 
svim važnijim natjecanjima u Hrvatskoj i 
inozemstvu na kojima su osvojili brojne na-
grade. Ana Kertez osvojila je Oskar znanja 
u svojoj kategoriji kao prvoplasirana s os-
tvarenim najvećim brojem bodova. Učenici 
su svojim programima uveličali sve važnije 
proslave i manifestacije u gradu i županiji. 
Tijekom školske godine Umjetnička škola 
organizirala je niz javnih i internih produk-
cija i koncerata, a među najpoznatijima je 
Musicorum MasterWeek No. 5. Nastavili 
su i s predstavljanjem mladih glazbenika 
gitare kroz ciklus koncerata Gitara u Ko-

privnici u Galeriji Mijo Kovačić. U suradnji 
sa Školom suvremenog plesa Ana Maletić 
realizirali su plesnu predstavu Mali princ 
ili budi svoja u kojoj je sudjelovalo više od 
40 mladih plesača, a premijere su održane 
u Koprivnici i Zagrebu. U Umjetničkoj školi 
na radionicama i koncertima sudjelovali su 
vrsni glazbeni pedagozi, a posebno se isti-
če gostovanje vrsnog klarinetista Radovana 
Cavallina i njegova ansambla Alisios Came-
rata. Zahvaljujući područnim odjelima Virje 
i Đurđevac postali su dio kulturne ponude 
ruralnih sredina. Budući da je Umjetnička 
škola temelj razvoja izvrsnosti u području 
glazbenog stvaralaštva, u svom radu i dalje 
će primjenjivati strategije iz kojih proizlaze 
vrhunski mladi glazbenici, budući konzu-
menti kulturnih događanja i inovatori budu-
ćeg kulturnog razvoja grada.
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SREDNJA ŠKOLA KOPRIVNICA

Srednja škola Koprivnica u protekloj je 
godini ostvarila brojne uspjehe, a može 
se pohvaliti i novim sportskim terenom 
jer je završena rekonstrukcija sport-
skog igrališta vrijedna 1,2 milijuna eura. 
U sklopu Erasmus+ projekta Stručna 
praksa u Termama Vivat prvi se put u 
slovenskim Moravskim Toplicama struč-
no usavršavalo 12 učenika hotelijerskog 
i fizioterapeutskog smjera. Ove godine 
prihvaćene su obje prijave za Erasmus+ 
akreditaciju za programsko razdoblje od 

2021. do 2027. godine. Odobrene su akre-
ditacije u području strukovnog znanja i 
osposobljavanja te u području odgoja i 
općeg obrazovanja. U školi su održani 
ispiti iz francuskoga jezika Delf Scolaire 
čijim polaganjem učenici dobivaju me-
đunarodno priznatu diplomu francuskog 
Ministarstva obrazovanja. Učenici su su-
djelovali u školskim, županijskim, među-
županijskim i državnim natjecanjima te 
bili uspješni u odbojci, košarci, futsalu, 
engleskom, hrvatskom i latinskom jezi-

ku, geografiji, natjecanju mladih Hrvat-
skog Crvenog križa i na Smotri simuli-
ranih suđenja iz područja građanskog 
odgoja i obrazovanja. Sestre Gabriela i 
Dorotea Vencl postale su državne prva-
kinje u svojim kategorijama na državnom 
prvenstvu za mlađe seniorke i seniore. 
Valentino Šajković pohađao je novinarski 
kamp kao jedan od 15 sudionika odabra-
nih iz cijele Hrvatske. Uspješno je završio 
edukaciju Igram, pišem, lajkam. Učenici 
3. i 4. razreda smjera farmaceutski tehni-
čar i 4. razreda smjera nutricionist i dalje 
sudjeluju u Projektu sljez te s mentorima 
uređuju parcele na Zajedničkim ekovrto-
vima.

Obrtnička škola Koprivnica u protekloj je 
školskoj godini organizirala brojne aktiv-
nosti i događaje koji su omogućili učenici-
ma, nastavnicima i zajednici sudjelovanje 
u obrazovnim, kulturnim i sportskim ini-
cijativama. Centar kompetentnosti Kopriv-
ničko-križevačke županije, koji djeluje u 
sklopu škole, organizirao je Dan otvorenih 
vrata i sajam poslova Struka je pametna 
odluka. Učenici su ostvarili brojne uspjehe 
u različitim područjima. Mihael Kopriča-
nec osvojio je drugo mjesto na županij-
skom natjecanju iz engleskog jezika. Matej 
Baranić i Mihael Frankol postigli su odlič-
ne rezultate na županijskom natjecanju 

iz matematike. Učenici Vladimir Hrdelja, 
Borna Medač, Matija Petrović i Petar De-
lić osvojili su zlatnu medalju na državnom 
natjecanju iz vjeronauka. Škola je ugostila 
međužupanijsko natjecanje WorldSkills 
Croatia 2024. u disciplini Izrada program-
skih rješenja, a učenici su sudjelovali u 
više disciplina WorldSkills natjecanja. Nisu 
izostali ni sportski uspjesi. Na završnici 
prvenstva države učenika s intelektualnim 
teškoćama Petra Balog osvojila je zlatnu 
medalju u trčanju. Muška ekipa rukometa-
ša plasirala se na Državno prvenstvo škol-
skih sportskih društava srednjih škola. Na 
Kiepachonovaciji, izložbi inovativnih radova 

u Križevcima, svoje projekte predstavili su 
Petar Šegović i Leonardo Goričanec. Na 
sajmu inovacija u Ivanić-Gradu učenici su 
osvojili zlatne, srebrne i brončane meda-
lje. Rad Diy CNC machine Petra Šegovića 
osvojio je zlatnu medalju. Škola je nastavi-
la s uspješnim provođenjem međunarod-
nih suradnji u sklopu Erasmus+ projekata. 
Posebno se istaknuo Vinko Sabolić, prvi 
učenik škole koji je otišao na tri mjeseca 
stručnog usavršavanja u industriju Stadler 
Rail u Švicarskoj. Škola je dobila Nacional-
nu oznaku kvalitete za eTwinning projekt 
Webučionica 4.0, što je dodatno potvrdilo 
kvalitetu obrazovanja u ovoj školi.

REKONSTRUKCIJA IGRALIŠTA ZA 
KVALITETNIJE SPORTSKE AKTIVNOSTI

OBRTNIČKA ŠKOLA KOPRIVNICA

Učenici su osvojili zlatnu medalju na državnom natjecanju iz vjeronauka

Rad Diy CNC machine Petra 
Šegovića osvojio je zlatnu medalju 
na sajmu inovacija u Ivanić-Gradu

Svečana podjela svjedodžbi u Domoljubu

Obrazovanje

UČENICI SU NAJBOLJI POKAZATELJ 
VRIJEDNOSTI I KVALITETE 
STRUKOVNOG OBRAZOVANJA

Stručna praksa u Termama Vivat

Završena je rekonstrukcija sportskog igrališta

Valentino Šajković pohađao 
je novinarski kamp
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Gimnazija Fran Galović Koprivnica i u 
protekloj je školskoj godini nastavila s 
uspješnim radom i vrhunskim ostvare-
njima za što su zaslužni marljivi i zain-
teresirani učenici te motivirani i predani 
profesori. Prema broju sudionika i pla-
smanima učenika na državnim natjeca-
njima iz znanja i sporta, koprivnička je 
gimnazija i dalje jedna od najuspješni-
jih škola u Hrvatskoj. Zadržala je drugo 
mjesto u državi u ukupnom poretku svih 
srednjih škola u sportu. Ističu se školska 
šahovska i ženska rukometna ekipa s na-
slovima državnih prvaka, Fabian Perošić 
s osvojenim trećim mjestom na državnoj 
razini natjecanja iz astronomije, Nikolina 
Isabella Marija Van Bregt s trećim mje-
stom u 2. skupini srednjih škola na držav-
noj razini natjecanja iz fizike te osvojeno 
prvo mjesto na ekipnom matematičkom 

natjecanju Mathema. Jana Salajec osvo-
jila je broncu na Europskoj prirodoslov-
noj olimpijadi, Ema Kresonja plasirala se 
na europsku razinu HIPPO olimpijade iz 
engleskoga jezika, a Fabian Perošić su-
djelovao je na Međunarodnoj olimpijadi 
iz astronomije i astrofizike. Gimnazijalci 

se rado uključuju i u humanitarne akcije, 
suradnje s vrtićima i osnovnim školama, 
natječaje, projekte i razna istraživanja. 
Gimnazija je i dalje nositelj Erasmus 
akreditacije pa su u okviru Erasmus+ 
projekata provedene brojne mobilnosti. 
Kulturnu i umjetničku stranu učenici su 
mogli pokazati sudjelovanjem u radionici 
kreativnoga pisanja koju je vodio Kristian 
Novak, u performansu Vlaste Delimar, 
prvi put održan je Festival jezika, a u školi 
se uspješno organiziraju i druge manife-
stacije. Posebna pohvala stigla je s Fakul-
teta elektrotehnike i računarstva koji je 
ovu školu uvrstio među 25 škola koje su 
dale značajan doprinos u pripremi učeni-
ka za tamošnji studij. Gimnazija učenike 
usmjerava stjecanju praktičnih znanja, 
vještina i kompetencija te ostvarivanju 
vlastitih potencijala.

Znanje i suradnja učenika i profesora 
kao siguran put do uspjeha

Pučko otvoreno učilište Koprivnica pro-
tekle je godine postalo pravi centar cje-
loživotnog učenja. Nudilo je bogat izbor 
kvalitetnih obrazovnih programa za sve 
generacije te su uspjeli privući širok spek-
tar polaznika. Verificirani programi omo-
gućuju polaznicima stjecanje kvalifikacija 
i vještina traženih na tržištu rada. Najtra-
ženiji su programi za dadilje, internetski 
marketing i brendiranje, knjigovođe, po-
moćnike u nastavi, rukovanje viličarom te 
njegovatelje. Učilište nastavlja provoditi i 
vrlo važan program osnovnoškolske izo-
brazbe za odrasle kojim podržavaju one 
koji žele novu priliku za propušteno obra-
zovanje. I ove su godine nastavili provoditi 
neverificirane programe, kao što su teča-
jevi informatičkog opismenjavanja te kro-

jenja i šivanja, a posebnu pažnju posvetili 
su psihofizičkoj dobrobiti svojih polaznika 
te su organizirali nekoliko besplatnih radi-
onica na tu temu. Osmislili su priručnik za 
rad na sebi kako bi pružili podršku svojim 
polaznicima te im pomogli u suočavanju s 
izazovima svakodnevnog života. Brojnim 
inovativnim radionicama i tečajevima za 
djecu stvorili su prostor u kojemu najmlađi 
mogu razvijati svoju kreativnost, mentalne 
sposobnosti te praktične i tehnološke vje-
štine. Ove su godine značajno proširili po-
nudu verificiranih programa, a obuhvatili 
su tehnike šminkanja, masažne tehnike, 
web programiranje i izradu web stranica 
te učenje hrvatskog jezika za strance. Ulo-
žili su značajna sredstva u opremanje pro-
stora i praktikuma, čime je omogućen još 

kvalitetniji rad. Sve ove aktivnosti samo su 
uvod u ono što slijedi iduće godine, kada 
planiraju dodatno proširiti ponudu svojih 
programa kako bi i dalje bili vodeći centar 
edukacije u regiji.

Obrazovanje

PONUDOM OBRAZOVNIH PROGRAMA 
POSTALI CENTAR CJELOŽIVOTNOG UČENJA

PUČKO OTVORENO UČILIŠTE KOPRIVNICA

GIMNAZIJA FRAN GALOVIĆ KOPRIVNICA

Fabian Perošić osvojio je treće 
mjesto na natjecanju iz astronomije

Postali su vodeći centar edukacije u regiji

Brojnim obrazovnim programima 
privukli su širok spektar polaznika

I djeca su pronašla prostor za razvoj 
svojih znanja, sposobnosti i vještinaPosebno je velik interes za program dadilja
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Sveučilište Sjever, kao jedna od 
najdinamičnijih visokoškolskih 
ustanova u Hrvatskoj, nastav-
lja ostvarivati značajan napre-
dak u obrazovanju, znanosti i 

inovacijama. Kontinuiranim ulaganjima u 
kvalitetu studija i poboljšanjem uvjeta za 
studente, ovo je sveučilište postalo klju-
čan pokretač gospodarskog i društvenog 
razvoja sjeverozapadne Hrvatske. Zahva-
ljujući predanosti obrazovanju i suradnji 
s gospodarstvom, Sveučilište Sjever pri-
vlači sve veći broj studenata, inovativ-
nih projekata i znanstvenih istraživanja. 
Danas više od 5200 studenata studira 
u dva sveučilišna centra – u Koprivnici i 
Varaždinu, na 31 studijskom programu 
prilagođenom potrebama gospodarstva 
i društva.

Infrastrukturni projekti 
za bolju budućnost 
Protekla godina bila je obilježena pokre-
tanjem nekoliko ključnih infrastrukturnih 
projekata koji će značajno unaprijediti 
uvjete studiranja i znanstvenog rada. Je-
dan od najvažnijih projekata jest Znan-
stveno-inovacijski park (ZIP) Koprivnica 
koji će pružiti nove mogućnosti za razvoj 
znanstvenih i poduzetničkih projekata. 
Ugovor s izvođačem radova potpisan je 
tijekom ljeta 2024., a završetak radova 
planiran je za kraj 2025. godine. ZIP će 
omogućiti studentima, znanstvenicima i 
umjetnicima stvaranje novih laboratorija, 
predavaonica i prostora za istraživanja, s 
posebnim naglaskom na razvoj start-up i 
spin-off poduzeća. Ovo će osigurati plat-
formu za realizaciju inovativnih ideja i 
poduzetničkih inicijativa, čime će studenti 
dobiti potporu u razvoju svojih projekata. 
Paralelno s projektom ZIP-a, u Sveuči-
lišnom centru Koprivnica provodi se pro-

jektiranje Studentskog doma. Izgradnja 
je planirana tijekom 2025., a dovršetak 
početkom 2026. godine. Studentski dom 
za više od stotinu stanara donijet će novi 
impuls studentskom životu u Koprivni-

ci, omogućujući studentima bolje uvjete 
stanovanja i veću socijalnu povezanost 
unutar kampusa. U Sveučilišnom centru 
Varaždin provodi se projekt renovacije 
objekata u Optujskoj ulici, gdje će tehnič-

SVEUČILIŠTE SJEVER

TEKUĆU SU GODINU OBILJEŽILI PROJEKTI, 
INOVACIJE I SURADNJA S GOSPODARSTVOM

ki studijski smjerovi dobiti nove kabinete 
i laboratorije. Ova investicija značajno će 
unaprijediti uvjete za studente i pružiti im 
kvalitetniju opremu i prostor za učenje i 
istraživanje.

Prva promocija doktora znanosti 
na studiju Mediji i komunikacija – 
povijesni trenutak za Sveučilište 

Poseban značaj za Sveučilište Sjever 
imala je prva promocija doktora znanosti 
doktorskog studija Mediji i komunikaci-
ja, održana 11. listopada 2024. godine u 
dvorani Domoljub u Koprivnici. Ova pro-
mocija, koja je promovirala 19 doktora 
znanosti, predstavlja povijesni događaj za 
Sveučilište Sjever i za grad Koprivnicu. 

Znanstveno-istraživački 
projekti i buduće prilike 
U protekloj godini Sveučilište Sjever pro-
velo je velik broj znanstveno-istraživačkih 
projekata u suradnji s gospodarstvom, 
što potvrđuje njegovu predanost razvoju 
znanosti, umjetnosti i inovacijama. Pred 
Sveučilištem je i razdoblje novih značajnih 
projekata koje će otvoriti dodatne prilike za 
gospodarske suradnje, kao i mogućnosti 

za studente. Ove inicijative bit će temelj za 
stvaranje novih znanja i tehnologija koje će 
doprinijeti gospodarskom razvoju regije.
Vizija Sveučilišta Sjever ostaje jasna – biti 
vodeća znanstvena, umjetnička i stručna 
visokoškolska institucija koja će svojim 
znanstvenim radom, inovacijama i obra-
zovanjem utjecati na pozitivne promjene 
u društvu. Kontinuiranim razvojem svojih 
aktivnosti, projekata i programa Sveučili-
šte Sjever nastavlja ostvarivati svoje pla-
nove i doprinositi ne samo akademskoj 
zajednici, nego i cijelom društvu.

Obrazovanje

Tradicionalne 
aktivnosti i inovacije
Festival znanosti jedan je od ključnih 
događaja kojim se približava znanost 
svim dobnim skupinama, a prošlo izdanje 
okupilo je više od 1000 posjetitelja, 
uključujući vrtićarce, osnovnoškolce i 
srednjoškolce, koji su kroz radionice, 
predavanja i izložbe imali priliku istražiti 
različite oblike inteligencije i njezin utje-
caj na društvo. 
Dan otvorenih vrata srednjoškolcima je 
predstavio studijske programe, profesore 
i infrastrukturu Sveučilišta.
Tjedan karijera – UNIN Connect Week, 
koji već tradicionalno povezuje akadem-
ski svijet i gospodarstvo, ove je godine 
okupio više od 200 poslodavaca koji su 
studentima predstavili svoje tvrtke te im 
pružili priliku za stjecanje vrijednih in-
formacija o mogućnostima zapošljavanja 
nakon završetka studija.
UNIN International days okupio je 
eminentna imena iz svijeta znanosti koji 
su kroz dva dana govorili o Ciljevima 
održivog razvoja UN-a.
Gostujuća predavanja na Sveučilištu 
Sjever organizirana su kroz cijelu aka-
demsku godinu, a zanimljivi gosti i teme 
doprinose kvaliteti ponuđenih sadržaja 
za studente.
2. Međunarodna konferencija “Hrana 
i klimatske promjene” okupila je 150 
sudionika, znanstvenika i stručnjaka iz 
12 zemalja u području prehrambene 
tehnologije.
Doktorska konferencija u području 
medija i komunikacija Sveučilišta Sjever 
okupila je istaknute znanstvenike iz po-
dručja informacijskih i komunikacijskih 
znanosti te otvorila nove perspektive, kao 
i pristupe relevantnim temama.
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Folklorni ansambl Koprivnica

Tijekom ove godine Folklorni ansambl Koprivnica neumorno 
je radio na promicanju folklorne i kulturne baštine Podra-
vine i drugih krajeva, istovremeno promovirajući ime grada 
Koprivnice, Koprivničko-križevačke županije i Hrvatske. U 
travnju je održana revija narodne nošnje Ruho naše, najljepše 
II iz fundusa ansambla. Najmlađi članovi ansambla također 
su obilježili Svjetski dan plesa nastupom na središnjem trgu. 
Odrasla skupina sudjelovala je na festivalu folklora i tambure 
Liepe moje Čučerje zelen. Dječja je skupina sudjelovala na 
9. Međunarodnoj smotri dječjeg folklornog stvaralaštva Majci 
na dar u Donjem Vidovcu te na XXI. Županijskoj smotri dječjeg 
folklora, gdje su izabrani da predstavljaju Koprivničko-kri-
ževačku županiju na 21. Festivalu dječjeg folklora Hrvatske. 
Sudjelovali su i na Folklornom festivalu Djeca u Maruševcu. 
Ansambl je također nastupio na Međunarodnom festiva-
lu folklora COFA u Ludbregu, zatim na 3. Internacionalnom 
festivalu folklora u Sarajevu te 22. Međunarodnom festivalu 
folklora Leron u Vodnjanu. 

Uz sve to, članovi ansambla tijekom godine sudjelovali su na 
brojnim drugim aktivnostima, kao i seminarima o tradicij-
skim glazbalima, plesu i pjesmi. Organizirali su i 16. Među-
narodne susrete dječjih folklornih grupa U bakinom krilu u 
Koprivnici, gdje su ugostili šest grupa iz Austrije, Slovenije i 
Hrvatske. U nastavku godine očekuje ih tradicionalni godišnji 
koncert, sudjelovanje na Festivalu pučke pjesme u Sarajevu 
te nastup na Koncertu prijatelja u Metkoviću.
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Udruge grada Koprivnice

Mažoretkinje grada Koprivnice

Bogatstvo plesnih događanja i kulturnih programa obilježilo je rad 
i aktivnosti  Mažoretkinja grada Koprivnice, od nastupa na Fašniku 
u gradu do obilježavanja Svjetskog dana plesa uz plesne radionice 
i velik nastup plesnih skupina i ansambla s ukupno 300 sudionika. 
Sudjelovanje na 27. prvenstvu Hrvatske u mažoret plesu u Krapini 
rezultiralo je osvajanjem zlatnih medalja za mješovitu grupu se-
niorki i juniorki u kategoriji pompona plesa, srebrnih medalja za 
juniorke i kadetkinje u tradicionalnom plesu i paradnom defileu 
te brončane medalje za solo nastup s rekvizitima. Najmlađe mini-
mažoretkinje sudjelovale su na kupu u Požegi i također se okitile 
brončanim medaljama. 
Kretanjem i plesom u sklopu Europskog tjedna mobilnosti organi-
zirale su 1. Međužupanijski susret mažoret timova pod pokrovitelj-
stvom Hrvatskog sabora kulture. 

KUD Srce

Za KUD Srce folklor je svojevrsni muzej sjećanja. Folklor je škola starih običaja, ljubav i zabava 
istovremeno. Pjesma, ples, raskošne nošnje, kulturna baština, običaji, probe, seminari, nastupi, 
gostovanja, smotre, putovanja i brojna prijateljstva – sve je to dio folklora i način kojim se izražava 
lokalni, regionalni i nacionalni identitet jednog naroda i mjesta, što članovi KUD-a Srce već godi-
nama provode. Osim lokalnih i državnih nastupa organizatori su međunarodne folklorne manife-
stacije KUD Srce i prijatelji, koja ove godine obilježava desetu obljetnicu. Obnovljena je i dramska 
sekcija te su se članovi ove godine predstavili i na Županijskoj smotri kazališnih amatera. 

Povijesno društvo Koprivnica

Povijesno društvo Koprivnica ove je 
godine proslavilo 40 godina rada i s 
ponosom ističe da je jedno od najsta-
rijih društava u gradu. Tijekom svih 
ovih godina članovi su proputovali 
gotovo cijelu Hrvatsku, velik dio Euro-
pe, a zavirili su i u gotovo svaki kutak 
naše lijepe Podravine. U organizaciji 
Povijesnog društva održana su brojna 
stručna predavanja, promocije knjiga, 
znanstveni skupovi te aktivnosti koje 
su promovirale kulturno-povijesnu 
baštinu podravskog kraja. Neki su se 
članovi istakli u svom djelovanju i izvan 
Koprivnice, promovirajući podravski 
kraj diljem Hrvatske i svijeta te su za 
svoje zasluge primili najviša gradska 
i županijska priznanja. Prezentacija 
aktivnosti te fotografije s brojnih pu-
tovanja, druženja i promocija bile su 
izložene na prigodnoj izložbi u Knjiž-
nici i čitaonici Fran Galović u Kopriv-
nici u povodu 40. obljetnice djelovanja 
Povijesnog društva Koprivnica.

Old timer klub Biciklin 

Old timer klub Biciklin Koprivnica i 
dalje je aktivan u promociji zdravog 
i aktivnog života te Koprivnice kao 
najbiciklističkijeg grada. Članovi 
kluba sudjelovali su tradicionalno 
u obilježavanju Praznika rada. Ta-
kođer su organizirali 18. Festival 
biciklističke rekreacije te obilježili 
dvadeset godina od osnutka kluba. 
Festival je okupio velik broj člano-
va oldtimer klubova iz Hrvatske, 
Mađarske i Slovenije.

KUD Podravka  

Kulturno-umjetničko društvo Podrav-
ka djeluje više od 50 godina, a u radu 
se posebno ističu članovi Likovne i 
Literarne sekcije. Otvoreni su za su-
radnju s drugim udrugama i rado se 
odazivaju na sve manifestacije. Godina 
je bila  prepuna aktivnosti. Članovi Li-
kovne sekcije bili su gosti na 11 koloni-
ja. Također, organiziran je niz posjeta. 
Održana je i samostalna izložba "Po-
dravino tak imam te rad" Božice Pu-
kec. Nagrade su primili i članovi Josip 
Gregurić, Ivan Kovačević i Larisa Golec.  

Koncert Alaj igram na svakakve note 

Obilježile su Svjetski dan plesa 
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Društvo Naša djeca

U suradnji s Dječjim gradskim vijećem, DND Ko-
privnica provodi projekt Niste sami osmišljen radi 
socijalizacije djece iz Ukrajine koja privremeno 
borave u Koprivnici. Povodom Međunarodnog 
dana raseljene djece - žrtava agresije, volonteri 
DND-a i mali gradski vijećnici darivali su djecu 
slatkim paketićima, igračkama i slikovnicama. 
Održano je nekoliko zajedničkih radionica, igrao-
nica i edukativnih druženja koje malim Ukrajinci-
ma pomažu u svladavanju jezičnih i kulturoloških 
različitosti. Posebno zanimljivo bilo je sudjelova-
nje na Renesansnom festivalu gdje su Ukrajinci 
upoznali niz tradicijskih vještina te imali kratki 
susret s predsjednikom Zoranom Milanovićem.

Udruga Kopriva 

Udruga KOPRIVA nastavila je s provedbom i odr-
žavanjem najdražeg projekta, Zajedničkih EKO 
vrtova koji je proslavio i 10 godina od otvorenja. 
Upravo zahvaljujući njemu promovira se ekolo-
gija, održivost, zdrave životne navike i samostalni 
uzgoj hrane u zajednici i to na 78 parcela grad-
skog zemljišta koje koriste građani. Također, 
Udruga sudjeluje u radu Foruma udruga nezavi-
sne kulture FUNK organizacijom Bass Madness 
večeri koje su posvećene edukaciji i promociji 
hrvatske soundsystem kulture, te organizaciji fe-
stivala Edukacija. Tradicija. Novi Izričaji. Okuplja-
nje. – E.T.N.O. Koprivnica. Aktivnosti se provode 
zahvaljujući radu i trudu članova, prijatelja i vo-
lontera koji su i kroz 2024. godinu skupili zavidan 
broj volonterskih sati.

Odred izviđača Kamengrad (ZTK) 

Disciplina – igra – rad – je Odred Kamengrad! I tako već 34 godine. 
Od proteklog Godišnjaka koprivnički izviđači održali su više od 135 
aktivnosti sa svim dobnim skupinama (8-25 godina), ugostili prija-
telje iz mnogih krajeva Hrvatske, a ime grada ponosno pronosili na 
mnogim jednodnevnim i višednevnim aktivnostima. Aktivnosti su 
bile ispunjene zabavom, novim prijateljstvima, znanjima i iskustvi-
ma. Upravo je priroda najbolji poligon da se živi dugo i mlado te su 
koprivnički izviđači i dalje spremni za nove izazove i prijateljstva, a 
primaju i nove članove i volontere. Kako novi slogan svjetske izvi-
đačke organizacije kaže, izviđači su „Ready for life“!

Kino sekcija Mravec 

Devetogodišnjaci Kino sekcije Mravec tijekom protekle godine 
marljivo su usvajali osnove filmskoga jezika radeći na analizi sni-
mljenog materijala te na scenariju, režiji i snimanju uvodnog teksta 
svog putopisnog dokumentarnog filma Putositnica. Bili su i druš-
tveno korisni snimajući događanja tijekom mobilnosti učenika iz 
drugih zemalja u Koprivnici za videoarhiv. Educirali su se dodatno i 
na Radionici „Produkcija, scenarij, režija, scenografija, gluma“, a i 
sami su bili „učitelji“ učiteljima polaznicima radionice Razvoj film-
ske pismenosti i vježbe analize filma. Naime, njihov je edukativ-
ni dokumentarni  film „Dobro je znati“ bio odabran za projekciju i 
analizu 18. rujna 2024. na „Danima filmske pismenosti u kinu“ u 
organizaciji Hrvatske mreže neovisnih kinoprikazivača i Hrvatskog 
audiovizualnog centra. 

Astronomsko društvo Koprivnica 

Astronomsko društvo Koprivnica i u 2024. go-
dini može se pohvaliti izvrsnim uspjehom svo-
jih mladih članova na Državnom natjecanju iz 
astronomije. Fabian Perošić osvojio je treće 
mjesto, Rajna Perošić i Filip Tokić četvrto, a Teo 
Hanžeković bio je šesti. Od ostalih aktivnosti odr-
žana su predavanja i promatranja u suradnji s 
osnovnim školama Đuro Ester i Antun Nemčić 
Gostovinski, a uspješno promatranje održano je i 
u susjednom Peterancu. Sudjelovali su i na Danu 
za znanost koprivničke Gimnazije Fran Galović. 
Odlazilo se i u posjete na astronomske susrete 
u Daruvaru i Lici te su kroz godinu promatrali niz 
zanimljivih nebeskih pojava, od kojih se izdvaja 
velika polarna svjetlost u svibnju koja se vrlo lako 
golim okom vidjela iz Koprivnice.

Udruga mladih koprivničkih matematičara 

Tijekom devet godina postojanja Udruga mladih koprivničkih matematičara profi-
lirala se kao nositelj i promicatelj matematičkih znanja i STEM grupe predmeta. I 
tijekom ove godine članovi Udruge marljivo su pripremali učenike za međunarodno 
natjecanje euroMath & euroScience. Sudjelovalo je 19 članova koji su se natjecali u 
nekoliko kategorija među 1500 učenika. Ukupno su osvojili dva prva, četiri druga i 
četiri treća mjesta. Udruga je organizator i najvećeg ekipnog matematičkog natje-
canja Mathema koje je održano u travnju. Članovi udruge bili su na terenskoj nastavi 
u Karlovcu te su sudjelovali na Danu za znanost. Stalni su sudionici matematičkih 
skupova i kongresa te uspješni predavači i voditelji radionica. 
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Sekcija Robotika (ZTK) 

Sekcija Robotika krenula je s radom u jesen 
2023. godine pod vodstvom Borisa Tonca, 
učitelja fizike i informatike u Osnovnoj školi 
Antun Nemčić Gostovinski. U sekciji je tre-
nutno desetak djece i dva odrasla člana. 
Tijekom godine razvijaju vještine iz područ-
ja mehanike, konstrukcija, programiranja, 
elektronike i pripremaju se za natjecanja iz 
područja robotike. Članovi sekcije Robotika 
sudjelovali su na županijskom i državnom 
natjecanju mladih tehničara i na Robocup 
Junior natjecanju u Zagrebu. Članovi Ivan 
Kišićek i Marija Oštrkapa sa svojim mentori-
ma Borisom Toncom i Majom Treščec plasi-
rali su se na Europsko natjecanje iz robotike 
u Hannover. Po povratku s natjecanja, sudi-
onike natjecanja i njihove mentore u svom 
uredu na Pantovčaku primio je Predsjednik 
Zoran Milanović te su učenici mogli prezen-
tirati svoj rad, rezultate i robote s natjecanja.

Udruge grada Koprivnice

Udruga za terapijsko  
jahanje Osmijeh  

Osmijeh - udruga za terapijsko jahanje i 
sportsku rekreaciju u 2024. godini provodi 
program Jahanjem do osmijeha, namije-
njen djeci s teškoćama u razvoju i osobama 
s invaliditetom. U programu sudjeluje 28 
jahača koji su podijeljeni u grupe terapijsko 
jahanje i škola jahanja. U lipnju 2024. godine 
organizirali su manifestaciju Barbara-pri-
kaz dostignuća, na kojoj su jahači iz Udru-
ge primili nagrade za svoj trud i zalaganje 
u proteklom periodu. U Udruzi su također  
proširili opseg djelatnosti te se na popisu 
aktivnosti mogu pronaći i specijalne fizikal-
ne tehnike - Bowen, odnosno Emmett.

Klub za starije osobe Mariška   

Zahvaljujući Klubu usluge pomoći u kući za starije osobe i osobe s invaliditetom osiguravaju 
se za više od 350 korisnika, što im omogućuje kvalitetniji i dulji boravak u vlastitom domu. 
Usluga koja uvelike doprinosi sigurnosti i unaprjeđenju kvalitete života starijih u vlastitom 
domu je i alarmna SOS narukvica/ogrlica koju besplatno koristi oko 60 korisnika, a osigura-
va se kroz Program „Halo pomoć za starije osobe“. Tijekom godine organizirane su i brojne 
aktivnosti radi povećanja socijalne uključenosti i poticanja na zdravo i aktivno starenje. 

Društvo multiple skleroze Koprivničko-križevačke županije   

Društvo je licencirani pružatelj socijalnih usluga te provodi uslugu osobne asisten-
cije za 18 korisnika. Zahvaljujući projektu Želim dobar život II pružaju pomoć sta-
rijim osobama i OSI s područja grada. Projekt traje do 2027. godine, a financira ga 
Europski socijalni fond.  Članovi su tradicionalno obilježili i Svjetski dan multiple 
skleroze 4. Humanitarnom biciklijadom, antistres-radionicom, a tim povodom je i 
Gradska vijećnica bila osvijetljena narančastom bojom. 

Hrvatsko planinarsko društvo Bilo    

Planinarke i planinari Hrvatskog planinarskog društva Bilo godinu su ispunili nizom 
aktivnosti. Početkom godine organizirani su lakši izleti, a dolaskom proljeća i aktivno-
sti su se povećale. Uslijedili su brojni izleti širom Hrvatske, a članovi su sudjelovali na 
usponu u povodu 150 godina organiziranog planinarstva na Klek, kolijevci hrvatskog 
planinarstva. Put koji je obilježio godinu je desetodnevni izlet po planinama Bosne i 
Hercegovine. Visokogorska sekcija planinarskog društva tijekom ljeta održala je ne-
koliko izleta u austrijskim, slovenskim i švicarskim Alpama. Također, redovito su se 
posjećivale i održavale domaće planinarske kuće te je uređen i markiran Koprivnički 
planinarski put, a održana je i tradicionalna kestenijada koja se održava već 32 godine.

Udruga invalida Koprivničko-
križevačke županije   

Udruga invalida Koprivničko-križevačke 
županije ove je godine obilježila 40 godina 
rada, tijekom kojih je provodila brojne pro-
jekte usmjerene unaprjeđenju života osoba 
s invaliditetom. Od siječnja 2024. godine 
Udruga pruža uslugu osobne asistencije 
za 20 korisnika s područja županije i zapo-
šljava isto toliko osobnih asistenata. Na-
stavkom dvogodišnjeg projekta „Stižem po 
tebe, nisi sam IV.“ osiguravaju prijevoz oso-
bama s invaliditetom i starijim osobama. 
Korisnici prijevoz koriste za odlazak liječ-
niku, u trgovinu, poštu i posjet obitelji. Kroz 
projekte Zdraviji u vedrije dane i Družim se 
i informiram, kreativu konzumiram,  udru-
ga provodi masaže za osobe u invalidskim 
kolicima, čitateljske, psihološke i kreativne 
radionice radi poboljšanja kvalitete života i 
zdravlja osoba s invaliditetom.

Liga protiv raka KC-KŽ županije    

Članovi Lige protiv raka Koprivničko-križevačke žu-
panije kroz godinu provode niz aktivnosti. Tako su 
organizirani Susreti onkoloških bolesnika u Račarici, 
ali i koncerti i to tradicionalni Ligin koncert te veliki 
humanitarni koncert pod nazivom 10 godina bez ma-
estra u spomen na Krešu Lukačića. Sav prihod do-
niran je koprivničkoj bolnici za kupnju pokretne UZV 
sonde. Članovi Lige također sudjeluju u nizu preven-
tivnih akcija i edukacija, a sve kako bi građane pota-
knuli na brigu o vlastitom zdravlju. Neki od najvažni-
jih projekata koje provode su Posudionica invalidskih 
pomagala, Zajedno protiv pušenja, Spriječimo rak 
vrata maternice, Mala Liga te najnoviji Ligin vjenčić. 

Udruga slijepih Koprivničko-
križevačke županije   

Ove godine obilježava se 70 godina od 
osnutka Udruge te njezina neprekidnog 
postojanja i djelovanja radi poboljšanja kva-
litete života osoba s oštećenjem vida. Udru-
ga je u protekloj godini postala i licencirani 
pružatelj socijalne usluge osobne asisten-
cije – videći pratitelj, kroz Mrežu pružatelja 
socijalnih usluga. 
U povodu 70 godina postojanja održana je 
svečanost u sklopu Međunarodnog dana bi-
jelog štapa na kojoj su dodijeljena priznanja 
najzaslužnijim fizičkim i pravnim osobama 
koje su doprinijele radu Udruge u prote-
klom razdoblju. U srpnju je obilježena 10. 
godišnjica kontinuiranog rada Čitateljskog 
kluba slijepih Šišmiš koji je prvi takav klub 
u cijeloj Hrvatskoj i u kojem aktivno sudje-
luju članovi.

Udruga za pomoć osobama s 
intelektualnim teškoćama Latice    

Udruga Latice u 2023. provela je niz projekata i 
programa radi unapređenja kvalitete života oso-
ba s intelektualnim teškoćama, djece s teškoća-
ma u razvoju i njihovih roditelja. Udruga je 2023. 
godine ušla u mrežu pružatelja socijalnih usluga 
za ukupno 25 korisnika što uključuje poludnevni 
i cjelodnevni boravak te početkom 2024. godine 
počela pružati uslugu osobne asistencije. Mlađi 
klub Naši anđeli provodio je projekte usmjerene 
što boljoj kvaliteti života djece s teškoćama u ra-
zvoju školske dobi, dok je Klub Latica organizirao 
slobodne aktivnosti za osobe s intelektualnim 
teškoćama starije od 21 godinu, a organizirana je 
i psihološka podrška roditeljima. 

Udruga žena s bolestima dojke Nada   

Udruga žena oboljelih od raka dojke Nada 
osnovana je radi ranog otkrivanja raka dojke, 
brige i pomoći oboljelim ženama i edukacija 
o samopregledu dojke zdravih žena. Članice 
obilježavaju Dan narcisa posvećen borbi pro-
tiv raka dojke i Dan ružičaste vrpce posve-
ćen oboljelim ženama. Provode edukativna 
predavanja za žene raznih udruga u gradu i 
okolici. Cilj akcija je potaknuti brigu žena za 
vlastito zdravlje i redovno obavljanje samo-
pregled dojki, ali i obavezno odazivanje na 
Nacionalni program ranog otkrivanja raka. 
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UDRUGE ŽENA S PODRUČJA GRADA KOPRIVNICE

DRUŠTVO ŽENA KAMENGRAD STARIGRAD Društvo žena Kamengrad Starigrad nepre-
kidno djeluje 41 godinu i to zahvaljujući predanom radu i entuzijazmu članica. Aktivno su-
djeluju na svim  važnijim manifestacijama u organizaciji Grada i Turističke zajednice grada 
Koprivnice. Također, provode i svoju manifestaciju – Dan jabuka koja se održava u listopadu, 
a posvećena je očuvanju starinskih sorti jabuka. Ove godine Društvo je održalo promociju 
knjige “Naših prvih 40 riječju i slikom” u kojoj su zapisana sva važna događanja kroz 40 go-
dina djelovanja. Članice su ove godine svojim radom dale doprinos i Renesansnom festivalu.

UDRUGA ŽENA GORIČNO SRCE Za članice Udruge žena Gorično srce Kunovec Breg ovo je 
bila godina puna događaja. Sudjelovale su na raznim manifestacijama u gradu i županiji. Po-
kazale su se i kao odlične organizatorice i to tradicionalne štruklijade, ali i šetnje ‘’Hodanjem 
do zdravlja’’. Iskazale su se i kroz humanitarni rad, organizacijom ‘’Pečemo kolače za nove 
kotače’’. U toj akciji pridružile su im se gotovo sve udruge iz našeg kraja. Vole i putovati te pro-
nositi ime grada i izvan granica županije, pa su tako bile u Crikvenici, na Bledu, a pred njima je 
i putovanje u Dubrovnik gdje će predstaviti domaće štrukle sa sirom i koprivom.

UDRUGA ŽENA HEREŠIN Članice Udruge 
žena Herešin neumorno nastavljaju s ra-
dom na prezentaciji jela od krumpira na-
šeg kraja. Ove godine održana je 5. Izložba 
jela od krumpira na kojoj su sudjelovali 
izlagači iz različitih krajeva Hrvatske. Ta-
kođer, članice su svoj rad predstavile u 
Kašteliru na njihovoj Gromoperijadi, u 
Ogulinu te na svim gradskim i županijskim 
manifestacijama. Aktivno sudjeluju u druš-
tvenom životu svog mjesta te rado pomažu 
sugrađanima u potrebi.

UDRUGA ŽENA BAKOVČICA 
Udruga žena Bakovčica 
neprekidno djeluje već 46 
godina radi poboljšanja 
društvenog života i položaja 
žena u društvu općenito. 
Članice se mogu pohvaliti su-
djelovanjem na svim važnijim 
događanjima, ali i dobrotvor-
nim radom kroz koji nastoje 
pomoći najpotrebitijima.

UDRUGA ŽENA HRVATSKA 
RUŽA JAGNJEDOVEC Dru-
ženja, organizacije događa-
ja, briga o izgledu naselja, 
sve su to aktivnosti članica 
Udruge žena Hrvatska 
ruža. Također, članice rado 
sudjeluju na susretima s 
ostalim udrugama žena, a 
ponosne su vlasnice i Pla-
kete grada Koprivnice.

UDRUGA ŽENA PROLJEĆE ŠTA-
GLINEC Udruga žena Proljeće 
okuplja članice iz prigradskog 
naselja Štaglinec. One svojim 
kreativnim radom svake godine 
sudjeluju u obilježavanju važnijih 
događaja u Štaglincu, a sudjeluju 
i na važnijim gradskim mani-
festacijama, pa su se tako ove 
godine predstavile domaćim ko-
lačima na Podravskim motivima.

DRUŠTVO ŽENA REKA 
Članice Društva žena Reka 
svojim aktivnostima i radom 
doprinose životu prigradskog 
naselja. U prostoru Društve-
nog doma od zaborava su sa-
čuvale tradicionalnu odjeću, 
predmete za domaćinstvo te 
ostale uporabne predmete. 
Svojim radom daju dodatnu 
vrijednost svom mjestu.

UDRUGA ŽENA VINICA Udruga žena Vi-
nica ove je godine proslavila 20 godina 
rada i postojanja prigodnim okupljanjem 
prijateljskih udruga žena. Tim povodom 
predstavljeno je i treće izdanje knjige Po-
znate jestive gljive kontinentalnih krajeva 
Hrvatske čiji je nakladnik, autor dr. Ra-
dovan Kranjčev. Članice su također orga-
nizirale tradicionalnu gljivarijadu koja je 
okupila 13 udruga i gljivarskih društava iz 
sedam hrvatskih županija. Svojim radom 
podržale su sve važnije gradske manifesta-
cije, a redovno sudjeluju na gljivarijadama 
u organizaciji gljivarskih udruga. O njihovu 
zalaganju i kreativnosti najbolje govori po-
datak da su na Picokijadi osvojile srebrnog 
pijevca za najljepše uređeni izložbeni pro-
stor u konkurenciji 50 udruga žena.

Čuvarice baštine i društvenog 
života prigradskih naselja

KOPRIVNIČKI GODIŠNJAK_2024  |  8180  |  KOPRIVNIČKI GODIŠNJAK_2024

Vemo trade d.o.o. PROIZVODNJA PAPIRNATIH VREĆICA
Koprivnica, Ivana Đurkana 9 | Tel: 048/220-846 | www.vemo.hr
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Otkako se prošlog ljeta preselilo u novu, 
modernu zgradu u Herešinskoj 33, Grad-
sko društvo Crvenog križa Koprivnica 
provodi brojne nove projekte i značajno je 
povećalo broj zaposlenih osoba. 
Povećanju broja zaposlenika najviše je 
pridonio trogodišnji projekt Naša pomoć, 
vaša podrška za koji je Ministarstvo rada, 
mirovinskog sustava, obitelji i socijalne 
politike u okviru poziva Zaželi – prevencija 
institucionalizacije odobrilo 1,17 milijuna 
eura bespovratnih sredstava iz Europskog 
socijalnog fonda. Kroz projekt je zaposleno 
26 gerontodomaćica koje se brinu o 156 
korisnika u općinama Novigrad Podravski, 
Koprivnički Bregi, Hlebine, Rasinja, Gola i 
Peteranec. Zajedno s ostalim djelatnicima, 
trenutno je u GDCK-u Koprivnica zaposle-
no čak 40 osoba. 
Vrijedni zaposlenici predvođeni ravnatelji-
com Adelom Sočev u novoj zgradi provode 
još brojne nove projekte, za koje je odobre-
no financiranje iz nacionalnih i europskih 
fondova. Program Nauči me, uključi me 
usmjeren je na pripadnike romske nacio-
nalne manjine te se edukacijama radi na 
smanjivanju socijalne isključenosti i inte-
graciji, dok su kroz projekt Podravski lanac 
dobrote osigurana sredstva za opremanje 
skladišta i kupnju vozila, čime se olakšava 
preuzimanje donirane hrane i podjela po-
moći korisnicima u potrebi. 
Novost je i program Internetsko NEnasilje 
u okviru kojeg će se u osnovnim školama 

Braća Radić i Podolice organizirati radio-
nice za unaprjeđenje digitalnih kompeten-
cija učenika i roditelja radi prevencije elek-

troničkog nasilja. Koprivničkom Crvenom 
križu odobren je i prvi Erasmus + projekt 
te će četvero djelatnika u Španjolskoj po-
gađati tečajeve iz područja komunikacija 
i primjene novih digitalnih tehnologija u 
svakodnevnom radu. 
Naravno, u GDCK-u Koprivnica pripremaju 
se topli obroci u Pučkoj kuhinji, organizira 
dobrovoljno darivanje krvi te tečajevi prve 
pomoći, djeluje Socijalna samoposluga, 
okupljaju članovi Kluba mladih, organi-
ziraju aktivnosti za osobe starije životne 
dobi te provode ostali, već dobro poznati 
programi.

Vatrogasna zajednica grada Kopriv-
nice, kao i svih 11 DVD-a članova, ove 
je godine najviše aktivnosti usmjerila 
na edukaciju članova i usavršavanje 
u zvanjima pa je tako zvanje vatro-
gasca steklo 18 novih članova. Ta-
kođer, 23 su nova vatrogasna doča-
snika, 14 časnika i troje vatrogasnih 
časnika prve klase. Velika županij-
ska vježba ‘Zajednička snaga 2024.’ 
održala se u domaćinstvu koprivnič-
ke vatrogasne zajednice, a na četiri 

lokacije u cijelom gradu demonstri-
rala se vatrogasna spremnost. Osim 
toga, dobrovoljni vatrogasci sudjelo-
vali su i u ostalim vježbama.
U ljetnim mjesecima sva dobrovolj-
na društva odradila su pasivna de-
žurstva za vrijeme ljetne žetve, a va-
trogasci su u pet smjena dežurali i u 
NP-u Brijuni, sa po četiri vatrogasca 
u svakoj smjeni. Troje vatrogasaca iz 
DVD-a Jagnjedovec sudjelovalo je i u 
izvanrednoj dislokaciji tijekom poža-

ra na makarskom području. Mnogo 
se radilo i u natjecateljskom dijelu 
pa su tako ekipe gradskih DVD-a 
(mladež i odrasli) osvojile 10 od 20 
mogućih plasmana sa županijske na 
državnu razinu natjecanja, što je je-
dan od najboljih rezultata u povijesti.
Spomenimo i velike obljetnice - DVD 
Koprivnica velikom je trodnevnom 
svečanošću obilježio 150 godina 
rada i djelovanja, dok je DVD Draga-
novec obilježio 30 godina djelovanja.

Hrvatska gorska služba spašavanja Sta-
nica Koprivnica organizacija je od nepro-
cjenjive vrijednosti jer svojim volonter-
skim radom osigurava sigurnost građana 
i posjetitelja na teško pristupačnim i ne-
pristupačnim terenima, kao i u hitnim 
situacijama. Volonteri Stanice Koprivnica, 
kao i svi članovi HGSS-a, ukupno 39 čla-
nova, svoje vrijeme, znanje i vještine be-
splatno stavljaju na raspolaganje zajed-
nici, često i izvan naše županije. Budući 
da rade isključivo volonterski, njihov rad 
ovisi o podršci lokalne zajednice, ali mogu 
se pohvaliti s tri nova vozila Dacia Duster 
koja su kupljena putem financijskog lea-
singa. To ne bi bilo moguće bez podrške 

jedinica lokalne uprave i samouprave. U 
ovoj godini dosad je obavljeno više od 70 
aktivnosti: akcije, potrage, tečajevi, edu-

kacije, vježbe, osiguranja, dežurstva i 
slično, odnosno odrađeno je više od 4100 
radnih sati.

Javna vatrogasna postrojba grada 
Koprivnice ove godine do kraja ruj-
na odradila je 126 intervencija, što 
je smanjenje u odnosu na prvih de-
vet mjeseci lani za desetak posto, 
uglavnom zbog povoljnih vremen-
skih uvjeta na našem području bez 
češćih ekstremnih oborina i nevre-
mena kakva su poharala dio Hrvat-
ske. Od ukupnog broja intervencija, 
požarnih je bilo 62, od čega čak 30, 
u i na objektima. Požara otvorenih 
prostora bilo je 17, a požara prije-
voznih sredstava 10. Na tehničkim 
intervencijama, kojih je bilo 64, naj-
više posla, 35 intervencija, za pro-
fesionalne koprivničke vatrogasce 
bilo je na uklanjanju prepreka na 
otvorenom i na objektima - otvara-
nja vrata u intervencijama spašava-
nja ljudi i životinja i slično, a odradili 
su i 14 intervencija u prometu. JVP 

Koprivnica po zapovijedi glavnog 
vatrogasnog zapovjednika redovno 
je u periodu od lipnja do rujna pro-
vodila šest dislokacija s četvoricom 
vatrogasaca u Nacionalnom parku 
Brijuni. Krajem srpnja izvanredno 
je u sklopu dislokacije snaga VZŽ 
koprivničko-križevačke bilo an-
gažirano lako šumsko vozilo i vo-
zač JVP-a Koprivnica na velikom 
požaru na području Tučepa. Pro-
tupožarna preventiva, kao što su 

posjeti djece vrtićkog i nižeg škol-
skog uzrasta kojima su vatrogasci 
prezentirali svoj rad i vatrogasnu 
opremu, pokazne vježbe i edukaci-
je građana pomogle su da građani 
osvijeste potencijalne opasnosti i 
kako se u prvi tren snaći u iznenad-
nim situacijama. Ovakva suradnja s 
građanima, školama i vrtićima odr-
žava se već godinama te se poka-
zala kao dobar temelj za efektivnu 
protupožarnu preventivu.

VATROGASNA ZAJEDNICA GRADA KOPRIVNICE

GRADSKO DRUŠTVO CRVENOG KRIŽA KOPRIVNICA

HRVATSKA GORSKA SLUŽBA SPAŠAVANJA STANICA KOPRIVNICA

JVP GRADA KOPRIVNICE

Dobrovoljni vatrogasci vježbali i  usavršavali se

Novi prostori u novoj, modernoj zgradi, 
potaknuli nove aktivnosti i zapošljavanja

Dosad proveli 70 aktivnosti: akcije, potrage, edukacije...

Manje intervencija, 
više požara objekata 
i otvorenog prostora
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PLAKETA GRADA KOPRIVNICE DOBROVOLJNO VATROGASNO DRUŠTVO DRAGANOVEC 
za sveukupni doprinos na području vatrogastva i rada s djecom i mladima kroz 30 godina djelovanja

PLAKETA GRADA KOPRIVNICE ODJEL ZA DIJALIZU OPĆE BOLNICE DR. TOMISLAV BARDEK KOPRIVNICA 
za sveukupni doprinos i iznimne rezultate u liječenju bubrežnih bolesti

Svake se godine u povodu Dana grada, 4. studenoga, zaslužnim pojedincima i pravnim osobama dodjeljuju 
javna priznanja Grada Koprivnice. Priznanja se dodjeljuju za iznimna postignuća te za ukupni doprinos kvaliteti 

u svim segmentima gradskog života. Na sjednici Gradskog vijeća 10. listopada gradski su vijećnici donijeli 
odluke kojima su dodijelili javna priznanja za 2024. godinu

MEDALJA GRADA KOPRIVNICE

NIKOLA GREGUR
za promicanje vrijednosti 

Domovinskog rata i zasluge 
u mirnom preuzimanju 

koprivničke vojarne
30. rujna 1991.

MEDALJA GRADA KOPRIVNICE

ARIANA ŠANDL
za sveukupni doprinos te 

dugogodišnji aktivni rad na 
području glazbene kulture 

grada Koprivnice

MEDALJA GRADA KOPRIVNICE

BOŽIDAR FLIS
za sveukupni doprinos 
razvoju i promicanju 

ronilačkog sporta na području 
grada Koprivnice 

i Republike Hrvatske

MEDALJA GRADA KOPRIVNICE

ŽELJKO MUCKO
za sveukupni doprinos 

kulturi i umjetnosti 
grada Koprivnice

MEDALJA GRADA KOPRIVNICE

KARMEN BARDEK
za sveukupni doprinos u 

radu s djecom i mladima na 
području dječjeg filmskog 

stvaralaštva

MEDALJA GRADA KOPRIVNICE

MARA GRAŠIĆ
za sveukupni doprinos u 

odgoju i obrazovanju djece i 
mladih i izuzetna postignuća 

učenika na natjecanjima iz 
matematike u zemlji 

i inozemstvu

Samir 
Brulić

Željko 
Filipić

Zoran 
Šeničnjak

Alen 
Mihalić

Zdravko 
Pajnić

Mladen 
Štefanec

Robert 
Vulić

PLAKETA GRADA KOPRIVNICE ŠAHOVSKI ŠPORTSKI KLUB PODRAVKA  
za sveukupni doprinos razvoju i promicanju šahovskih aktivnosti  
na području grada Koprivnice

PLAKETA GRADA KOPRIVNICE 
STUDIO FRIZURA
I LJEPOTE “DANICA”  
vlasnice Tatjane Balog 
za sveukupni doprinos 
razvoju obrtništva na 
području grada Koprivnice

MEDALJE GRADA KOPRIVNICE
za humanost i osobit doprinos na području dobrovoljnog darivanja krvi 100 i više putaJa
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Javna priznanja Grada Koprivnice
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Zahvaljujući rekonstrukciji središnjih gradskih trgova te postavlja-
nju nove rasvjete na Gradskoj vijećnici, Grad Koprivnica redovno 
je dio velikih akcija koje imaju za cilj probuditi svijest građana o 
potrebama i teškoćama drugih. Naime, u znak podrške našim su-
građanima Gradska vijećnica redovno je osvijetljena nekom bojom 
te se na taj način šalje važna poruka. 
Ove smo godine obilježili:

CRVENA - Svjetski dan srca, Svjetski dan svjesnosti o Duchenne 
mišićnoj distrofiji, Podrška prevenciji moždanog udara kod žena 

PLAVA - Hrvatski dan šećerne bolesti

LJUBIČASTA - Međunarodni i Nacionalni dan oboljelih od epi-
lepsije, Međunarodni dan svjesnosti o prijevremenom rođenju

RUŽIČASTA - Međunarodni dan rijetkih bolesti, Nacionalni dan 
borbe protiv raka

CRVENA-BIJELA-PLAVA - Dan sjećanja na žrtve Domovinskog 
rata i Dan sjećanja na žrtvu Vukovara i Škabrnje, Podrška 
hrvatskoj nogometnoj reprezentaciji na EP 2024. (crveno-bijeli 
kvadratići)NARANČASTA - Svjetski dan multiple skleroze

Gradska vijećnica u znak 
podrške u raznim bojama

ZELENA - Dan svjesnosti gastroshize,  Svjetski dan mentalnog 
zdravlja, Europski dan svjesnosti o miasteniji gravis, Svjetski 
tjedan glaukoma
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piše: 
izv. prof. dr. sc. 
GORAN VOJKOVIĆ, 
Pročelnik odsjeka za 
Komunikologiju, 
medije i novinarstvo
Sveučilište Sjever, Koprivnica K ako je u Koprivnici? Da mi 

je netko prije 30 godina 
rekao, ma i prije 15, da ću 
raditi u Koprivnici – i ja bih 
se začudio. Ali život i posao 
dovedu čovjeka svugdje, pa i 

u gradove koje je znao samo s ponekog krat-
kotrajnog posjeta, noćnog posjeta Renesan-
snom festivalu ili onako iz općeg, školskog 
znanja.
Koprivnica nije Zagreb pa ljudi brzo primijete 
da se ispod mog školovanog štokavca provu-
če poneki južnjački, dalmatinski izraz. Oni 
koji više poznaju hrvatska prezimena znaju 
da je moje usko vezano za nekoliko sela s 
jugoistočne strane Visa. Naravno, onda sli-
jedi pitanje – otkud ja u Koprivnici? Odgovor 
je jednostavan – došao sam poslom, došao 
sam raditi na Sveučilište Sjever, došao sam 
prije osam godina na dio radnog vremena, a 
od ovog proljeća puno radno vrijeme.
Onda se pokrene priča o Koprivnici, ali i 
neizostavno o Sveučilištu. Što uopće sveu-
čilište znači za neki grad? Naravno, mogao 
bih sada napisati sve one formalne razloge 
iz elaborata za osnivanje – od činjenice da je 
ovaj dio Hrvatske bio vezan za radno inten-
zivne industrije i da su popisi stanovništva 
2001. i 2011. pokazali vrlo lošu obrazovnu 
strukturu, pa do onoga da su mnogi studiji 
koji se ovdje proučavaju svježi, suvremeni i 
potrebni Hrvatskoj. 
Možemo svemu dodati još jedno – otići stu-
dirati u Zagreb postalo je iznimno skupo. 
Ako nemate riješen studentski dom, trebate 
podstanarski stan. One koji se reklamiraju 
kao „studentski stanovi“, takve ne želite ni 
vidjeti. Od smještaja do kampusa u Zagre-
bu treba i pola sata. A studenti vole i izići, 
svi smo to voljeli kao studenti. Zagreb je i tu 
skup. Ako malo pogledate po svijetu – često 
su najbolja sveučilišta izvan glavnih gradova, 
jer su glavni gradovi gužvasta i skupa mje-
sta. Koprivnica ima fantastičan potencijal, 
posebno kada uskoro dobijemo studentski 
dom, tu odmah u Kampusu, pa i nekoliko 
apartmana za goste nastavnike.

No, hajdemo malo izvan tih formalnih, de-
mografskih i obrazovnih okvira. Što jednom 
gradu donosi sveučilište, konkretno Sveučili-
šte Sjever Koprivnici? Kao prvo donosi ljude. 
Sveučilište treba ogroman broj ljudi i to onih 
visokoškolovanih. Dio njih će neminovno doći 
ovdje i živjeti te time obogatiti grad ne samo 
novim znanjima, nego i životno. Bit će to ljudi 
koji će se uključiti u lokalnu zajednicu, ići na 
lokalne izložbe, ponekad i nešto sami orga-
nizirati. Sutra će se svojim hobijima uključi-
ti u lokalne klubove i zajednice. Dugo sam 
godina radioamater. Da nisam pravnik, vje-
rojatno bih se bavio radiokomunikacijama i 
antenama. U slobodno vrijeme planinarim. 
Naravno da ću potražiti udruge koje se u Ko-
privnici bave takvim aktivnostima.
Neki će se i doseliti. Uključiti u mjesnu sa-
moupravu. Pomoći svojim idejama kako bi 
grad bio bolji. Sutra, kako Sveučilište bude 
jačalo, moći ćemo aplicirati i nove projekte, 
a to znači i mogućnost zapošljavanja mladih 
stručnjaka na projektima. Mladi ljudi, naj-
češće 25-30 godina, dolazit će ovdje iz cije-
le Hrvatske, možda i šire, neki će se ovdje i 
skrasiti, sutra kupovati stan ili graditi kuću.
Sveučilište vam donosi visokoškolovane 
stručnjake, obično i pristojno plaćene – mo-

žemo sada naširoko o koeficijentima i ko-
liko je to skromno ili nije (više plaće idu 
u sustavu znanosti nakon puno godina, 
kada ste u visokim zvanjima), ali to su 
ljudi koji generalno imaju iznadprosječna 
primanja, koji su tu došli živjeti i raditi, a 
ne samo zaraditi i staviti novac  sa stra-
ne. Svi ti ljudi popodne će otići na kavu, 
na kolač, na ručak ili večeru. Trošit će 
svoje plaće u Koprivnici cijele godine, ne 
samo ona tri dana Renesansnog festi-
vala. A sveučilište znači i dolazak gosti-
ju, ne samo gost-profesora, nego i ljudi 
iz gospodarstva, znači razne skupove za 
koje sve treba organizirati. To se događa 
cijele godine – i to je ogromna prednost u 
odnosu na klasičan turistički grad. Kada 
studentski dom bude gotov, može služi-
ti i za razne ljetne škole – što ima ljepše 
nego usred ljeta imati u gradu 50 ili 100 
mladih ljudi iz Europe i cijelog svijeta?
Postojanje Sveučilišta nije samo stu-
diranje, zgrada, studijski smjerovi – to 
je ustanova koja na svaki način uzdiže 
grad u kojem se nalazi. U nekim zapad-
nim zemljama postoji pojam „sveučilišni 
gradovi“: oni često nisu puno veći od Ko-
privnice. Dolazak mladih ljudi, dolazak 

različitih stručnjaka, sve što ide uz to – 
oplemenit će Koprivnicu.
Koprivnica, kako je gledam zadnjih godi-
na – postaje sve ugodnije mjesto za život. 
Naši primorski gradovi žive samo neko-
liko mjeseci, posljedica loše planiranog 
stihijskog turizma. Tri mjeseca nesnosne 
gužve i pola godine prazno. Zagreb je, bu-
dimo iskreni, postao loše mjesto za život, 
gužve su nesnosne. Odlazak za posao od 
sat i više – postala je normalna pojava. Iz 
nekih dijelova Novog Zagreba do ureda u 
gornjem dijelu grada trebate vremenski 
kao do Rijeke…
U Koprivnici – dvije gužve od desetak mi-
nuta dnevno. Većinu destinacija možete 
biciklom ili pješice. A grad opet ima sve 
što treba za urbani život. I trgovine i par-
kove, ali i sportske objekte i škole i bolni-
ce i šetnice. Uredno je, ne dočekuje vas 
na svakom uglu išarana fasada ili zgrada 
koja prijeti da će se srušiti na ulicu. Cije-
ne su ugodne – nedavno sam s društvom 
bio u jednom koprivničkom restoranu, 
ugodna usluga, ukusna hrana i kada je 
na red došao račun, osoba koja je častila i 
koja je navikla na zagrebačke cijene rekla 
je samo: „Pa mogli bismo i češće ovdje!“.

Mislim da sam prvi put došao u Kopriv-
nicu kada je bio jedan od prvih Rene-
sansnih festivala, onda sam upoznao 
ono zanimljivo noćno izdanje. Kada sam 
počeo raditi, počeo sam upoznavati i 
dnevnu Koprivnicu. Sada sam već u fazi 
svog omiljenog kafića, svoje omiljene 
slastičarnice i svog društva dragih ljudi iz 
Koprivnice. Ono što mi je također drago 
vidjeti je da se grad mijenja, i to nabolje. 
U ne baš puno godina koliko sam ovdje 
promijenilo se puno toga – centar grada 
je uređen, dosta toga je popravljeno. 
Postoji još, naravno, stvari koje treba ure-
diti. Željeznički kolodvor je malo „izvan 
ruke“, pozicioniran je u neko drugo doba, 
nekih drugih potreba, i kada napokon 
bude gotova obnova pruge i vlakovi se 
budu više koristili, trebat će bolje orga-
nizirati lokalni prijevoz. Koprivnica ima 
neke prometne specifičnosti, primjerice 
velik broj kamiona i tegljača koji prolaze 
kroz sam grad i dolazi do zastoja ako se 
neka od cesta zatvori iz bilo kojeg razlo-
ga. Neko rješenje pametnog prijevoza 
koje će prilagoditi semafore sigurno bi 
dobro došlo. Ima tih novih tehnoloških 
rješenja koja bi nam mogla pomoći da 
grad bude još bolji.

Živio sam u nekoliko gradova, poslom 
bio u još više. Koprivnica je grad gdje 
se osjećam dobro, grad koji je po svojim 
sadržajima baš – grad, no koji nije pre-
građen, koji nije uništenog zelenila i par-
kova i naravno grad dragih ljudi koji do-
bronamjerno i raširenih ruku prihvaćaju 
sve koji u Koprivnicu žele doći raditi, pa i 
živjeti. Ja prvi volim reći „moja Koprivni-
ca“. Jer tako mislim, jer ovaj dragi grad 
osjećam svojim i bit će mi čast pomoći 
njegovu daljnjem razvoju.

LJEPOTA SJEVERA

‘Živio sam u 
nekoliko gradova, 

poslom bio u još 
više. Koprivnica 

je grad gdje se 
osjećam dobro, grad 

koji je po svojim 
sadržajima baš – 
grad, no koji nije 

pregrađen, koji nije 
uništenog zelenila i 
parkova i naravno 

grad dragih ljudi 
koji dobronamjerno 

i raširenih ruku 
prihvaćaju sve koji u 
Koprivnicu žele doći’

Postojanje Sveučilišta nije 
samo studiranje, zgrada, 
studijski smjerovi – to je 

ustanova koja na svaki način 
uzdiže grad u kojem se nalazi

Cijene su ugodne – nedavno 
sam s društvom bio u jednom 
koprivničkom restoranu, ugodna 
usluga, ukusna hrana i kada je 
došao red na račun, osoba koja 
je častila i koja je navikla na 
zagrebačke cijene rekla je samo: 
„Pa mogli bismo i češće ovdje!“

KOPRIVNICA-GRAD  KOJI OSJECAM SVOJIM
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Sretan vam Dan grada 
Koprivnice!

Dergez pekara - vaša podravska pekara!

Robin daje više!

Želimo vam sretan 
Dan grada!

www.robin.hr

LYNX čistilice
-najbolje rješenje

za zelene gradove

Nova kolekcija garnitura čeka 
vas u salonu Koprivnica! 

Pronađite nas na adresi: Radnička cesta 10, Koprivnica 
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Sezona za zaborav. Tako bi se u najkraćim 
crtama mogla opisati prošla natjecatelj-
ska sezona Slavena Belupa u kojoj je na 
kraju osvojeno tek deveto, pretposljednje 
mjesto u SuperSport Hrvatskoj nogomet-
noj ligi. Farmaceute je na početku prošlog 
prvenstva vodio Ricardo Moniz, nakon nje-
ga stigao je Roy Ferenčina kojeg je pak u 
završnici sezone zamijenio Ivan Radeljić. 
Selekcija igrača nije bila dobra, u mom-
čadi nije bilo potrebne ‘kemije’, a nakon 
kratkotrajnog uzleta pod Ferenčinom usli-
jedio je novi pad na proljeće. Klupsko čel-
ništvo odlučilo je na početku nove sezone 
povjerenje ukazati Radeljiću kao bivšem 
kapetanu i darovitom mladom treneru 
koji je dobro poznavao igrače, ali ni on nije 
dugo izdržao na klupi. 
U prvih pet kola Slaven Belupo osvojio je 
samo jedan bod, i uprava je opet posegnu-
la za promjenom. Imao je Radeljić niz ote-
žavajućih okolnosti. S jednom je momčadi 
krenuo u pripreme, a novi su igrači počeli 
pristizati u završnici ljetnog prijelaznog 
roka. Naravno, stigli su nespremni i neu-
igrani, i svima im je trebalo malo vreme-
na. U nekoliko utakmica Farmaceute su 
zakinuli i suci svojim čudnim odlukama, 
a javno lamentiranje o sudačkoj nepravdi 
Slavenu baš i nije pomoglo. 
Iako je početak nove sezone bio vrlo, vrlo 
skroman, ipak se nazire svjetlo na kraju 
tunela. Ponudio ga je novi trener Mario 
Kovačević, koji je kao igrač i sam proveo 
pet godina u koprivničkom klubu, u vrije-
me legendarnih nastupa u Intertoto kupu. 
- Sigurno da tu ima kvalitetnih i dobrih 
igrača, ali sad kad sam ušao u svlačioni-

cu, vidio sam da ni njima nije lako, nitko 
se nije nadao ovako slabom bodovnom 
učinku u prvih pet kola. No, vidim da im 
je stalo, da im nije svejedno, i to je ono 
najbitnije. Već na prvom treningu vidio 
sam odlučnost da sve bude bolje, tako da 
stvarno vjerujem da ovi igrači mogu podići 
momčad na puno bolje pozicije – rekao je 
Kovačević prilikom dolaska u klub.
Vrijedi spomenuti da je iza njega borba s 
opakom bolešću koju je srećom pobijedio 
te se pun elana i pozitive prihvatio novog 
izazova u Koprivnici nakon što je ranije u 
dva mandata uspješno vodio Varaždin. 
- Dugo sam već trener, radio sam po tim 
manjim sredinama, i svugdje sam imao 
uspjeha. Proveo sam u Slavenu pet godina 
kao igrač, znam kakav je to klub i normal-
no da sam sretan što sam ovdje dobio pri-

liku. Situacija je takva kakva je, nije lagana, 
ne bi bila bilo kome da je došao ovdje. No, 
vjerujem da svojom upornošću i dosa-
dašnjim iskustvom mogu pomoći. Nakon 
svega što mi se dogodilo imao sam veliku 
želju krenuti s radom, da svi skupa podi-
gnemo klub na pozicije koje zaslužuje. 
Krenuo je odlično, Slaven Belupo u veli-
kom je stilu u Koprivnici pobijedio Dinamo 
(4:1) i tako najavio bolje dane. 
- Prioritet je dobar, pozitivan rezultat, ali 
želim da igramo i dobar, lijep i atraktivan 
nogomet. Trebat će vremena, a njega ću 
imati samo ako ću imati i dobre rezulta-
te – poruka je Kovačevića koji priželjkuje 
i povratak navijača na tribine Gradskog 
stadiona Ivan Kušek – Apaš na kojem je 
za novu sezonu postavljen i novi travnjak 
s prirodnom travom...
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Dvije su teške godine iza Rukometnog klu-
ba Podravka. Bile su to sezone u kojima je 
Lokomotiva iskoristila ponuđeno i u Zagreb 
odnijela dva naslova prvakinja Hrvatske, no 
prošla sezona označila je povratak u ‘nor-
malu’. Jer, Podravka je hrvatska rukometna 
institucija, bivši europski prvak koji u našoj 
zemlji ulaže najviše u ženski rukomet te 
ostvaruje i najveće uspjehe. Trener Ivica 
Obrvan već je u svojoj prvoj sezoni u žen-
skom rukometu odlično pohvatao konce i 
napravio odličan posao s Podravkom Vege-
tom, kako je ime prve ekipe koprivničkoga 
kluba. Prvenstvo je osvojeno bez stresova, a 
njegova je ekipa osvojila i Kup te tako u svoj 
posjed vratila dvostruku krunu. Kroz kvalifi-
kacije je izboren i nastup u skupini Europske 
lige, gdje je Podravka pokazala da može biti 
konkurentna te je uz podršku publike na 
domaćem terenu svladala sva tri suparnika 

(Nykobing, Vac i kasnijeg pobjednika Stor-
hamar). Rumunjska Dunarea Braila bila je 
previsoka prepreka u četvrtfinalu. No, dio 
igračica stekao je kroz utakmice Europske 
lige neophodno međunarodno iskustvo, a 
kao veliko pojačanje potvrdila se austrijska 
reprezentativka Katarina Pandža. Nažalost, 
u siječnju se ozlijedila Tina Barišić i njen 
izostanak nije bilo lako nadoknaditi. Po zavr-
šetku prošle sezone uslijedile su uobičajene 
promjene u igračkom kadru, s tim da ovaj 
put one nisu bile prevelike. Klub su napustile 
Dora i Larissa Kalaus te Lea Franušić, a nove 
igračice su pivotkinja Mia Brkić (Metz), desna 
vanjska Klara Birtić (Bietigheim), srednja 
vanjska Matea Pletikosić (Corona Brašov), 
lijeva vanjska Kristina Prkačin (Lokomotiva) 
te vratarka Ana Crnjak (Split 2010). 
Pripreme su ovog ljeta bile specifične jer se 
Podravka vratila u Ligu prvakinja zahvalju-

jući pozivnici Europske rukometne federa-
cije. Kako je natjecanje u skupini krenulo 
već početkom rujna, bilo je malo vremena 
za uigravanje, što se osjetilo u prvim uta-
kmicama. Međutim, valja naglasiti da je 
trener Obrvan sa svojim stožerom nastavio 
kvalitetan rad i u novoj sezoni, te je već u 
prvom kolu domaćeg prvenstva uvjerljivom 
pobjedom nad Lokomotivom u Koprivnici 
(39:23) praktički osigurao novi naslov hrvat-
skih prvakinja. Podravka je znatno kvalitet-
nija od svih ostalih suparnika, pa se nakon 
uspješno riješene ‘domaće zadaće’ mogla 
okrenuti izazovima u Ligi prvakinja. 
Iako su u uvodu natjecanja upisale poraze, 
koprivničke su rukometašice  igrom protiv 
Krima Mercatora i Bukurešta pokazale da 
mogu konkurirati i na najvišoj razini. S još 
malo više iskustva iz jakih utakmica bit će to 
još bolje, u to uopće ne sumnjamo. 

Kovačević donio novu nadu Farmaceutima
SLAVEN BELUPO BRZO MORA ZABORAVITI PROŠLU SEZONU

Juniorska momčad Slavena Belupa ostvarila je sja-
jan rezultat u Hrvatskom nogometnom kupu. Stigla 
je sve do finala u kojem je na jedanaesterce pehar 
ipak osvojio Osijek.
– Teško je nešto pametno reći nakon ovakve utakmi-
ce osim da zaista moram pohvaliti svoje dečke. Za-
laganje, kvaliteta, poštivanje svega dogovorenog... 
Zaista ne mogu pronaći zamjerku. Veliki bravo – ko-
mentirao je Gregurina nakon finalne utakmice. 
Iz te darovite generacije najviše se nametnuo ofen-
zivac Adriano Jagušić koji je od ove sezone postao 
članom prve momčadi koprivničkog prvoligaša.

SJAJAN REZULTAT

JUNIORSKA MOMČAD 
U FINALU HRVATSKOG 
NOGOMETNOG KUPA

DVOSTRUKA KRUNA OPET JE U 
KOPRIVNICI, KAO I LIGA PRVAKINJA

PODRAVKA VEGETA VRAĆA SE NA STARE STAZE SLAVE

SREBRO I BRONCA NA 
DRŽAVNOJ ZAVRŠNICI
Podravkina Škola rukometa ima 194 igračice, a vodi 
je mladi stručnjak Antonio Pranjić koji je ujedno i 
trener Podravke 2 Lino te U17 ekipe. U 2024. godini 
po prvi su put četiri mlade Podravkine ekipe na-
stupile na državnoj završnici. Najmlađa U11 ekipa 
osvojila je drugo, a najstarija U17 ekipa treće mje-
sto. Ekipa U15 bila je četvrta, a ekipa U13 deseta. 
- Vidljiv je napredak kod svih naših ekipa i sigurno 
ćemo kroz sljedeću sezonu marljivim radom na-
predovati još više – istaknuo je Pranjić.
Podravka 2 Lino sezonu je završila na četvrtom 
mjestu Druge HRL-sjever, a od ove sezone ekipu 
U15 vodi Neven Hrupec, bivši trener prve ekipe.

Podravka 2 Lino

Rukometašice Podravke Vegete 
nakon Bepova memorijala

Slavenovi igrači slave pogodak protiv Dinama

Adriano Jagušić
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RONILAČKI KLUB ŠODERICA

SportSport

Plivački klub Cerine prošlu je sezonu 
započeo s novom predsjednicom Lanom 
Kovač. Stručni trenerski kadar i dalje čine 
isključivo kineziolozi: Lana Kovač, Mar-
tina Gregurek, Josipa Gregurina, Matija 
Rušak, Goran Rihtarić, Predrag Žagar i 
Tedi Femec. Kroz Školu plivanja prošlo je 
oko 250 djece, što je velika brojka za naš 
grad. Sportski rezultati svake su godine 
sve bolji pa su tako ove sezone plivači 
osvojili pedesetak medalja na zimskom i 

ljetnom Regionalnom prvenstvu.
Medalje su osvajali: Karlo Tratnjak, Teo 
Munić, Erik Petrić, Petar Domanovac, 
Marko Ferčec, Erik Štefanec, Domagoj 
Krapinec, Mislav Skvaža, Borna Strah, 
Matej Antolaš, Sara Sambolek, Eva No-
vak, Maria Rihtarić, Katja Koščak i Marija 
Belčić. 
Ipak, najveći rezultat ostvarili su kadeti 
Erik Petrić, Teo Munić, Petar Domanovac, 
Mislav Skvaža, Domagoj Krapinec i Marija 

Belčić koji su otplivali norme te sudjelo-
vali na Prvenstvu Hrvatske na kojem su 
ostvarili svoje osobne rekorde. Uz bok 
njima bili su i mlađi juniori Katja Koščak 
i Karlo Tratnjak. Koščak je otplivala nor-
mu na 50 delfin te ostvarila osmi rezultat 
u državi. 
Klub krasi odlična atmosfera, radne na-
vike, sportska disciplina te razvoj kroz 
sportska natjecanja i usavršavanje plivač-
kih tehnika.

Članovima Ronilačkog kluba Šoderica 
2024. godina ostat će u pamćenju po 
izuzetnim rezultatima, ali i po velikom 
gubitku. U 82. godini života napustio 
ih je dugogodišnji predsjednik, trener, 
jedan od osnivača kluba i  iznad svega 
prijatelj Miljenko Vulić. 

Viktor Lovreković vratio se s Europskog 
juniorskog prvenstva u Litvi s dvije me-
dalje, srebrom na 1500 PP i broncom na 
400 PP, uz nove državne juniorske i se-
niorske rekorde. Ukupno je oborio šest 
državnih rekorda, tri juniorska i tri se-
niorska. Prvi je hrvatski junior s osvoje-

KADETI OSTVARILI OSOBNE 
REKORDE NA PRVENSTVU HRVATSKE

PLIVAČKI KLUB CERINE

Hrvački klub Podravka okuplja 148 člano-
va, hrvačica i hrvača, od mlađih djevojčica 
i dječaka do seniorki i seniora. Klub je od 
siječnja do kraja rujna 2024. godine nastu-
pio na ukupno 30 natjecanja, uključujući 
službena Prvenstva Hrvatske, nastupe za 
reprezentaciju Hrvatske i međunarodne 
turnire. Osvojene su ukupno 94 medalje: 
33 zlata, 34 srebra i 27 bronce. Na spome-
nutim natjecanjima klub je vodio ukupno 
175 natjecatelja. Na međunarodnim natje-
canjima Podravka je sudjelovala s 83 na-
tjecatelja na 11 turnira, od kojih je pet bilo 
u Hrvatskoj, dva u Slovačkoj i Mađarskoj, 

te po jedan u Austriji i Češkoj. Osvojeno je 
30 medalja: sedam zlatnih, 10 srebrnih i 
13 brončanih. Klub je nastupio na osam 
Prvenstava Hrvatske s 51 natjecateljem u 
svim uzrastima (U15, U17, U20, U23 i seni-
ori, za oba spola i oba stila hrvanja). Osvo-
jena je ukupno 31 medalja: 15 zlata, devet 
srebra i sedam bronci. U uzrastu starijih 
djevojčica i kadetkinja, djevojke su osvojile 
i ekipni naslov prvakinja Hrvatske. 
Na regionalnom prvenstvu u svim uzra-
stima klub je bio prvoplasirana ekipa s 10 
zlatnih, devet srebrnih i četiri brončane 
medalje. U uzrastu U15 naslovima prvaka 

Hrvatske okitili su se Lara Blažeković, Pe-
tra Toth, Leon Kolar i David Šemovčan u 
oba načina hrvanja, dok su U17 to bili Lara 
Blažeković, Vida Ruđic, Jelena Mijatović 
i Rajna Tot. Josip Benko postao je prvak 
kod U20, dok je to Lani Nogić pošlo za ru-
kom u uzrastima U20, U23 i kod seniorki. 
Do seniorskog naslova došla je i Antonia 
Lončarić. 
Za napomenuti je da je trener Ivan Lon-
čarić početkom godine izabran za trenera 
U15 i U17 reprezentacije Hrvatske, da bi 
krajem kolovoza postao i glavni trener svih 
ženskih reprezentacija.

OSVOJILI ČAK 94 MEDALJE, DJEVOJKE 
SU EKIPNE PRVAKINJE HRVATSKE

HRVAČKI KLUB PODRAVKA
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nim medaljama na europskim ili svjet-
skim prvenstvima u plivanju perajama.  
Tin Treščec, još jedan pulen trenera 
Dominika Đurđa, ostvario je rezultate 
karijere. Nastupi na Svjetskom kupu 
u talijanskom Lignanu i Otvorenom 
prvenstvu Austrije pokazali su njego-
ve mogućnosti. Osvojio je zlato na 200 
PP i srebro na 400 i 800 PP uz oborene 
državne juniorske rekorde na 400 i 800 
m. Na istom natjecanju Viktor je osvojio 

tri prva mjesta, na 200, 400 i 800 m PP. 
U Lignanu je Viktor osvojio dva druga 
i jedno treće mjesto, opet uz skidanje 
državnih rekorda. 
I Tin je skinuo mlađejuniorski rekord 
na 800 PP. Petar Koluder nositelj je 
kadetskih državnih rekorda na 100, 
200 i 400 m PP, dok je Petar Treščec 
postavio mlađekadetski rekord na 25 
m apnea.  
Državno prvenstvo u daljinskom pli-

vanju perajama, kojem je RK Šoderica 
domaćin već četiri godine zaredom, 
donijelo je niz državnih prvaka i me-
dalja. Državni prvaci su Tin Treščec na 
5000 m i 1000 m PP mlađi juniori, Roko 
Mikinac 1000 m PP početnici, Antonija 
Patrčević Lončarić 1000 bf, 1000 pp i 
3000 bf veteranke te veteranska štafe-
ta 4 x 1000 mix u sastavu Antonija Pa-
trčević Lončarić, Ivana Bradić, Dominik 
Đurđ i Božo Flis.

Odlični Viktor Lovreković i Tin Treščec
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U ovogodišnjem izdanju Pan Ljetne lige 
Koprivnica 2024. trofej pobjednika osvo-
jila je momčad Trgovački obrt Luka koja 
je u finalu na penale bila bolja od mom-
čadi Radošević d.o.o. Tako je prošlogo-
dišnji finalist Pan Ljetne lige i pobjed-

nik Pan Zimske lige (tada pod imenom 
Multistar) stigao do 'dvostruke krune' 
u Koprivnici. Treće mjesto osvojila je 
momčad Zvonarek-Sistemi/MNK Klub 
75 Kotoriba, a četvrto Klikaj.hr.

Nogometaši Koprivnice osvojili su po-
sljednje, deseto mjesto u prošloj sezoni 
Treće nogometne lige – sjever, što je bio 
znak za zaokret. Tijekom ljeta uspostav-
ljena je kvalitetnija suradnja sa Slavenom 
Belupom koji je ustupio svoje darovite 
mlade igrače, a pod vodstvom novog tre-
nera Sergeja Milivojevića momčad je bolje 
otvorila novu sezonu. 
Neuspjeh bi bio sve ispod osmog mjesta, 
stoga želimo biti na pozicijama od sredine 
ljestvice prema gore. Suradnja sa Slave-
nom za oba je kluba od iznimne važnosti 
zbog razvoja mladih igrača, objasnio je 
Milivojević.

PAN LJETNA LIGA KOPRIVNICA

NOGOMETNI KLUB KOPRIVNICA

TRGOVAČKI OBRT LUKA SPOJIO 
ZIMSKI I LJETNI NASLOV PRVAKA

KVALITETNA 
SURADNJA SA 
SLAVENOM BELUPOM

Sport
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U 12. sezoni KC lige, malonogometnog 
natjecanja koprivničkih rekreativaca i ve-
terana u organizaciji Koprivničke udruge 
za rekreativni sport, naslov prvaka obra-
nio je Petgrad. Drugo mjesto osvojio je 

Klikaj.hr/Zona tri/Bioter, a treće Udru-
ga za mali nogomet Koprivnica. Najbolji 
igrač bio je Vedran Purić (Petgrad), naj-
bolji strijelac Tomislav Celiščak iz Acti-
ve Commercea, a najbolji vratar Nikola 

Biškup (Klikaj.hr/Zona tri/Bioter). Naslov 
prvaka u Ligi bez briga u sklopu KC lige 
osvojili su Čekićari koji su tron preuzeli od 
Romantičara. Drugi je bio KURS, a treći 
Profesori Obrtničke škole Koprivnica.

KC LIGA
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Sport

Početkom godine na skupštini je izabrano 
staro-novo vodstvo Škole nogometa grada 
Koprivnice. Predsjednik je Saša Grubače-
vić, tajnik Zoran Ban, a tehnički direktor 
Krešimir Belčić. Pridruženi član ŠNGK-a 
postao je NK Zagorec iz Koprivnice.

U članstvu je čak 270 djece, a momčadi 
ŠNGK-a ostvaruju sve bolje rezultate na 
županijskoj i regionalnoj razini. Nastav-
ljena je suradnja sa Slavenom Belupom 
u obliku razmjene igrača, a redovito se 
provode i sad već tradicionalni događaji 

Kids' Day i Capronca Cup za uzrast U11 na 
kojem je ove godine prvo mjesto osvojila 
ekipa Dugog Sela. 
Škola provodi i projekt Sportom protiv na-
silja koji financira Središnji državni ured 
za demografiju i mlade.

Okupljaju čak 270 djece i ostvaruju sve bolje rezultate

Petgrad i Čekićari bili najbolji u 12. sezoni KC lige

ŠKOLA NOGOMETA GRADA KOPRIVNICE

Sergej Milivojević (desno)

Petgrad Čekićari
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Članovi Atletskog kluba Koprivnica od si-
ječnja do sredine rujna ove godine nastu-
pili su na 84 razna natjecanja lokalnog, 
državnog i međunarodnog karaktera i 
pritom osvojili 11 medalja na Prvenstvu 
Hrvatske, i to dvije zlatne, šest srebrnih 
i tri brončane. Osim toga, ostvaren je i 
nastup na Svjetskom prvenstvu te nastup 
na 18. European Kids' Athletics Games u 
Češkoj. Uz najmlađe dobne skupine, od-
lične rezultate postizale su i veteranske.
Klub je počeo nizati medalje odmah po-
četkom godine na dvoranskom atletskom 
natjecanju gdje je Karla Obranović osvoji-
la srebrnu medalju na 55 m prepone, dok 
je Josipa Mikulec u Splitu na zimskom 
bacačkom PH za juniorke u bacanju ko-

plja osvojila srebrnu medalju.
Nakon odlično odrađenih sedmodnevnih 
priprema u Makarskoj, Leni Novak osvaja 
zlato na PH u višebojima u Varaždinu, a 
Tija Požgaj broncu na PH u brzom hoda-
nju na stazi na 2000 m. 
Vrhunac sezone na otvorenom bilo je 
Prvenstvo Hrvatske za mlađe kadete i 
kadetkinje te kadete i kadetkinje u Kar-
lovcu, gdje je Karla Obranović osvojila 
broncu na 80 m prepone i srebro na 200 
m prepone, a Dorian Držanić srebro na 60 
m i srebro na 100 m. U nastavku sezone 
Josipa Mikulec osvaja srebrnu medalju 
na PH za juniorke u bacanju koplja u Va-
raždinu.
AK Koprivnica imao je svoje predstavnike 

na 19. European Kids' Athletics Games 
u Brnu u Češkoj, gdje je Petar Slavinić 
osvojio peto mjesto na 1500 m.
Početkom rujna Benyamin Vuk nastupio 
je na Svjetskom prvenstvu u Skyrunningu 
u Soriji u Španjolskoj te je odmah nakon 
tjedan dana nastupio na teškoj utrci Dugi 
trail na kojoj je osvojio treće mjesto i iz-
borio nastup za hrvatsku trail reprezen-
taciju s kojom će se u 2025. natjecati na 
Svjetskom prvenstvu u Španjolskoj.
Sredinu rujna obilježile su Josipa Miku-
lec, koja je osvojila zlatnu medalju na 
PH za mlađe seniorke u bacanju koplja, 
te Dora Čolig koja je na istom natjecanju 
osvojila broncu u skoku u vis.

Sport

Nakon pandemijskih godina, Badmintonski klub 
Koprivnica doživljava novi uzlet pa danas broji oko 
35 odraslih rekreativaca i oko 35 članova škole bad-
mintona. Tijekom posljednje dvije godine udvostru-
čili su natjecateljske aktivnosti i znatno povećali broj 
osvojenih medalja na natjecanjima državnog ranga.
U suradnji s Badmintonskim klubom Maksimir or-
ganizirali su zajedničke ljetne pripreme, pa razmje-
nom iskustava dodatno jačaju svoj potencijal kako 
bi se i nadalje na natjecateljskom polju uspješno 
nosili s većim klubovima iz Hrvatske.
Ove je godine BK Koprivnica u svom gradu organizi-
rao čak tri turnira, dva rekreativna i Regionalni kup 
za pomladak, najmasovnije natjecanje za mlade 
badmintonaše na području Hrvatske.

BADMINTONSKI KLUB KOPRIVNICA

Sport

Osvojili 11 medalja na državnim natjecanjima
ATLETSKI KLUB KOPRIVNICA

Rukometni klub Koprivnica u 2024. godini 
slavi 75. obljetnicu osnutka, a tijekom godi-
ne tim povodom održan je niz manifestacija, 
uključujući i tradicionalne turnire. Krajem 
godine bit će održana i svečana akademija u 
povodu rođendana kluba kroz koji su prošle 
brojne generacije Koprivničanaca. 
Kad je u pitanju natjecateljska godina, seni-
orska momčad pod vodstvom trenera Filipa 
Turka bila je suočena s odlaskom mladih 
darovitih igrača u klubove iz viših rangova, 
pa su priliku u seniorima dobili dečki iz ru-
kometne škole. Rezultat nije patio, osvoje-
no je šesto mjesto u Drugoj hrvatskoj ruko-
metnoj ligi – sjever. 
Dvije momčadi nastupile su i na završnici 
državnog prvenstva u Poreču. Ekipa U13 
pod vodstvom trenera Miše Zrakića osvojila 
je šesto mjesto, a ekipa U17 koju je vodio 
trener Filip Turk bila je sedma u jakoj kon-
kurenciji svih hrvatskih klubova. 
U klupskoj Školi rukometa trenira stotinjak 
djece raspoređenih u pet momčadi. 

Seniori šesti, 100 djece trenira rukomet
RUKOMETNI KLUB KOPRIVNICA

ORGANIZIRALI TRI TURNIRA
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Luka Koluder, Margareta Tot, Jana Medvarić, 
Filip Vedriš, Lara Tomjek i Hana Kos

Teniski klub Koprivnica ispunio 
je u 2024. godini sve zacrtane 
ciljeve na početku sezone, pa i 
više od toga. Ostvareni su odlič-
ni rezultati u ekipnim natjeca-
njima te je prva seniorska ekipa 
u natjecanju jedinstvene Prve 
hrvatske teniske lige za seniore 
završila natjecanje na odličnom 
četvrtom mjestu u konkurenci-
ji osam ekipa i zadržala status 
prvoligaša i u sljedećoj godini. 
Ženska juniorska ekipa ostva-
rila je najbolji rezultat u povi-
jesti kluba u ovom natjecanju 
osvajanjem šestog mjesta u 
Hrvatskoj za 2024. godinu. Mje-
šovita ekipa do 14 godina ove 
je sezone zaustavljena u fina-
lu regionalnih kvalifikacija od 
vršnjaka iz Čakovca te završila 
sezonu podjelom 10. mjesta u 
Hrvatskoj.
Najmlađi natjecatelji kluba 
osvajali su u kategorijama do 
osam, devet i 10 godina puno 
turnira sjeverne regije u svim 
kategorijama, a dominaciju su 

pokazali na ekipnom prvenstvu 
regije Sjever. Ekipa do osam 
godina bila je prvak regije već 
treću godinu zaredom, ekipa do 

devet godina osvojila je drugo 
mjesto, dok su djeca do 10 go-
dina osvojila treće mjesto. 
U pojedinačnoj konkurenciji vri-

jedi izdvojiti rezultate Barbare 
Belčić, Vida Horvatića Jambo-
ra, Karla Šifkorna, Marte Gre-
gurine, Vilima Štubelja, Karle 
Lončar, Gale Knežević, Laure 
Šifkorn, Zoje Petrović i Vite Tre-
šćeca koji su bili osvajači ili fi-
nalisti barem jednog turnira iz 
kalendara Hrvatskog teniskog 
saveza u svojim kategorijama.

Seniori četvrti, juniorke šeste u Hrvatskoj
TENISKI KLUB KOPRIVNICA

Juniorska ekipa

Barbara Belčić
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Košarkaški klub Koprivnica već 50 godina 
svojim kontinuiranim djelovanjem okuplja 
djecu, mlade, seniore i sve ostale sporta-
še-košarkaše, prvenstveno radi trenira-
nja i igranja košarke. U klubu rade četiri 
trenera košarke koji vode 80-ak košarka-
ša u sedam klupskih selekcija. I ove go-
dine oni se natječu u županijskim i regio-
nalnim ligama, a seniori su članovi Druge 
lige sjever. Projekt kluba ‘Alpe Adria ko-
šarkaški kup mladih – Tradicija ‘loptanja 
pod obručima u ruralnom području AAA’  
prezentiran je u sjedištu Europske unije u 
Bruxellesu kao primjer dobre prakse, na 
što su u klubu iznimno ponosni. 
Osnivač kluba i dugogodišnji klupski igrač 

i trener Boris Kapusta proglašen je za-
služnim sportskim djelatnikom na sveča-
nom proglašenju najboljih sportaša Ko-
privnice. Boris je u Košarkaškom klubu 
Koprivnica od 1973. godine. Tijekom svih 
tih godina kontinuiranog rada i treniranja 
košarke postao je prepoznatljiv od košar-
kaške struke i izvan okvira naše regije. I 
danas značajno doprinosi radu i razvoju 
Košarkaškog kluba Koprivnica i košarke 
općenito. Nažalost, ove godine stigla je i 
jedna tužna vijest. Zauvijek nas je u 61. 
godini života napustio Damir Balaško, koji 
je uz Kapustu bio najistaknutiji član kluba, 
dugogodišnji igrač, a kasnije i trener koji 
je odgojio generacije mladih košarkaša.

Sport

U sedam selekcija 80 košarkaša
KOŠARKAŠKI KLUB KOPRIVNICA

Hrvatski konjički savez za paradresurno 
jahanje (HKSPJ) djeluje od 2008. godine, 
a sjedište Saveza je u Koprivnici. Savez 
djeluje pod Hrvatskim paraolimpijskim 
odborom te okuplja i podržava klubove i 
parasportaše u njihovu razvoju i uspjehu. 
Njihova je misija, ističu, osigurati da svako 
dijete s teškoćama u razvoju kao i svaka 
osoba s invaliditetom može uživati u čaro-
liji jahanja i konjičkog sporta, bez ograni-
čenja. 
Razvojni program ‘Barbara – prikaz dosti-
gnuća’ održan je u Peterancu 14. lipnja u 
organizaciji udruge Osmijeh – udruge za 
terapijsko jahanje i sportsku rekreaciju, 
te je sudjelovalo 15 jahača. Za svoj cje-
logodišnji trud i rad te pripremu za svoje 
nastupe, svi jahači bili su nagrađeni poča-
snim nagradama.

Pomažu potrebitima 
i djeci s poteškoćama

HRVATSKI KONJIČKI SAVEZ 
ZA PARADRESURNO JAHANJE

KARTING

Sport

Koprivnički kartingaš Leon Zelenko osi-
gurao je u svojoj prvoj sezoni novi nastup 
na Svjetskom Rotax prvenstvu u kartingu 
koje se ove godine održava u talijanskom 
Napulju. Zelenku je to šesti nastup na 
najprestižnijem svjetskom natjecanju u 
kartingu.
”Ponosan do neba! Veliko hvala mom 
teamu KSB Racing i Wolfgang Berr te 
mehaničaru Borisu Dimitrieskom koji su 
mi omogućili najbolju podršku za ovakav 
rezultat”, poručio je Leon Zelenko koji je 
dominirao u domaćim okvirima osvaja-
njem naslova prvaka Hrvatske.Ujedno je 
Zelenko osigurao i svoju drugu Zlatnu Ka-
cigu, najprestižniju nagradu u hrvatskom 
auto-moto sportu.
Dvije utrke Prvenstva Hrvatske u kartingu 
održane su i na stazi BOX 707 u Drnju kraj 
Koprivnice, druga od njih nosila je naziv 

Nagrada Grada Koprivnice 2024 na kojoj 
su se vozači natjecali u devet različitih 
klasa. Naslov prvaka Hrvatske osvojio je 

u svojoj klasi i Koprivničanac Ivan Baran, 
čiji je Karting klub BOX 707 iz Koprivnice 
osvojio i klupski naslov prvaka Hrvatske.

Boris Kapusta
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Novi sjajan uspjeh ostvarile su ove godine 
sestre Dorotea i Gabriela Vencl, članice 
Boks kluba David iz Koprivnice. Na Prven-
stvu Hrvatske za mlađe seniorke i seniore 
u Kutini postale su državne prvakinje u 
svojim kategorijama.
Gabriela Vencl osvojila je zlatnu medalju u 
kategoriji do 54 kilograma, dok je Dorotea 
Vencl bila najbolja u kategoriji do 60 kilo-
grama. Dorotea je ujedno proglašena i za 
najbolju mlađu seniorku prvenstva.

Član Boks kluba David Karlo Kuhar bio je 
drugi u kategoriji do 57 kilograma, dok je 
u istoj kategoriji Ivano Grubić osvojio treće 
mjesto.
Potvrdu dugogodišnjeg kvalitetnog rada 
dobio je Boks klub David i osvajanjem 
naslova prvaka Hrvatske koji su pod vod-
stvom trenera Dražena Kuhara osvojili 
mlađi seniori. Iza koprivničkih boksača 
ostali su Torcida iz Splita te Kralj Tomislav 
iz Zagreba.

Sestre Vencl i mlađi seniori državni prvaci

Ivan Baran i Leon Zelenko najbolji u Hrvatskoj

BOKS KLUB DAVID KOPRIVNICA
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Leon ZelenkoIvan Baran
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Izdana knjiga 
AK GALERIJA 
– DESETLJEĆE 
NA PERIFERIJI

Koprivnički skladatelj Dalibor Grubačević obja-
vio je početkom godine album klasične glazbe 
Musical Gravities za izdavačku kuću Cantus, na 
kojem se nalazi niz komornih i orkestralnih, kao 
i koncertnih ostvarenja iz njegova opusa. Novim 
izdanjem Grubačević se predstavlja publici kao 
plodonosan skladatelj klasičnih umjetničkih 
formi. Još jedno veliko priznanje za njegov rad 
je i nominacija za prestižnu nagradu The Cami-
lle za njegovu originalnu glazbu u filmu Razgo-
vor. Koprivničanac Dalibor Grubačević jedan je 
od samo tri europska skladatelja nominirana za 
ovu prestižnu nagradu koju dodjeljuje društvo 
koje okuplja europske filmske skladatelje. Po-
bjednik će biti proglašen u studenome, na sve-
čanoj dodjeli nagrada u Parizu gdje će orkestar 
ujedno izvoditi Grubačevićeve skladbe iz nomi-
niranog filma.

Koprivničanac Matija Ivačić, profesor 
na Katedri za češki jezik i književnost 
Filozofskog fakulteta u Zagrebu, na 

godišnjoj skupštini Društva hrvatskih 
književnih prevodilaca primio je na-
gradu Josip Tabak za prijevod proznog 
književnog djela Kukavice češkog pisca 
Josefa Škvoreckog. 
Osim što smo dobili prvi cjeloviti pri-
jevod Kukavica, što je veoma važan 
trenutak hrvatske bohemistike, te 
istinski zaslužuje priznanje, ono što 
isto tako obogaćuje prijevod je i iscr-
pan pogovor prevoditelja koji nam daje 
izvrstan povijesni, književni i politički 
kontekst, što je neminovno za cjelovito 
shvaćanje važnosti ovog romana, stoji 
u obrazloženju nagrade te se navodi 
da je Ivačić jasnim, točnim i brižljivo 
biranim leksikom pokazao koliko je 
uspješno savladao složenost autorova 
jezika, uspješno sačuvavši esencijal-
ni pogon romana. Također se navodi 
kako je profesor Ivačić jedna od ključ-
nih osoba promocije češke književno-
sti i kulture u Hrvatskoj, koji je dosad 
preveo više od 20 književnih djela naj-
značajnijih čeških autora. 

Još je jedna uspješna godina za Ludens 
teatarom. U ožujku je održana premije-
ra Majka redatelja Enesa Vejzovića, ko-
producirana s GDK Gavellom, a glum-
ci su Bojana Gregorić Vejzović, Amar 
Bukvić, Tena Nemet Brankov i bivši po-
laznik Dramskog studija Ludens teatra, 
Koprivničanac Matija Gašpari. Bojana 
Gregorić Vejzović dobitnica je i nagrade 
Vladimir Nazor za ulogu majke. Ludens 
je sa svojim predstavama Potonuće Ti-
tanika, Kazalište – što, kako i zašto uop-

će? i Testosteron gostovao po gradovi-
ma kao što su Novska, Zagreb, Zadar, 
Vukovar, Mali Lošinj, Sesvete, itd., dok 
je Testosteron u Koprivnici doživio svoju 
pedesetu izvedbu. Filip Križan osvojio je 
nagradu za najbolju mušku ulogu u Te-
stosteronu na GOODFestu u Drnišu.
Uz kontinuirani rad Dramskog studija, 
ove je godine Ludens održavao i pro-
jekt dramskih radionica u Osnovnoj 
školi Podolice u sklopu B2 programa 
izvanškolskih aktivnosti.

Koprivnički skladatelj 
Grubačević nominiran 
za nagradu The Camille

Matiji Ivačiću 
prestižna nagrada 
za prijevod 
književnog djela

GODINU OBILJEŽILI PREMIJERA I NAGRADE

Kroz godišnji program AK galerija_prostor suvreme-
ne umjetnosti te filmsku, izložbenu, edukativnu, ka-
zališnu i rezidencijalnu programsku liniju ugostilo se 
više od dvadeset autora, umjetnika i predavača. U AK 
galeriji, izložbama ili zvučnim izvedbama, gostovali su 
Tin Dožić, Andro Giunio, Zvonimir Haramija, Hrvoje 
Pelicarić i Niko Mihaljević. U edukativnom dijelu ra-
dionice su održali Tomislav Sertić i Ivan Ivanović, dok 
je Janka Vukmir održala predavanje, a predstavljen 
je i zbornik radova „Mačkozbornik“ Suzane Marjanić 
i Rosane Ratkovčić. U suradnji sa Sveučilištem Sjever 
održane su filmske večeri i izložba plakata Filmovi na 
medijskom dizajnu, a u sklopu kazališnog programa 
Jesenska pozornica u suradnji s udrugom Mudro zbo-
ri povezani su kazalište, zvuk i likovnost. S Udrugom 
slijepih Koprivničko-križevačke županije u AK galeriji 

održana je i izložba Emila Mandarića. Na rezidenciji 
je ove godine gostovao Tomislav Šoban. Tradicionalno 
je održan i 12. Dan otvorenih vrata na kojem je pred-
stavljeno svih 18 članova udruge Atelieri Koprivnica. 
Najvažniji događaj u 2024. godini izdavanje je i promo-
cija knjige AK galerija – desetljeće na periferiji koja na 
384 stranice obuhvaća sve tekstove i dokumentaciju 
događanja u produkciji AK galerije od početka njena 
djelovanja.

 Izložba Zvonimira Haramije

Promocija knjige AK galerija desetljeće na periferiji

PRESTIŽNA NAGRADA

Priznanje poznatom 
koprivničkom bohemistu

LUDENS TEATAR

Glumci predstave Majka

Tradicionalno je održan 
i 12. Dan otvorenih vrata na kojem 
je predstavljeno svih 18 članova 
udruge Atelieri Koprivnica

Iz
vo

r:
 D

RA
VA

.IN
FO

KOPRIVNIČKI GODIŠNJAK_2024  |  103102  |  KOPRIVNIČKI GODIŠNJAK_2024



MUZEJ GRADA KOPRIVNICE

Iza Muzeja grada Koprivnice vrlo je turbu-
lentna godina. Nakon što su tradicionalno 
obilježili Noć muzeja i otvorili gostujuću 
izložbu Od Danice do Jasenovca na spo-
men-području Danica, muzealci su u ve-

ljači zatvorili DAB´23 u Galeriji Koprivnica. 
Koprivničancima su zatim kroz izložbu 
Krajolici iz Zbirke Vladimira Malančeca 
predstavili umjetnine antologijskih autora 
hrvatske umjetnosti. Mara Puškarić Pe-

tras u Hlebinama je održala izložbu Umjet-
nost je ženskog roda, a nakon nje održano 
je predstavljanje dugogodišnje kiparske 
kolonije Ernestinovo. U Galeriji Koprivnica 
održana je izložba Hinko Krapek – čovjek 

OŽIVLJENA TRADICIJA I PREDSTAVLJENI SUVREMENI UMJETNICI

Digitalno doba

Didaktičke igračke

Profesionalni koprivnički fotograf Ivan Brkić ove je godine u Galeriji Koprivni-
ca održao izložbu suvremene autorske fotografije Digitalno doba. Na izložbi je 
predstavljeno 100 najznačajnijih fotografija koje su nastale u razdoblju od 2003. 
do 2023. godine. Za ove se fotografije može reći da su obilježile digitalno doba 
prvog dijela 21. stoljeća.

Izložba suvremene fotografije Ivana Brkića Muzej grada Koprivnice dobio je veliku donaciju igračaka 
Drage Turine – Čarlija. Ovu vrijednu donaciju Muzeju je uručio 
njegov brat Petar Turina. Drago Turina izrađivao je didaktič-
ke igračke, male, raznobojne drvene objekte koji su zaštićeni 
bojama sigurnima za djecu. U posjedu Muzeja, zahvaljujući 
obitelji Turina, sada se nalazi više od 220 igračaka te dvade-
setak maketa za izradu ovih malih drvenih igračaka – didlača.

VELIKA DONACIJA 
IGRAČAKA DRAGE TURINE

svoga doba te izložba Digitalno doba Ivana 
Brkića. Umjetnine iz Zbirke naivne umjet-
nosti gostovale su u Estoniji na izložbi u 

sklopu programa Europske prijestolnice 
kulture, Tartu 2024. Pripremljena je i izlož-
ba Nenada Marinca Srastanje, a u Prelogu 

i Hlebinama održana je interdisciplinarna 
izložba Kak igramo i tancamo. U sklopu 
pedagoških aktivnosti muzealci su prote-
kle godine sudjelovali u EMA-i, gostovali 
u školama, a i učenici su posjećivali doga-
đanja u Muzeju. Krajem ljeta obitelj Turina 
trajno je obogatila muzejski fundus veli-
kom donacijom igračaka Drage Turine. Mi-
nistarstvo kulture i medija potvrdilo je zna-
čaj umijeća izrade peteranskog veza filea 
te mu dodijelilo status trajno zaštićenog 
kulturnog dobra, a prepoznalo je i važnost 
kontinuiranog rada te Maši Zamljačanec i 
Ivanu Valentu dodijelilo viša muzejska zva-
nja. Iako su godinu ispunili brojnim aktiv-
nostima, muzealci imaju još mnogo plano-
va za ovu godinu: predstavit će jubilarni, 50. 
broj Podravskog zbornika, organizirat će 
izložbu uz Dan grada, a u prosincu i izložbu 
Zlatka Boureka te obilježiti 110. godišnjicu 
rođenja Ivana Generalića u Hlebinama.

Vrijedni zaposlenici Muzeja
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U prostoru Entera Koprivnica u rujnu je održana 
2. knjižničarska nekonferencija KcConnect koja 
je okupila 90 sudionika iz Hrvatske, Slovenije, 
Danske i Nizozemske. Središnja tema bila je 
umjetna inteligencija, a raspravljalo se o mar-
ketingu, planiranju, neutralnosti knjižnica, me-
đuljudskim odnosima i položaju žena u struci. 
Još jednim inovativnim programom kreiranim 
po uzoru na danski koncept, koprivnička knjiž-
nica pružila je podršku stručnoj zajednici i po-
tvrdila status centra znanja i kulture koji pomi-
če granice stručnog usavršavanja i kreativnog 
razvoja programa.

Ove je godine radi poticanja čitanja kod 
djece u suradnji s koprivničkim dječjim 
vrtićima održan Dječji festival čitanja. 

Bila je to prava avantura čitanja, a u 
pet dana knjižnica je imala 700 posjeta. 
Proveden je i održivi program Hang Out: 

nova doza zabave kojemu je cilj ojačati 
ulogu knjižnice kao mjesta druženja u 
zajednici. 

Knjižnica je u travnju nizom radionica za 
mlade obilježila Dane medijske pisme-
nosti i Noć knjige. Radionice medijske 

pismenosti Vjerujem / ne vjerujem pro-
vedene su u suradnji s Gimnazijom Fran 
Galović Koprivnica, Srednjom školom 

Koprivnica i Obrtničkom školom Kopriv-
nica, a na pet održanih radionica sudjelo-
valo je više od sto učenika.

INOVATIVNI PROGRAM

Koprivnička je knjižnica od ove godine jedna od sedam knjižni-
ca u Hrvatskoj koja ima „američki prostor“ koji je smješten u 
Makerspaceu na prvom katu knjižnice. Besplatan je za korište-
nje, a uz zbirku građe na engleskom jeziku, predškolske setove 
za učenje engleskog jezika za korisnike bibliobusa, korištenje 
digitalne knjižnice eLibraryUSA te društvene igre, organizirat će 
se i povremena interaktivna predavanja. 

Otvorenje Affiliate American 
Spacea Koprivnica

Novi bibliobus za stanovnike 
Koprivnice i cijele okolice

Održana 2. knjižničarska 
nekonferencija KcConnect

Kultura

KNJIŽNICA I ČITAONICA FRAN GALOVIĆ

Koprivnička je knjižnica u kolovozu dobila novi bibliobus. Pro-
jekt planiranja, nabave, nadogradnje i opremanja novog vozila 
trajao je dvije godine, a novo vozilo zamijenilo je dotrajalo i za-
starjelo vozilo koje je odradilo dvostruki radni vijek. Bibliobus 
je dobio i novi, privlačan i prepoznatljiv dizajn čiji je autor naš 
sugrađanin Ivan Ivanović (Heresy Design). Novi bibliobus pru-
žat će knjižnične usluge stanovnicima 17 općina u okolici Ko-
privnice i Đurđevca te rubnih dijelova grada Koprivnice.

Novi bibliobus omogućit će posudbu knjiga 
stanovnicima udaljenih dijelova grada

Edukativno druženje

Organizirane su prve dvije kopriv-
ničke književne šetnje u surad-
nji s koprivničkom gimnazijom 
i profesorima Hrvatskog jezika. 
Vodič je bio spisatelj Zoran Odžić, 
nagrađeni autor na sva četiri do-
sadašnja kreativna natječaja Ko-
privničke kratke priče koje provo-
di koprivnička knjižnica.

Književne šetnje s 
nagrađenim piscima

Gimnazijalci na koprivničkoj književnoj 
šetnji sa Zoranom Odžićem i Unom Čulić

Radionice medijske pismenosti za mlade

Edukacije o medijskoj pismenosti potrebne su i korisne

Američki prostor olakšat će učenje engleskog jezika

Kultura
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Kultura Kultura

PLODNA GODINA ZA KOPRIVNIČKU GLAZBENU SCENU

Nakon velikog uspjeha njegova al-
buma Apocalipstick koji je oduše-
vio glazbene kritičare diljem regije 
i ponio epitete najboljeg domaćeg 
albuma godine,  najboljeg soul al-
buma ikad snimljenog u Hrvatskoj 
te zaradio nominacije za nagra-
du Rock&Off u kategoriji Albuma 
godine  i Pjesme godine  te nomi-
naciju za  nagradu Porin   2023. u 
kategoriji Najboljeg albuma alter-
nativne glazbe, Grobenski je ove 
godine objavio novi album KINK. U 
recenziji albuma na portalu Glaz-
ba.hr ovaj glazbeni uradak prozva-
li su  „ponajboljim domaćim albu-

mom modernog hip-hopa i trapa 
koji to nije“. U devet novih pjesa-
ma Grobenski kombinira elemen-
te jazz, hip-hop i funk glazbe, stva-
rajući neponovljivu atmosferu za 
svakog slušatelja i posjetitelje nje-
govih koncerata. Grobenski se na 
glazbenoj sceni istaknuo svojom 
sposobnošću da jedinstvenim 
stvaralačkim pristupom spoji tra-
diciju i suvremenost  te se stalno 
iznova veoma uspješno poigrava 
kombinacijom žanrova, što ga čini 
pravim glazbenim fenomenom na 
našim prostorima.

Ogenj je 2024. godinu odlučio okruniti no-
vim drugim studijskim albumom Republi-
Kaj koji je najavio već i u 2023. singlovima 
Da sam znal i Kyrie. Album je ugledao 
svjetlo dana sredinom rujna i već su ga 
glazbeni kritičari smjestili visoko na lje-
stvici albuma godine. Dečki iz benda i dalje 
su nastavili surađivati s domaćim glaz-

benicima pa su tako članovi Folklornog 
ansambla Koprivnica gostovali na pjesmi 
Vojna, dok je njihova voditeljica Nina svo-
jim glasom obogatila i pjesmu RepubliKaj. 
U pjesmi RepubliKaj Ogenj je ugostio i 
koprivničkog harmonikaša Andriju Brice-
lja. Od ostalih gostiju na albumu vrijedno 
je spomenuti svjetski priznatu harfisticu 

Doris Karamatić, pridruženog člana Luku 
Iverca na violi te poznatog slovenskog kan-
tautora Vladu Kreslina. Dečki iz Ognja i ove 
su godine napravili puno kilometara po 
Lijepoj Našoj. Za kraj 2024. Ogenj pripre-
ma velik promocijski koncert na domaćem 
terenu, kao i savršene darove za pod bor – 
album RepubliKaj u vinilnom izdanju.

 VELIKI PROMOCIJSKI KONCERT KRAJEM GODINE

Cure Iz CEntra - tamburaški sastav iz Koprivnice - uz 
mnogobrojne nastupe, nastavljaju svoju autorsku priču 
pa tako krajem godine izlazi njihov drugi studijski al-
bum Ženski rusvaj na što su veoma ponosne i zahvalne 
izdavačkoj kući Croatia Records koja je prepoznala nji-
hov glazbeni put i rad. Također, u pripremi je i spot za 
pjesmu Zvijezdo moja, zvijezdo sjajna koja se nalazi na 
novom albumu.

U današnjem svijetu, gdje se brzina života nameće kao impe-
rativ, a svakodnevica često guši našu osobnost i autentičnost, 
mladi se suočavaju s izazovom letargije kao nikad prije. Upravo 
je ova tema u fokusu novog singla Neću, ne želim kreativnog 
dvojca CTD kojeg čine Nikola Milosavljević i Rajnard Hraščanec. 
Pjesma je odabrana u polufinale regionalne glazbene Nagrade 
Milan Mladenović 2024. koja promovira i nagrađuje mlade ta-
lente i autore.

Novi singl „omnia“ označava početak nove stvaralačke 
ere za Annu Moor koja je svojom glazbom već osvojila 
srca ljubitelja electro-popa diljem regije. Omnia donosi 
jedinstveni spoj modernog popa i autentičnih emocija, 
koje su postale njen zaštitni znak već na prvom albu-
mu Plavi avioni. Autorica teksta i glazbe je Anna Moor, 
aranžman je nastao u suradnji s Pocket Palmom koji su 
zaslužni i za produkciju i mastering. Za prošlogodišnji 
radijski hit Tajland, koji je objavila kao duet s Reperom 
iz sobe, osvojila je nominaciju za nagradu Ambasador u 
kategoriji najbolje alternativne vokalne izvedbe.

Talentirani 23-godišnji kantautor, 
multiinstrumentalist i producent 
Eric nedavno je predstavio naj-
noviju pjesmu Weightless za koju 
sada otkriva i spot! U pratećem 
videu mladi glazbenik pjeva i svi-
ra tri instrumenta, a kreativni duh 
odražava i igrajući se ispisivanjem 
teksta prenesenog direktno iz 
njegove olovke i - direktno iz srca. 
Mladi miljenik radijskog etera no-
vom pjesmom slušatelje poziva 
da ostave brige iza sebe, spakira-
ju ono što ih veseli i dopuste da ih 
ljubav povede na put u nepoznato!

Cice pripremaju Ženski rusvaj

Dvojac CTD opjevao 
letargiju današnjeg društvaPočetak nove ere za Annu Moor

Eric snimio spot za 
najnoviju pjesmu

Koprivnički glazbeni sastav MELANIN novo je zanimlji-
vo ime na hrvatskoj indie-rock sceni. U rujnu su objavi-
li svoj prvi album Second Breakfast club i prateći singl 
Tomorrow’s’ special  pod koprivničkom etiketom  Intek 
Music. Okosnicu sastava čine  Dejan Halusek i Marko 
Kuhar te pjevačica Melani Krog, a gosti na albumu su 
gitaristi Miran Katar i Luka Osrečak te Iva Ilakovac - čelo 
i Ivana Čuljak - violina. Bend već radi na novim pjesma-
ma koje planiraju objaviti još ove godine, a možda uskoro 
najave i prvi koncert ako se svi uspiju skupiti na jednom 
mjestu u isto vrijeme.

MELANIN NOVO IME 
NA INDIE-ROCK SCENI
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IVAN GROBENSKI 
NE PRESTAJE 
ODUŠEVLJAVATI OGENJ IZDAO VEĆ DRUGI STUDIJSKI ALBUM

JEDINSTVENI 
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Događanja Događanja

TURISTIČKA ZAJEDNICA GRADA KOPRIVNICE

Turistička zajednica grada Ko-
privnice ove je godine realizirala 
niz uspješnih projekata koji su 
značajno doprinijeli promociji 
grada i poticanju turizma. Među 
najistaknutijim događanjima ove 
godine bili su Koprivnički faš-
nik, Vinske ceste, Sajam cvijeća 
i koprive, Renesansni festival te 
Podravski motivi, koji su privukli 
brojne posjetitelje i oživjeli lokal-
nu podravsku kulturu.
Vesela fešta koprivničkih maš-
kara ispunjena šarenim kosti-
mima i maskama promovirala 

je duh zajedništva i kreativnost. 
Vinske ceste spojile su gastrono-
miju i enologiju, a manifestacija 
je omogućila posjetiteljima da 
istraže bogate vinorodne krajeve 
Podravine, kušajući domaća vina 
i specijalitete. Također, u suradnji 
s Udrugom Bregovita Hrvatska 
održan je i prvi Bregfest koji je 
okupio više od dvadeset izlagača 
s područja sjeverozapadne Hr-
vatske. Sajam cvijeća i koprive 
slavio je bogatstvo biljnog svijeta, 
a okupio je uzgajivače i ljubitelje 
cvijeća. Sajam ove godine nije 

TISUĆAMA POSJETITELJA 
PREDSTAVILI KULTURU, DOMAĆU 
HRANU I VRIJEDNE LJUDE
TURISTIČKA ZAJEDNICA GRADA KOPRIVNICE JOŠ 
JE JEDNOM OSIGURALA DA KOPRIVNICA OSTANE 
ATRAKTIVNA DESTINACIJA ZA BUDUĆE POSJETITELJE

samo doprinio lokalnoj ekonomiji, već je 
potaknuo ekološku svijest među posjeti-
teljima. Punoljetan Renesansni festival i 
ove je godine oživio povijesni duh grada 
te donio bogatstvo srednjovjekovne kul-
ture kroz razne performanse, viteške 
igre i prikaze života iz tog razdoblja te je 
ponovno u Koprivnicu privukao desetke 
tisuća posjetitelja.
Konačno, Podravski motivi, projekt po-
svećen očuvanju i promociji folklora, 
umjetnosti i tradicijskih obrta, još su 
jednom pokazali kakvo kulturološko 
bogatsvo Podravina ima, a Turistička 
zajednica grada Koprivnice uspješno je 
doprinijela održivom razvoju turizma, 
čime je još jednom osigurala da Kopriv-
nica ostane atraktivna destinacija za bu-
duće posjetitelje.

Bregovita Hrvatska predstavila je 
bogate vinorodne krajeve Podravine

Sajam cvijeća bio je dobro posjećen

Vesele maškare razveselile su okupljene u gradu

Renesansni festival i ove je godine 
privukao desetke tisuća posjetitelja

Gutači vatre zagrijali su atmosferu 
Srednjovjekovnog festivala
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Događanja

Koprivnički Kampus bio je domaćin još 
jednog RockLive festivala. Jedan od naj-
posjećenijih urbanih festivala u Hrvatskoj 
bio je prepun odličnih glazbenih imena. 
Više od 2000 posjetitelja uživalo je u nastu-

pima izvođača Zabranjeno pušenje, Parti-
brejkers, Pips, Chips & Videoclips, Vojko V, 
Kawasaki 3P, Savršeni marginalci, Porto 
Morto, IDEM i Svemirko. Osim najboljih 
regionalnih, RockLive je i ove godine  pru-

Koprivnički jazz festival dobro je poznat 
svim ljubiteljima jazza, dobre zabave i 
ljetnih koncerata, a nije tajna da osvaja 
na prvu svojim vrhunskim programom i 
pozitivnom atmosferom. U dva dana fe-
stivala, a pod neizostavnim motom Dije-
limo radost i glazbu - Share happiness & 
music, Koprivnica je i ove godine prvog vi-

kenda u srpnju ponovno postala središte 
glazbenih zbivanja i mjesto susreta glaz-
benika iz brojnih zemalja. Deseti jubilarni  
Fest jazza Koprivnica ugostio je stotinjak 
glazbenika iz Hrvatske, Slovenije, Au-
strije, Italije pa čak i iz daleke Australije. 
Najmlađi su mogli uživati u edukativnim 
programima pod vodstvom mentorice 
Lucije Stanojević. Predstavljanje njezine 
knjige Čudnovata dama Trema i glazbene 
radionice za djecu predškolskog uzrasta 
održane su u Knjižnici i čitaonici Fran Ga-
lović, a osnovnoškolci su imali priliku učiti 
osnove skladanja i razvijati svoju glazbe-
nu kreativnost na radionici u Umjetničkoj 
školi Fortunat Pintarić.

VIŠE OD STO GLAZBENIKA PRIVUKLO 
JE REKORDAN BROJ POSJETITELJA

Fest Jazza Koprivnica

Puna šuma rokenrola, dvodnevni festival 
pun zabave, glazbe i druženja za velike i 
male, ove godine održan je na uređenom 
prostoru u Rečkom polju. U sklopu festiva-
la održane su radionice, edukacije i pred-
stava te ostale aktivnosti vezane uz glazbu. 

Prvog dana nastupili su demo bendovi koji 
su se natjecali za vrijedne nagrade, a po-
bjeda je pripala bendu Hyper Tidez. Dru-
gog festivalskog dana za glazbeni program 
pobrinuli su se bendovi Djigibaoo, Dodger 
Artfool i Ogenj.

Koprivnički Savez udruga FUNK u 2024. 
godini ostvario je prepoznatljivost od in-
stitucija koje prate i podržavaju rad udru-
ga s područja nezavisne kulture. Ostva-
rena je potpora Zaklade Kultura nova za 
2024. godinu te Nacionalne zaklade za ra-
zvoj civilnoga društva za period od 2024. 
do 2026 godine. Ova podrška dodatno je 
ojačala kapacitete udruge te omogućila 

kontinuiranu realizaciju programa. Obi-
lježen je i deseti rođendan FUNK-a pro-
gramom FUNK Day, a bio je to povod za 
pokretanje crowdfunding kampanje koja 
ima za cilj prikupljanje donacija za uređe-
nje prostora. U FUNK-u su održane broj-
ne radionice, projekcije, koncerti, izložbe, 
javne tribine, probe bendova, škola svira-
nja i pjevanja i drugi programi.

Udruga Mamuze i ove je godine održala niz 
izložbi mladih autora i program Sve stra-
ne Koprivnice koji obrađuje teme suvre-
mene kulture, sporta, civilnog društva te 
društvenog i kulturnog života u Koprivnici, 
uz gostovanja naših sugrađana. U sklopu 
programa u FUNK-u održane su tradicio-
nalno projekcije filmova s festivala DORF 
te tri predstave, a u rujnu je održano i 12. 
izdanje Street art festivala. Na festivalu je 
sudjelovalo 12 umjetnika koji su oslikali zi-
dove na šest lokacija, a uz festival održana 
je i izložba Grafitti Street Art History udru-
ge mladih Revolution iz Valpova.

Organizirali niz 
izložaba i programa

FESTIVAL KREIRAN ZA CIJELU OBITELJ

OBILJEŽILI DESET GODINA DJELOVANJA

Mamuze

Puna šuma rokenrola

FUNK

ROCKLIVE FESTIVAL
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JUBILARNI 
MEĐUNARODNI 

FESTIVAL

žio podršku domaćim izvođačima, pa su 
nastupili Ogenj, Šiza i Ivan Grobenski. Kao 
dio dnevnog programa održao se i Sajam 
supkultura, a festivalski kamp bio je pre-
pun posjetitelja iz svih krajeva Hrvatske.

Događanja
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LJETO NA ZRINSKOM

Ljetna pozornica s bogatim programom
Tradicionalna ljetna manifestacija Ljeto na Zrinskom i ove je godine oku-
pila mnogobrojnu publiku, a sve zahvaljujući bogatom programu. Mani-
festacija je započela Ljetnim kinom pod zvijezdama, a već prvog vikenda 
publiku je svojim hitovima oduševio Toni Cetinski. Na koprivničkoj ljetnoj 
pozornici nastupili su i Jelena Rozga, Songkillersi, tamburaši orkestra 

Krešo Lukačić i Duo Waves. Također, ljetna pozornica ugostila je festival Iz ba-
kine škrinje. Posebno zanimljiv program organiziran je za najmlađu publiku. 
Održano je čak pet dječjih predstava, tri bajkaonice i devet raznih radionica. 
Jedan od najposjećenijih programa bilo je Ljetno kino pod zvijezdama u sklopu 
kojeg je održano osam kinoprojekcija na otvorenom.

Radionice žongliranja pokazale 
su koliko su mališani spretni

Jelena Rozga rasplesala je publiku

Ples na svili

Mališani su uživali u predstavama

Luka Vidović u park je donio dašak čarolije

U sklopu bajkaonica mališani su 
pokazali svoje likovno umijeće

Ljetno kino pod zvijezdama u gradskom parku Program je oduševio male, ali i velike Jozo Bozo oduševio je najmlađe

KOPRIVNIČKI GODIŠNJAK_2024  |  115114  |  KOPRIVNIČKI GODIŠNJAK_2024



Svečanom akademijom te polaganjem 
vijenaca i paljenjem svijeća obilježena je 
33. obljetnica preuzimanja Vojarne i Dan 
koprivničkih branitelja. U sklopu obilje-
žavanja održana je sveta misa za sve po-
ginule, nestale i umrle hrvatske branitelje 
u župnoj crkvi svetog Nikole biskupa. Iza-
slanstva su tradicionalno položila vijence i 
svijeće u prostoru bivše Vojarne Ban Krsto 
Frankopan, kod spomenika Križ života te 
na Florijanskom trgu kod Spomenika hr-
vatskoj slobodi za branitelje iz Domovin-
skog rata. 

I ove godine održan je svečani mimohod 
pripadnika ratnih postrojbi Hrvatske voj-
ske, policije i udruga proizašlih iz Domo-
vinskog rata uz pratnju Puhačkog orke-
stra grada Koprivnice i to od bivše Vojarne 
do središnjeg Zrinskog trga. Svečana 
akademija održana je u Domu mladih, a 
glazbenim programom uveličala ju je kla-
pa Sveti Juraj. Brojni okupljeni građani na 
prostoru sajmišta imali su priliku razgle-
dati taktičko-tehnički zbor naoružanja, 
borbene i neborbene tehnike te opremu 
postrojbi Oružanih snaga Republike Hr-

vatske, a na središnjem gradskom trgu 
prikazane su vojno-akrobatske vježbe 
Počasno-zaštitne bojne.

OBLJETNICA PREUZIMANJA VOJARNE I DAN KOPRIVNIČKIH BRANITELJA

PUHAČKI ORKESTAR GRADA KOPRIVNICE

Taktičko-tehnički zbor i prikaz vojno-
akrobatske vježbe Počasno-zaštitne 
bojne dodatno uveličali svečanost

POMLAĐUJU SE I ŠIRE HORIZONTE

Mimohod od bivše Vojarne do Zrinskog trga

Dan hrvatskih branitelja

Vojno-akrobatske vježbe Počasno-zaštitne bojne
Počast braniteljima odali su i članovi 
obitelji poginulih i nestalih branitelja

Samostalna koprivnička umjetnica Gor-
dana Špoljar Andrašić svoje je najnovije 
radove iz ciklusa posvećenog moru i pod-
morskom svijetu krajem rujna predstavila 
i dubrovačkoj publici u Sebastian Art Gale-
riji. Nakon dubrovačke izložbe, umjetnica 
će se predstaviti samostalnom izložbom 
„Behind the Sky“ u Londonu u studeno-
me ove godine u sklopu Javnog poziva za 
predlaganje projekata kulturne promidž-
be, javne diplomacije i međunarodne pre-
poznatljivosti Republike Hrvatske. Radovi-
ma i umjetničkim instalacijama odat će se 
hommage žrtvama Domovinskog rata, ali i 
svim nestalim i poginulim osobama u rat-
nim sukobima.

Puhački orkestar grada Koprivnice ak-
tivno sudjeluje u kulturnom životu našeg 
grada s dobro poznatim nastupima u po-
vodu maškara, Dana branitelja, Podrav-
skih motiva, Dana grada, kao i budnicom 
u povodu 1. svibnja. Posebno izdvajaju 
koncert  Puhački orkestar svira rock, na 
kojem su se predstavili u malo drugači-
jem izdanju i koji je bio odlično prihvaćen 
od publike. Ponosni su organizatori već 

tradicionalnog blagdanskog koncerta koji 
svake godine okuplja velik broj posjetitelja 
i koji su prošle godine upravo zbog veli-
kog odaziva preselili u Sportsku dvoranu 
Srednje škole. 
Orkestar se stalno pomlađuje učenicima 
Umjetničke škole Fortunat Pintarić, čime 
osiguravaju kontinuitet. Također, proširuju 
svoje glazbene horizonte na gostovanjima 
u Hrvatskoj i inozemstvu.

Umjetnica Gordana 
Špoljar Andrašić 
izlaže u Londonu
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POLJOAPOTEKA Koprivnica tel: 048/642-002
repromaterijal za vrhunsku poljoprivredu; stočna hrana

VELEPRODAJA Peteranec tel: 048/222-762
zaš� tna sredstva; sjemenska roba
VRTNI CENTAR tel: 048/894-164

sve za vrt, uređenje okućnica i unutarnjih prostora, cvjećarna,
vlas� ta proizvodnja cvijeća, Gi�  shop

TURIZAM
Apartman ‘Konak’ Koprivnica - agrokuca.konak@gmail.com

Apartmani ‘Plima’ Srima - plima.srima@gmail.com
Apartmani ‘Vila Mar  n’ Srima - plima.srima@gmail.com

KOPRIVNICA
KUĆA VRHUNSKE POLJOPRIVREDE-33 godine s Vama!



Branimir Dolenec, likovni 
umjetnik iz Koprivnice, rođen je 

1958. godine. Svojim likovnim 
radom poznat je široj javnosti, a 

posebno ga voli najmlađa publika 
zahvaljujući poznatom liku Ko-

privku. Stavove, mišljenja i viđenja 
svakodnevnih događanja često 
je prenosio karikaturama. Kao 

karikaturist surađivao je s tiska-
nim medijima, gdje se posebno 

istaknuo ‘’Tonin kutak’’. Njegove 
karikature popunjavale su i stup-

ce Koprivničkog godišnjaka.
Kada smo ga ove godine zamolili 
da napravi karikaturu za Kopriv-

nički godišnjak, tema je bila očita, 
brza cesta do Koprivnice. Ispalo je 

da je Branimir karikature o brzoj 
cesti počeo raditi davne 2003. 

godine te ih je do sada napravio 
pet, a upravo najnovija, šesta, na-

stala je za potrebe ovogodišnjeg 
Godišnjaka. Mi vam donosimo sve 
karikature o brzoj cesti nastale iz 

pera Branimira Dolenca.

BRZA CESTA DO KOPRIVNICE - IZ PERA BRANIMIRA DOLENCAOBILJEŽAVA 
SE 4.11.

OBLIK 
REKREACIJE 
UOBIČAJEN 
KOD DJECE

NOBELIJ
UMJETNOST 

PROJEKTIRA-
NJA ZGRADA

ŠVEDSKA 
MARKA 

AUTOMOBILA
"TONA" SUSJEDNA 

DRŽAVA JOHN ISNER PREDVORJE GLAZBENIK 
GROHL

ODISEJEVA 
DOMOVINA

GRADO-
NAČELNIK 

KOPRIVNICE

NIZ 
VLADARA 
JEDNOGA 

RODA

PROIZVOD 
IZGARANJA 

SLOVO GRČ. 
ALFABETA

SREDIŠNJI 
GRADSKI TRG 

U GRČKOJ

TREPERITI 

USTALJENA 
SKLONOST

NICO 
ROSBERG

ŽENSKO IME 

BORILIŠTE U 
BOKSU

NAPRAVA ZA 
BILJEŽENJE 

DUGOVA 
DEKORATIVNI 

ZASTOR

TAL. REVO-
LUCIONAR 
GIUSEPPE

"ENC. KEY 
EXCHANGE" 

DOBA, 
RAZDOBLJE

"RADIJUS"
IVO 

TIJARDOVIĆ 

MALTA

NAJVEĆE 
SELO KC-KŽ 

ŽUPANIJE 

"ZAPAD"

ALUMINIJ 

BILJNA BOJA 
ZA KOSU

GUBITAK 
PAMĆENJA

PERO KVRGIĆ 

"RENDGEN"

JAPAN 

UGLJIK

RIMSKI 500

GORAN 
KULENOVIĆ 

GOSPINA 
TRAVA

KOPRIVNICA 
(MAĐARSKI) 

GLUMICA 
BEGOVIĆ

ANTE 
KOSTELIĆ

RUKOMETA-
ŠICA PIJEVIĆ 

ROBERT 
KNJAZ

"EAST" 

PETI TON 
C-DURA

HEKTAR 
BELGIJSKI 

ŠANSONIJER, 
JACQUES

KALIJ 

ALEKSANDAR 
PETROVIĆ

JEDINA 
PLOVNA 
RIJEKA U 

IRANU

NA LEĐIMA 
DEVE 

GLUMICA 
BINOCHE

AUGUST 
ŠENOA 

PERZIJSKI 
KRALJ

S DRUGE, 
ONE STRANE

IRAN 

SUMPOR

"KEY PER-
FORMANCE 
INDICATOR" 

VATIKAN

PLATINA
AUSTRIJA 

STRUČNJACI 
U BANCI

POSIJANA 
SKUPINA 
BILJAKA 

KUBA

PETO SLOVO 
HRVATSKE 
ABECEDE 
"METAR"

HRVATSKI 
OTOK

KLOR 

AUSTRALSKI 
MEDVJEDIĆ

SIGNAL ZA 
OPASNOST 

MATEO 
KOVAČIĆ

DRŽAVA NA 
BLISKOM 
ISTOKU

IMOTSKI 

OVDJE

KOPRIVNIČKI 
STADION 

"IVAN KUŠEK 
…"

TRGOVINA 
BIRANIH 

VINA

OBARAJUĆI 
UDARAC

PORTUGAL 

RIMSKI 1

RUSKO 
MUŠKO IME

ATLETIČARKA 
HELLEBAUT 

SASTAVNI 
VEZNIK

"CENT"

OBROCI 
OTPLATE 

JEDAN OD 
VITAMINA

SLOVO S 
KVAČICOM

PJEVAČ 
GUSTAFA 
MARUŽIN

"ENERGIJA" FOSFOR
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KREM JUHA OD BUNDEVE

Sastojci:

150 g mljevenog keksa
75 g rastopljenog maslaca
450 g krem sira
400 g pirea od butternut bundeve
250 ml vrhnja za šlag
130 g šećera u prahu
1 čajna žlica cimeta
1 vanilin šećer

Priprema:

Kekse i maslac promiješati, mikserom 
umutiti vrhnje za šlag. U drugoj posudi 
umutiti sir, šećer, pire od bundeve, 
vanilin šećer i cimet. U dobivenu 
smjesu kuhačom umiješati šlag. 
U staklene čaše slagati slojeve: 
sloj keksa, zatim sloj kreme i 
ponoviti do vrha čaše da krema bude 
posljednji sloj. Hladiti sat vremena 
u hladnjaku.

SPOJ TRADICIONALNOG I MODERNOG

Priprema:

Zagrijte dvije žlice maslinova ulja 
u velikom loncu, zatim lagano 
dinstajte dva sitno nasjeckana luka 
dok ne omekšaju.
Bundevu (1kg) narezanu na kockice 
ispecite u pećnici 15 minuta na 
180°C, dodajte na luk pa nastavite 
kuhati 8-10 minuta uz povremeno 
miješanje dok ne počne omekšavati i 
dobivati   zlatnu boju.
Ulijte 500 ml povrtnog ili pilećeg 
temeljca i začinite solju i paprom. 
Zakuhajte, zatim kuhajte na laganoj 
vatri 10 minuta dok tikva ne 
omekša.
U lonac možete uliti 150 ml vrhnja za 
kuhanje po želji, ponovno zakuhati, 
pa štapnim mikserom ili u blenderu 
napraviti gustu kremastu juhu. 
Začinite je po ukusu, a zatim 
poslužite posutu bučinim 
sjemenkama i dodajte malo 
bučina ulja.

CHEESECAKE 
S BUNDEVOM




